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ΗΠΑ
Ένα μη επανδρωμένο τηλεκατευθυνόμενο αεροσκάφος για τον έλεγχο των αμερικανο-καναδικών συνόρων, ιδιοκτησία  της αμερικανικής 
Υπηρεσίας Τελωνείων και Προστασίας των συνόρων.

SMS
Η ΠΟΑΣΥ οδεύει 
προς το 22ο εκλογο-
απολογιστικό της 
συνέδριο. Μετά την 
αλλαγή του συνδι-
καλιστικού νόμου, 
σχεδόν σε όλη τη 
χώρα έχουν γίνει  
οι προβλεπόμενες  
Γενικές Συνελεύσεις 
και αρχαιρεσίες για 
την εκλογή νέων ορ-
γάνων και αντιπρο-
σώπων για το επικεί-
μενο συνέδριο. 
Κανείς δεν μπορεί 
να σταθεί εμπόδιο 
στην αγωνιστική πο-
ρεία της Ομοσπονδί-
ας μας, ιδίως σε μια 
περίοδο κατά την 
οποία καλούμαστε 
να δώσουμε σκλη-
ρές μάχες για την 
θωράκιση του λει-
τουργήματός μας!

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 51 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
www.poasy.gr

poasy@otenet.gr

Εκδότης
Χρήστος Φωτόπουλος

Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27
Τηλ.: 210 7770.685
Fax: 210 7770.682

Συντακτική Ομάδα
Γιώργος Βλάχος

Αντώνης Ζαχαριουδάκης
Δημήτρης Κακαβάς

Γιώργος Χατζηιωάννου

Σχεδιασμός - Σελιδοποίηση
dnt creative

Φιλμ - Εκτύπωση
Α.Ε. Τυποεκδοτική

Λεύκης 134, 145 65 Κρυονέρι

Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

Πρωτομαγια 2012 

Σήμερα πορεία, αύριο απεργία!
Το συνδικαλιστικό μας κίνημα 

χαιρετίζει τους αγώνες των ερ-
γαζομένων της Χώρας για μια 

άλλη πολιτική εξόδου από την πολύ-
πλευρη κρίση, στην οποία οδηγήθη-
κε η Χώρα από τα διαπλεκόμενα 
πολιτικο-οικονομικά συμφέροντα 
και τα εξωθεσμικά κέντρα εξουσίας 
και για την οποία καλούμαστε όλοι 
εμείς που βιώνουμε το μεροκάματο 
του τρόμου και της ανασφάλειας, να 
πληρώσουμε και πάλι το μάρμαρο..

Η φετινή Πρωτομαγιά βρίσκει 
στις επάλξεις του αγώνα τον αγανα-
κτισμένο λαό μας ενάντια στα μέτρα 
λιτότητας, φτώχειας, ανεργίας και 
δυστυχίας. 

Ως Έλληνες Αστυνομικοί από 
την πρώτη στιγμή διαχωρίσαμε 
τη θέση μας και συνταχθήκαμε με 
εκείνους που υποστήριξαν ότι με 
τα Μνημόνια δεν μπορεί να 
υπάρξει ανάπτυξη και πολύ πε-
ρισσότερο, με την πυγμή της κα-
ταστολής, δεν μπορεί να διασφα-
λιστεί η κοινωνική ειρήνη. 

Σιδερόφραχτες δημοκρατίες, δεν 
είναι δημοκρατίες, τονίσαμε και απαι-
τήσαμε το έλλειμμα πολιτικής εκπρο-
σώπησης να μην καλύπτεται με τη 
χρησιμοποίηση της αστυνομίας, αλλά 
με τα εργαλεία της Δημοκρατίας, δη-
λαδή με το διάλογο, την πειθώ και την 
προσφυγή στην λαϊκή ετυμηγορία.

Υπό αυτές τις συνθήκες η Χώρα 
οδηγήθηκε σε πρόωρες εκλογές και 
ο παντοδύναμος ψηφοφόρος θα 
κληθεί να επιλέξει σε λίγες ημέρες 
τους νέους εκπροσώπους του 
Έθνους. Χωρίς διχαστικά και φοβικά 
διλήμματα, οφείλουμε όλοι να 
αφουγκραστούμε τη φωνή της συ-
νείδησης μας και να επιλέξουμε 
τους άξιους εκπροσώπους μας. Εί-
μαστε περήφανος λαός και δεν επι-
τρέπουμε σε κανέναν ... υποδείξεις.

Τιμώντας την φετινή επέτειο της 
εργατικής Πρωτομαγιάς, διατρανώ-
νουμε και πάλι την αποφασιστικό-
τητα μας για ενδυνάμωση του αγώνα 
μας με νέες μορφές πάλης και αντί-
στασης σε ό,τι παρωχημένο και ανα-
χρονιστικό φρενάρει την πρόοδο και 
τον εκσυγχρονισμό της Ελληνικής 
Αστυνομίας. 

Με την ελπίδα ότι η νέα Βουλή θα 
είναι αναθεωρητική και θα αποδε-
χτεί το αίτημά μας για διεύρυνση 
των συνδικαλιστικών μας ελευθερι-
ών, όπως έχουμε ήδη αποφασίσει 
κατά το Διευρυμένο Γενικό Συμβού-
λιο της 8&9 Φεβρουαρίου 2012, ευ-
χόμαστε σε όλους καλούς αγώνες με 
στόχο την ικανοποίηση των δίκαιων 
αιτημάτων μας.

Σήμερα πορεία, αύριο απεργία! 
Η δύναμη είναι στους πολλούς, η ελ-
πίδα στους αγώνες!στιγμιότυπο από την κατάθεση στεφάνου στην Κατερίνη από τον  κ. Χρήστο Φωτόπουλο
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Η χώρα μας, ως γνωστόν, βιώ-
νει μια πρωτοφανή οικονο-
μική και όχι μόνο, κρίση. 

Εξαιτίας των πολιτικών που ακο-
λουθήθηκαν τα τελευταία χρόνια, 
βρεθήκαμε ως κοινωνία και ως 
άτομα, στη μέγγενη των απροσχη-
μάτιστων επεμβάσεων της τρόικας 
και άλλων εξωθεσμικών κέντρων. 
Στο όνομα της αντιμετώπισης της 
δημοσιονομικής κρίσης επιχείρη-
σαν να υποτιμήσουν το βιοτικό μας 
επίπεδο, αλλά αντιδράσαμε. Αντι-
δράσαμε στις πλατείες, αντιδράσα-
με και στις κάλπες, στέλνοντας 
πολλαπλά μηνύματα σε πολλούς 
αποδέκτες. Διαχωρίσαμε από την 
πρώτη στιγμή τη θέση μας υψώνο-
ντας τη σημαία της υπερηφάνιας 
του Έλληνα και όχι της υποταγής 
στα μνημόνια. Οι εξελίξεις δικαιώ-
νουν τον αγώνα μας και θέλουμε να 
πιστεύουμε ότι δεν θα διαψευστεί 
η αισιοδοξία και η ελπίδα που τρέ-
φουμε για το αύριο. Είμαστε «κατα-
δικασμένοι» να πετύχουμε.

Μέσα σε αυτό το περιβάλ-
λον, κινηθήκαμε ως Ομο-
σπονδία τα τελευταία τρία 

χρόνια των μνημονίων, της κατε-
δάφισης του κοινωνικού κράτους, 
της αφαίρεσης κεκτημένων δικαι-
ωμάτων και της απροκάλυπτης 
ληστείας μισθών, συντάξεων, απο-
θεματικών ταμείων κλπ. Παρά ταύ-

τα, με τους αγώνες μας καταφέρα-
με να σταθούμε όρθιοι. Περισώσα-
με ό,τι μπορέσαμε και γλιτώσαμε 
τα χειρότερα. Την ίδια ώρα πετύχα-
με και σημαντικές θεσμικές και 
άλλες ρυθμίσεις, λεπτομερή πα-
ρουσίαση των οποίων θα γίνει στο 
προσεχές συνέδριό μας. 

Θεωρούμε ιδιαίτερα θετικό το 
γεγονός ότι με την κριτική 
που ασκήσαμε, καταφέραμε 

να κάνουμε όλα τα πολιτικά κόμ-
ματα να μιλήσουν, πριν από τις 
εκλογές, και να διατυπώσουν τις 
θέσεις τους. Είχαμε επισημάνει ότι 
τα λεγόμενα οικονομικά μέτρα για 
την αντιμετώπιση της κρίσης, θα 
έπλητταν και την Ελληνική Αστυ-
νομία και θα την οδηγούσαν σε νέ-
ες περιπέτειες κι εμάς τους ένστο-
λους σε συνθήκες εργασιακού με-
σαίωνα. Απαιτήσαμε από τις κυ-
βερνήσεις που σχηματίστηκαν 
τους τελευταίους μήνες, να εξαιρε-
θεί η Ελληνική Αστυνομία από τις 

περικοπές και να αντιμετωπιστεί 
το αγαθό της ασφάλειας ως πρώτη 
προτεραιότητα, ως εθνική υπόθε-
ση. Φωνάξαμε με όλη τη δύναμη 
της φωνής μας ότι απαιτείται μια 
άλλη πολιτική που θα εξασφαλίζει 
στον Έλληνα Αστυνομικό καλύτε-
ρες συνθήκες υπηρεσίας και διαβί-
ωσης, διότι ανασφαλής αστυνομι-
κός σημαίνει ανασφαλής πολίτης. 

Τώρα, πια, μετά τις εκλογές, 
είναι ώρα για αποφάσεις. Τα 
πολιτικά κόμματα πρέπει να 

δείξουν συνέπεια λόγων και έργων 
κι εμείς από την πλευρά μας την 
αυτονόητη συνέχιση του αγώνα 
μας. Με την ελπίδα ότι το επικείμε-
νο 22ο συνέδριό μας θα οπλίσει το 
νέο Διοικητικό Συμβούλιο με ξεκά-
θαρες αποφάσεις για την επανά-
κτηση των απωλειών σε θεσμικό 
και οικονομικό επίπεδο και την 
αποκατάσταση του λειτουργήμα-
τός μας, δηλώνουμε «παρών» 
στους νέους αγώνες που έρχονται.

Συνέδριο ελπίδας
02•05•12
H ΠοασΥ καλεί τον υπουργό 
Προστασίας του Πολίτη με 
αφορμή τις καταγγελίες της 
συνδικαλιστικής Ένωσης 
αστυνομικών Υπαλλήλων 
ορεστιάδας να ασχοληθεί 
σοβαρά με τη λειτουργία του 
ΕΧΠα Φυλακίου ορεστιάδας – 
Έβρου.

04•05•12
σύμφωνα με την Κοινή Υπουργική 
απόφαση, το εκλογικό επίδομα 
καθορίστηκε στα 130 ευρώ 
μεικτά. Τα σχόλια περιττεύουν. 

04•05•12
 Πρόσκληση για το Γενικό 
συμβούλιο της 10ης μαΐου. Η 
κρίσιμη εκλογική αναμέτρηση 
της 6ης μαΐου μας βρίσκει στο 
δρόμο του αταλάντευτου αγώνα 
για την αντιμετώπιση των 
επιπτώσεων της άδικης πολιτικής 
που εφαρμόζεται στη χώρα μας

09•05•12
Η ΠοασΥ ζητά παρέμβαση του 
αρχηγού της Ελληνικής 
αστυνομίας 
 για τη Διμοιρία υποστήριξης της 
α.Δ. Ευρυτανίας, σύμφωνα με 
αίτημα της Ένωσης αστυνομικών 
Υπαλλήλων Ευρυτανίας.

09&10•05•12
συνεδριάσεις Διοικητικού και 
Γενικού συμβουλίου. απόφαση 
για πραγματοποίηση του 
συνεδρίου το Β΄ 15νθήμερο του 
Ιουνίου.

16•05•12
Καλείται ο πρόεδρος του 
Τ.Ε.α.Π.α.σ.α. να ξεμπλοκάρει τα 
αιτήματα  για προσωπικά δάνεια 
εκτάκτων αναγκών στους 
ασφαλισμένους του.

17•05•12
Η ΠοασΥ ανταπαντά στην 
επιστολή που έλαβε από τον 
πρόεδρο του Ευρωπαϊκού 
Κοινοβουλίου κ. Martin Schulz, 
με αφορμή τις κινητοποίησης – 
διαμαρτυρίες μας για το 
μνημόνιο.

18•05•12
Έντονη διαμαρτυρία για την 
απόφαση της ηγεσίας να δοθεί το 
εκλογικό επίδομα με τη 
μισθοδοσία του μηνός Ιουνίου 
2012. 

24•05•12
αίτημα για κρατική επιχορήγηση 
στο Ίδρυμα Εξοχών κατόπιν του 
κουρέματος των αποθεματικών 
αυτού. 

31•05•12
Παρέμβαση της Π.ο.ασ.Υ. και 
Ε.α.Υ. αχαΐας και ακαρνανίας για 
τα επεισόδια στο λιμάνι της 
Πάτρας.

  Η ΑτζέντΑ  
του ΜΗνΑ 

χιουμορ
του σπύρου Δερβενιώτη
(eurokiniSSi)

               Όταν τα μαθηματικά αναφέρονται στην 
πραγματικότητα, δεν είναι βέβαια. Όταν είναι 
βέβαια, δεν αναφέρονται στην πραγματικότητα
               ALBERT EINSTEIN

«Κορώνα - 
γράμματα το 
μέλλον της 
χώρας. Η Ελλάδα 
κινδυνεύει με 
κατάρρευση», 
«Εκτός Ευρώ η 
Ελλάδα για 10 
χρόνια»,  
«Ενδεχόμενη 
Grexit θα 
συμπαρασύρει 
όλη την 
ευρωζώνη» κλπ, 
κλπ. 
Χαρακτηριστικοί 
τίτλοι που 
περιγράφουν 
έναν αδυσώπητο 
πόλεμο γύρω από 
το δεύτερο 
ισχυρότερο 
νόμισμα 
παγκοσμίως, το 
ευρώ μας. Αυτό 
που μας είπαν ότι 
θα κατοχύρωνε 
την ευημερία του 
λαού μας...
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Εποικοδομητική 
συνάντηση με  
τον υπουργό 
Προστασίας του Πολίτη 
κ. Ελευθέριο Οικονόμου  
είχαν οι Ομοσπονδίες  
λίγο πριν τις εκλογές  
της 17ης Ιουνίου

Ανταποκρίθηκε αμέσως στο 
αίτημα της ΠΟΑΣΥ και της 
ΠΟΑΞΙΑ ο υπηρεσιακός 

υπουργός Προστασίας του Πολίτη κ. 
Ελευθέριος Οικονόμου και δέχθη-
κε να γίνει συνάντηση παρά τον πε-
ριορισμένο του ρόλο. Οι Ομοσπονδί-
ες, τον ενημέρωσαν παρουσία και 
του Αρχηγού της Ελληνικής Αστυνο-
μίας κ. Νικόλαου Παπαγιαννό-
πουλου, σε μια ύστατη προσπάθεια 
καταβολής εγκαίρως της πενιχρής 
έστω, εκλογικής αποζημίωσης.

Ειδικότερα, εκ μέρους των Ομο-
σπονδιών εκφράστηκαν και δια ζώ-
σης τα συγχαρητήρια όλων μας στον 
υπουργό για την εμπιστοσύνη που 
επέδειξε στο πρόσωπό του ο Πρω-
θυπουργός της Χώρας κ. Παναγιώ-
της Πικραμμένος, αναθέτοντάς 
του τα καθήκοντα του υπουργού 
Προστασίας του Πολίτη, -μια επιλο-
γή που τιμά και το συνδικαλιστικό 
μας κίνημα - τονίστηκε ωστόσο ότι 
παρά τον υπηρεσιακό χαρακτήρα 
της ενεστώσας κυβέρνησης και τις 
περιορισμένες αρμοδιότητες που 
έχουν ανατεθεί στον ίδιο, πρέπει να 
γίνει σαφές ότι δεν υπάρχει κανένα 
περιθώριο για μετάθεση στο απώτε-
ρο μέλλον της λήψης επειγουσών 
αποφάσεων όσον αφορά το πάγωμα 
των περικοπών των λειτουργικών 
δαπανών, με στόχο την βελτίωση της 
αρνητικής κατάστασης που επικρα-
τεί στο Σώμα και η οποία οξύνει την 
αγωνία και υπονομεύει το αξιόμαχο 
του ανθρώπινου δυναμικού του. 

Η συνεχιζόμενη έντονη ανησυχία 
που προκαλεί στους συναδέλφους 
μας η οικονομική κρίση και τα προ-
βλήματα που αυτή παράγει τόσο σε 
ατομικό-οικογενειακό, όσο και σε 
υπηρεσιακό επίπεδο, πρέπει να 
αντιμετωπιστούν άμεσα, όποιες κι 
αν είναι οι πολιτικές εξελίξεις, λαμ-
βάνοντας υπόψη και το γεγονός ότι 
στο πλαίσιο της προεκλογικής πε-
ριόδου, διατυπώνονται ήδη προτά-
σεις για συγκεκριμένες θετικές 
προς τους ένστολους αλλαγές των 
εφαρμοστικών του Μνημονίου νό-
μων (ειδικά μισθολόγια, προσλή-
ψεις κλπ).

Τονίστηκε δε ότι τόσο σε επίπεδο 
Πολιτικής όσο και Φυσικής Ηγεσί-
ας πρέπει να προβληθούν σθεναρά 
τα αιτήματά μας, τα οποία πέραν 
των άλλων, στοχεύουν στην βελτί-
ωση του επιπέδου παροχής υπηρε-
σιών προς τον Έλληνα πολίτη και 
στην εμπέδωση συνθηκών ασφα-
λείας σε όλη την Ελλάδα. 

Εν αναμονή της νέας κυβέρνη-
σης, εστιάσαμε στο νέο μισθολόγιο 

και στην αναγνώριση της επικινδυ-
νότητας της εργασίας, στην έγκαιρη 
καταβολή της εκλογικής αποζημί-
ωσης, στην επιστροφή των χρημά-
των του ερανικού λογαριασμού του 
Ιδρύματος Παιδικές Εξοχές και των 
αποθεματικών του Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α., 
στην αναζήτηση βιώσιμης λύσης 
για το Μ.Τ.Σ. και άλλα οικονομικά 
θέματα.

Έμφαση επίσης δόθηκε:

• Στις συνθήκες εργασίας και τα 
μέτρα υγιεινής και ασφάλειας.

•Στους πυκνούς τραυματισμούς 
συναδέλφων και στη συνεχιζόμενη 
καταστρατήγηση των διατάξεων του 
Π.Δ. 394/2001 περί του χρόνου εργα-
σίας, που έχει ως αποτέλεσμα την 
καταπόνηση του προσωπικού και 
την αποστέρηση της στοιχειώδους 
προσωπικής και οικογενειακής γα-
λήνης, καθόσον οι Αξιωματικοί, Αν-
θυπαστυνόμοι και γενικότερα οι 
συνάδελφοι εκτελούν υπηρεσία πέ-
ραν του προβλεπομένου ωραρίου, 
χωρίς αυτός ο χρόνος να υπολογίζε-
ται στον εβδομαδιαίο προβλεπόμε-

νο. Σε πολλές περιπτώσεις δε, ανα-
κύπτουν εξ αυτού του λόγου θέματα 
ως προς την αναπλήρωση των Διοι-
κητών ή Διοικούντων Αξιωματικών 
στις Υπηρεσίες τους.

•Στην αναδιάρθρωση των υπηρεσι-
ών με επιστημονική τεκμηρίωση.

• Στην πρόσληψη ικανού αριθμού 
νέων συναδέλφων (χωρίς το πλαφόν 
του Μνημονίου).

•Στην κατοχύρωση των οδοιπορι-
κών εξόδων έτους 2012 και των κον-
δυλίων για τη νυχτερινή εργασία.

•Στην αναβάθμιση της εκπαίδευ-
σης, και στη βελτίωση του συστή-
ματος ιατροφαρμακευτικής κάλυ-
ψης κλπ.

Ο κ. υπουργός, συμμερίστηκε τον 
προβληματισμό μας και διαβεβαίω-
σε ότι ο κ. Πρωθυπουργός έχει ήδη 
ενημερωθεί για τα οξυμένα προβλή-
ματα που αντιμετωπίζουμε και τις 
δυσλειτουργίες που προκαλούν στις 
υπηρεσίες οι περικοπές των λει-
τουργικών δαπανών και για την 
αναγκαιότητα της λήψης μέτρων 
ανάταξης του ένστολου δυναμικού 

της Ελληνικής Αστυνομίας. Τα πε-
ρισσότερα θέματα που ετέθησαν, 
δεν μπορούν να αντιμετωπιστούν 
λόγω του υπηρεσιακού χαρακτήρα 
της Κυβέρνησης, συμφώνησε, ωστό-
σο, ότι με το διάλογο μπορούν να 
εξευρεθούν λύσεις εφόσον το επι-
τρέψει η δυσχερής δημοσιοοικονο-
μική κατάσταση της Χώρας.

Το εκλογικό
Σε ό,τι αφορά ειδικότερα το ζήτημα 
της εκλογικής αποζημίωσης τόνισε 
ότι στόχος είναι να καταβληθεί πριν 
από τις εκλογές της 17ης Ιουνίου 
(πράγμα που ανακοινώθηκε αργότε-
ρα από την αρμόδια Διεύθυνση), για 
δε τα εκτός έδρας επιδιώκεται η 
έγκαιρη εξόφλησή τους και η δια-
σφάλισή τους από κάθε πλευρά. 
Επίσης, σημείωσε ότι πρέπει να 
υπάρξει αλλαγή του τρόπου λει-
τουργίας του Ιδρύματος «Παιδικές 
Εξοχές» για να διασφαλιστούν τα 
χρήματα που συγκεντρώνονται στον 
ειδικό λογαριασμό, ενώ για την πρό-
τασή μας όσον αφορά την ορθολογι-
κή διαχείριση των κονδυλίων που 
διατίθενται για τα νυχτερινά (κατα-
γραφή βάσει συγκεκριμένων Κωδι-
κών του Προϋπολογισμού κλπ), 
συμφώνησε ότι η λύση θα δοθεί στο 
προσεχές μέλλον.

Οι Ομοσπονδίες μας, συνεχίζουν 
τον αγώνα, ανεπηρέαστα από την 
προεκλογική περίοδο που διανύου-
με, με γνώμονα τη διασφάλιση των 
συμφερόντων όλων των συναδέλ-
φων μας.

Για ακόμη μια φορά ζητούμε από 
όλα τα Πολιτικά Κόμματα, να τοπο-
θετηθούν δημοσίως επί των προα-
ναφερόμενων θεμάτων, όπως τα 
έχουμε ήδη παραθέσει κατά τη διάρ-
κεια και των συναντήσεών μας το 
προηγούμενο διάστημα, καταδει-
κνύοντας εμπράκτως το ενδιαφέρον 
τους για την εύρυθμη λειτουργία της 
Ελληνικής Αστυνομίας και την αξι-
οπρεπή διαβίωση του ένστολου 
προσωπικού της.

Και στον υπηρεσιακό υπουργό 
το διεκδικητικό μας πλαίσιο

Απάντησε στην επιστολή που 
του είχαμε επιδώσει κατά 
την επίσκεψή του στην Αθή-

να στις 28 Φεβρουαρίου 2012 ο πρό-
εδρος του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλί-
ου κ. Martin Schulz, εκφράζοντάς 
την κατανόησή του στα προβλήμα-
τα που του εκθέσαμε τότε.

Η Ομοσπονδία εκφράζοντας τις 
ευχαριστίες της για το ενδιαφέρον 
και την άμεση απάντησή του, τονί-
ζει μεταξύ άλλων: «Μας ικανοποιεί 

το γεγονός ότι αναγνωρίζετε το ατε-
λέσφορο της πολιτικής που ακο-
λουθήθηκε και συμφωνούμε με τη 
θέση σας ότι πρέπει να υπάρξουν 

μέτρα οικονομικής ανάπτυξης για 
τη δημιουργία θέσεων αξιοπρε-
πούς απασχόλησης και για την κοι-
νωνική πρόοδο. Ευελπιστούμε ότι 
θα συνεχίσετε να εκφράζετε εμπρά-
κτως το ενδιαφέρον και την αλλη-
λεγγύη των λαών της Ευρώπης 
προς τον πολύπαθο Ελληνικό Λαό, 
αναγνωρίζοντας την συμβολή του 
στην οικοδόμηση σταθερών και κα-
λών σχέσεων στην Ευρωπαϊκή 
Ήπειρο, επ’ ωφελεία των εργαζομέ-

νων και όχι προς όφελος της διε-
θνούς τοκογλυφίας και της ανεξέ-
λεγκτης λειτουργίας των λεγόμε-
νων αγορών. Επιτέλους, πρέπει να 
οικοδομηθούν υγιείς οικονομικές 
δραστηριότητες σε καθεστώς πλή-
ρους διαφάνειας και ελέγχου έτσι 
ώστε να μηδενιστούν και να ακυ-
ρωθούν στην πράξη οι εκρηκτικές 
καταστάσεις που τείνουν να επε-
κταθούν στην Ευρώπη με απρό-
βλεπτες πράγματι συνέπειες.

Εμείς ως ένστολοι εργαζόμενοι 
στον ευαίσθητο χώρο της ασφάλει-
ας, σας διαβεβαιώνουμε ότι αγωνι-
ζόμαστε για να νιώθει ασφαλής 
κάθε πολίτης. Όταν όμως οι ίδιοι οι 
θεσμοί απαξιώνονται και ο πολί-
της νιώθει ότι εμπαίζεται, αντιλαμ-
βάνεστε κι εσείς ότι ο ρόλος μας 
είναι περιορισμένος και σε κάθε 
περίπτωση δεν μπορεί να υποκα-
ταστήσει τις λειτουργίες άλλων 
θεσμικών οργάνων».

Να οικοδομηθούν υγιείς οικονομικές δραστηριότητες
Την κατανόησή του εκφράζει ο πρόεδρος του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου κ. Martin Schulz
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Η τραγική είδηση (7-6-12) του 
περιστατικού του θανάσιμου 
πυροβολισμού ενός αλλοδα-

πού διαρρήκτη κατά την εισβολή του 
σε οικία στην Παιανία, επιβεβαιώνει 
ότι χάνεται ο έλεγχος στο μέτωπο 
της εγκληματικότητας θέτοντας προ 
των ευθυνών τους όλους εκείνους 
που κώφευσαν στις αγωνιώδεις προ-
ειδοποιήσεις μας για τη λήψη σειράς 
μέτρων, κατ’ απόλυτη προτεραιότη-
τα, με στόχο την ουσιαστική υποστή-
ριξη της Ελληνικής Αστυνομίας για 
να είναι σε θέση να παρέχει με απο-
τελεσματικότητα και αποφασιστικό-
τητα το αγαθό της ασφάλειας στους 
συμπολίτες μας. Συμπτωματικά, μια 
ημέρα μετά την μεγάλης έκτασης 
αστυνομική επιχείρηση στην περιο-
χή της Βορειοανατολικής Αττικής 
που έγινε υποτίθεται για την πρόλη-
ψη της εγκληματικότητας, αποδει-

κνύεται περίτρανα το έλλειμμα 
αστυνόμευσης και η αδυναμία ουσι-
αστικής παρέμβασης της δημόσιας 
αστυνομικής αρχής, με αποτέλεσμα 
τα κρούσματα αυτοδικίας να προ-
βάλλουν πλέον ως «λύση ανάγκης» 
μπροστά σε μια φαινομενικά απού-
σα αστυνομία.

Το συνδικαλιστικό μας κίνημα 
απορρίπτει κάθε πράξη βίας που 
κινείται έξω από τα όρια της νο-

μιμότητας και καλεί την οργανω-
μένη πολιτεία επιτέλους να ανα-
λάβει τις ευθύνες της χωρίς να 
στρουθοκαμηλίζει γύρω από τα 
τεράστια προβλήματα στον το-
μέα της ασφάλειας του πολίτη, 
αλλά και γύρω από τα συσσωρευ-
μένα κοινωνικά προβλήματα που 
γεννούν εγκληματικότητα, εξαι-
τίας της πολιτικής των τελευταί-
ων ετών στον τόπο μας.

Για την ανυπαρξία κράτους δεν 
ευθύνονται οι πολίτες, πόσω μάλ-
λον οι συνάδελφοί μας, που έρχο-
νται αντιμέτωποι με αμείλικτα ερω-
τήματα δεκάδων συνανθρώπων 
μας, οι οποίοι δεν αισθάνονται 
ασφαλείς ούτε στα ίδια τους τα σπί-
τια, καθώς βιώνουν καθημερινά τον 
τρόμο ληστών και διαρρηκτών με ... 
καλάζνικοφ. Ελπίζουμε, με το σχη-
ματισμό νέας κυβέρνησης τις επό-
μενες ημέρες, ο πολιτικός κόσμος 
στο σύνολό του, να αναλογιστεί τις 
ευθύνες του, λαμβάνοντας υπόψη 
τις προτάσεις μας και να συμφωνή-
σει στην εφαρμογή μιας νέας πολι-
τικής που θα βγάζει την Ελληνική 
Αστυνομία από το σημερινό τέλμα 
και θα επιβεβαιώνει τον τίτλο του 
Υπουργείου Προστασίας του Πολί-
τη, που μόνο κατ’ ευφημισμόν χρη-
σιμοποιείται σήμερα.

Καταδικάζουμε 
τις φασιστικές 
συμπεριφορές
Η Π.ο.ασ.Υ. με 
αποτροπιασμό και 
αγανάκτηση καταδικάζει 
την πρωτοφανή για τα 
ελληνικά πολιτικά και 
τηλεοπτικά χρονικά 
επίθεση και τον 
ξυλοδαρμό από τον 
εκλεγμένο και υποψήφιο 
πάλι βουλευτή - ηγετικό 
στέλεχος της Χρυσής 
αυγής, εναντίον των δυο 
εκλεγμένων και 
υποψηφίων στις 
επερχόμενες εκλογές 
βουλευτών Λιάνας 
Κανέλλη (ΚΚΕ) και Ρένας 
Δούρου (σΥΡΙΖα-Ενωτικό 
Κοινωνικό μέτωπο).Η 
ενέργεια αυτή θίγει 
κατάφορα τις αξίες του 
δημοκρατικού 
πολιτεύματος και μάλιστα 
τώρα που οδεύουμε προς 
τις επαναληπτικές 
εκλογές σε καθεστώς 
οριακής δοκιμασίας όλης 
της Κοινωνίας. Το 
κρούσμα δε αυτό είναι 
ιδιαίτερα επιβαρυντικό 
διότι συντελέστηκε 
εναντίον δύο γυναικών. Η 
ομοσπονδία μας από 
πολλών ετών έχει 
επισημάνει τον κίνδυνο 
της «ανάπτυξης» τέτοιων 
καταδικαστέων 
φασιστικών και 
αντιδημοκρατικών 
φαινομένων μέσα σε 
συνθήκες οικονομικής 
κρίσης, όπου οι 
χρεοκοπημένοι θεσμοί 
αδυνατούν να 
αναπαράγουν το 
δημοκρατικό πρόταγμα 
που γεννήθηκε σ’ αυτή τη 
χώρα. Η ευθύνη όμως για 
τέτοια φαινόμενα 
κοινωνικής και πολιτικής 
κατάπτωσης, βαρύνουν 
περισσότερο αυτούς τους 
δημόσιους φορείς και 
συλλογικότητες που 
νομιμοποίησαν στην 
πολιτική κονίστρα 
πρόσωπα και «σχήματα» 
με αυταρχική 
ιδεολογία. Επομένως, 
όλοι πρέπει να 
προστατέψουμε τους 
δημοκρατικούς κανόνες, 
το σεβασμό των 
προσώπων και της 
ευπρέπειας του 
διαλόγου, αντί παντός 
τιμήματος, προτού να 
είναι αργά.

Επιτέλους, μια νέα πολιτική  
για την ΕΛ.ΑΣ.

Ποιοί ευθύνονται για τους τραυματισμούς  
και το πολεμικό κλίμα;
Καίρια ερωτήματα για τα επεισόδια στην Πάτρα

Πολλά ερωτηματικά προκάλε-
σαν οι χειρισμοί των γεγονό-
των με αλλοδαπούς και δια-

δηλωτές στην Πάτρα, όπου κατά τα 
επεισόδια που ξέσπασαν, βρέθηκαν εν 
κινδύνω πολλοί συνάδελφοί μας.

Μετά από τις έγγραφες καταγγε-
λίες των Ενώσεων Αχαϊας και 
Ακαρνανίας, η ΠΟΑΣΥ ζήτησε διευ-
κρινίσεις από το Αρχηγείο, τονίζο-
ντας ότι «η επιχειρησιακή αντιμετώ-
πιση ζητημάτων για τα οποία η υπη-
ρεσία διατάσσει λήψη αυξημένων 
μέτρων με παρατεταμένη διάρκεια, 
είναι αδιαμφισβήτητο ότι απαιτεί 
έναν προγραμματισμό και μια ορθο-
λογική διαχείριση των δυνάμεων, 
καθόσον διαφορετικά το προσωπικό 
υφίσταται μια άσκοπη ταλαιπωρία, 
που πέραν των άλλων επιβεβαιώνει 
την υφισταμένη κατάσταση περί λει-
τουργίας βάσει αναχρονιστικών νο-
οτροπιών, που αντιπαρέρχονται ερ-
γασιακών δικαιωμάτων. 

Με τα υπ’ αριθ. 42/1012 και 44/2012 
από 24-05-2012 και υπ’ αριθ. 36/2012 
από 24/05/2012 έγγραφά τους, οι Ενώ-
σεις Αστυνομικών Υπαλλήλων Αχαΐ-
ας και Ακαρνανίας καταγγέλλουν τον 
ανεπαρκή σχεδιασμό των μέτρων 
τάξης στο χώρο του λιμανιού της Πά-
τρας που είχε ως αποτέλεσμα τον 
τραυματισμό πολλών αστυνομικών 
και πολιτών, τις φθορές στα υπηρεσι-
ακά οχήματα. Επιπρόσθετα κάνουν 
αναφορά στο πολεμικό κλίμα που 
αντιμετώπισαν οι συνάδελφοί μας 
αλλά και σε μια σειρά προβλημάτων 
από τη συνεχή καταστρατήγηση του 

χρόνου εργασίας τους (Π.Δ. 394/2001) 
μέχρι και 16 ώρες το 24ωρο ιδιαίτερα 
την 22 και 23 Μαΐου 2012.

Κύριε Αρχηγέ,  Επειδή οι εργαζό-
μενοι αστυνομικοί δεν πρέπει να 
αντιμετωπίζονται ως απρόσωπες 
αριθμητικές μονάδες, αλλά ως συ-
γκροτημένα πρόσωπα ενός Οργανι-
σμού που αναγνωρίζει και σέβεται 
την αξία από τη συνεχή καταπόνησή 
τους, παρακαλούμε για τις δικές σας 
ενέργειες αφενός προς την εξάλειψη 
τέτοιων τακτικών φαινομένων που 
οδηγούν στην εξουθένωση τους συ-
ναδέλφους και αφετέρου προς άμε-
ση αναζήτηση και καταλογισμό ευ-
θυνών σε όποιους αυτές ανήκουν».

Με αιχμές κατά της διοίκη-
σης αντέδρασε η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλή-

λων Ακαρνανίας για τα επεισόδια 
που ξέσπασαν στην Πάτρα.

Το σωματείο, με επιστολή του προς 
τον Αρχηγό της Ελληνικής Αστυνομί-
ας, Αντιστράτηγο κ. Νικόλαο Παπα-
γιαννόπουλο, εκφράζει την έντονη 
δυσαρέσκεια και τον προβληματισμό 
του «για όλα αυτά που έγιναν και για 
αυτά που θα έπρεπε να έχει προβλέ-
ψει η Υπηρεσία, ώστε να αποτρα-
πούν τα σοβαρά επεισόδια και οι 
τραυματισμοί Αστυνομικών και πο-

λιτών. Ευτυχώς, με την βοήθεια του 
θεού και την αυτοσυγκράτηση των 
Αστυνομικών Υπαλλήλων δεν υπήρ-
ξαν ανθρώπινα θύματα», τονίζει το 
σωματείο, παραθέτοντας στοιχεία 
για τον τρόπο δράσης των αστυνομι-
κών δυνάμεων.  

«Διαμαρτυρόμαστε, για τα συσ-
σωρευμένα προβλήματα τα 
οποία κρυβόταν τόσα χρόνια «κά-
τω από το χαλί» κατά την εκτίμη-
ση μας και έχουν να κάνουν με 
κακές επιλογές συνολικά της δι-
οίκησης στο παρελθόν, τόσο στον 
τομέα της αστυνόμευσης όσο και 

στην ορθή αξιολόγηση των προ-
βλημάτων αλλά και κατανομής 
της δύναμης συνολικά και οριζό-
ντια, με αποτέλεσμα να αποδυνα-
μωθούν όλες οι Αστυνομικές 
Υπηρεσίες στην Περιφέρεια Δυ-
τικής Ελλάδας».  

Το Διοικητικό Συμβούλιο, επιφυ-
λάσσεται παντός νομίμου δικαιώμα-
τός του και αφού μελετήσει τα στοι-
χεία, επιφυλάσσεται, να παραστεί ως 
πολιτικώς ενάγων εναντίον οιουδή-
ποτε αποδειχθεί ότι ενήργησε εναντί-
ον των μελών μας, προειδοποιεί τέ-
λος, το σωματείο με την επιστολή του.

Η Ακαρνανία επιφυλάσσεται  
παντός νομίμου δικαιώματός της
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Να μην έχει αναδρομική 
ισχύ ο νόμος για τα «οδοι-
πορικά και λοιπά έξοδα 

του ένστολου προσωπικού της 
Ελληνικής Αστυνομίας» ζήτησε η 
ΠΟΑΣΥ από το Αρχηγείο.

Ως γνωστόν, με τις διατάξεις του 
άρθρου 9 του Ν. 3833/2010 «Προ-
στασία της εθνικής οικονομίας – 
επείγοντα μέτρα για την αντιμετώ-
πιση της δημοσιονομικής κρίσης», 
επήλθαν σοβαρές τροποποιήσεις 
σε ό,τι αφορά τα οδοιπορικά και 
λοιπά έξοδα του προσωπικού της 
ΕΛ.ΑΣ. που μετακινείται για εκτέ-
λεση υπηρεσίας εκτός έδρας στο 
εσωτερικό της Χώρας. 

Με αφορμή τις τροποποιήσεις 
αυτές, εκδόθηκε την 17-4-2010 
από το 4ο Τμήμα της Δ/νσης Οι-
κονομικών η υπ’ αριθ. 8002/1/448-
στ διαταγή, με την οποία διευκρι-
νίστηκαν οι διατάξεις που εισή-
γαγε ο προαναφερόμενος Νόμος 
και ορίστηκαν οι προϋποθέσεις 
δικαιολόγησης των δαπανών δια-
νυκτέρευσης.

Παράλληλα, με την ίδια διατα-
γή ζητήθηκε οι Ελεγκτικές Υπη-
ρεσίες να εκκαθαρίζουν τις δα-
πάνες που υποβάλλονται από 
την 15-3-2010 στα νέα δεδομένα, 
δηλαδή ζητήθηκε να εφαρμοστεί 
ο Νόμος με αναδρομική ισχύ, με 

συνέπεια τον επαναπροσδιορι-
σμό της δαπάνης που είχε ήδη 
πραγματοποιηθεί από τους συ-
ναδέλφους και οι οποίοι καλού-
νται να επιστρέψουν στην δια-
χείριση των Υπηρεσιών τους τα 
χρηματικά ποσά που τους είχαν 
χορηγηθεί. 

Η ΠΟΑΣΥ τονίζει στο έγγραφό 
της προς το Αρχηγείο ότι η ενέρ-
γεια να μειώνονται αναδρομικά 
τα έξοδα μετακίνησης των συνα-
δέλφων, κατά την άποψή μας, εί-
ναι ακατανόητη και άδικη.  

Γι’ αυτό καλεί την Ηγεσία να 
παρέμβει προκειμένου το όλο ζή-
τημα επαναπροσδιοριστεί, εγκρί-

νοντας όλες τις μετακινήσεις των 
συναδέλφων μας που έχουν 
πραγματοποιηθεί ως την ημέρα 
έκδοσης της προαναφερόμενης 
εγκυκλίου ήτοι την 17-4-2010, 
κατ’ εξαίρεση, σύμφωνα με την 
παρ. 2β της προαναφερόμενης δι-
αταγής (8002/1/448-στ) «όταν 
υπάρχει αντικειμενική αδυναμία 
επιστροφής ή ανυπέρβλητη υπη-
ρεσιακή αναγκαιότητα λόγω της 
φύσης της εργασίας, δύναται να 
εγκριθεί η διανυκτέρευση και κά-
τω από τα προαναφερόμενα χιλι-
ομετρικά όρια, αλλά με την προϋ-
πόθεση που αναφέρεται στο επό-
μενο εδάφιο της παρούσης».

Απαραίτητος ο τεχνικός περιοδικός έλεγχος 
των υπηρεσιακών οχημάτων της ΕΛ.ΑΣ. 
Νέα παρέμβαση της ΠΟΑΣΥ για τα ακατάλληλα οχήματα με τα οποία καλούνται οι συνάδελφοί μας να κάνουν περιπολίες

Διαφυλάξτε τα οδοιπορικά των συναδέλφων

Η Ομοσπονδία επανέρχεται 
στο θέμα της έλλειψης 
ελέγχων καταλληλότητας 

οχημάτων, καλώντας το Αρχηγείο 
να ασχοληθεί σοβαρά με το θέμα 
πριν θρηνήσουμε συναδέλφους. 

Ειδικότερα, όπως ενημέρωσε την 
Ομοσπονδία τo Σωματείο Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Δράμας (υπ’ 
αριθ. 1187/6/191 από 31/05/2012 έγ-
γραφό του) πολλά οχήματα είναι 
ακινητοποιημένα λόγω της παλαι-
ότητας και της καθυστέρησης 
έγκρισης των αιτημάτων δαπανών 
από τις αρμόδιες υπηρεσίες της Δι-
εύθυνσης Οικονομικών Α.Ε.Α. 
Εξάλλου, με το υπ’ αριθ. 403/1/10α 
από 22/12/2011 άλλο έγγραφό της 
προς το Αρχηγείο, η ΠΟΑΣΥ αναδεί-
κνυε την κακή κατάσταση των υπη-
ρεσιακών οχημάτων της Αστυνομι-

κής Διεύθυνσης Αιτωλίας που 
έχουν υπερβεί το καθένα τα 
400.000 χιλιόμετρα και πέραν των 
άλλων σημείωνε και τα εξής:

 «Πέραν τούτου, όπως και με άλ-
λες παρεμβάσεις μας έχουμε επιση-
μάνει στην ηγεσία της ΕΛ.ΑΣ., τα 
περισσότερα υπηρεσιακά οχήματα 
σε όλη τη Χώρα κινούνται χωρίς την 
απαραίτητη συντήρηση και ως συ-
νέπεια πολλά εξ αυτών να χρειάζο-
νται άμεση ακινητοποίηση. Η Ομο-
σπονδία προτείνει την άμεση κατα-
γραφή των ζημιογόνων υπηρεσια-
κών οχημάτων και εκείνων που 
χρησιμοποιούνται άνω της 5ετίας 
από όλες τις υπηρεσίες της Ελληνι-
κής Αστυνομίας και να κριθεί η κα-
ταλληλότητά τους για περαιτέρω 
υπηρεσιακή χρήση από αρμόδια 
επιτροπή εμπειρογνωμόνων. Η κα-

ταλληλότητα των υπηρεσιακών οχη-
μάτων είναι θέμα πρώτης προτεραι-
ότητας διότι συνδέεται άμεσα με την 
οδική ασφάλεια αλλά και την αποτε-
λεσματικότητα της Αστυνομίας στην 
πάταξη της εγκληματικότητας και 
της εμπέδωσης του αισθήματος 
ασφάλειας του πολίτη.»

•Με το υπ’ αριθ. 403/1/10γ από 
02/02/2012 έγγραφό μας προς εσάς, 
είχαμε ξανακρούσει τον κώδωνα του 
κινδύνου αναφορικά με την καθυ-
στέρηση έγκρισης δαπανών για την 
συντήρηση των υπηρεσιακών οχη-
μάτων της Α.Δ. Ροδόπης, ενώ σας 
είχαμε γνωστοποιήσει ότι: «τα πε-
ρισσότερα υπηρεσιακά οχήματα που 
κυκλοφορούν βρίσκονται σε οριακή 
κατάσταση και κινούνται χωρίς την 
απαραίτητη συντήρηση και ως συνέ-
πεια πολλά εξ αυτών να χρειάζονται 

άμεση ακινητοποίηση με ό,τι αυτό 
συνεπάγεται για την εύρυθμη λει-
τουργία των υπηρεσιών, την ποιότη-
τα των παρεχόμενων υπηρεσιών 
ασφάλειας στους πολίτες, αλλά κυ-
ρίως τη σωματική ακεραιότητα των 
επιβαινόντων σ’ αυτά.»

•Με το υπ’ αριθ. 403/1/10ε από 
09/05/2012 έγγραφό μας προς εσάς 
σας επαναφέραμε την όλη κατάστα-
ση που σας περιγράφαμε στα προ-
ηγούμενα δύο έγγραφά μας χωρίς 
ωστόσο την παραμικρή επίλυση 
του όλου θέματος.

Η Ομοσπονδία τονίζει στον Αρχη-
γό της ΕΛ.ΑΣ. ότι «παρά τις συνε-
χείς παρεμβάσεις μας, το πρόβλημα 
συνεχίζει να είναι άλυτο και ως εκ 
τούτου τόσο οι συνάδελφοί μας που 
επιβαίνουν στα απαρχαιωμένα 
οχήματα να είναι εκτεθειμένοι συ-

νεχώς στους κινδύνους, αλλά και 
να υπάρχει σημαντικό έλλειμμα 
προσφοράς ουσιαστικού αστυνομι-
κού έργου στον πολίτη. Είναι λοι-
πόν υποχρεωτική η εφαρμογή του 
άρθρου 11 παρ. 4 του Π.Δ. 45/2008: 
«Τα υπηρεσιακά οχήματα υποβάλ-
λονται ανά διετία σε τεχνικό περιο-
δικό έλεγχο» και παρακαλούμε για 
την άμεση έκδοση από μέρους σας 
σχετικής διαταγής σύμφωνα με την 
οποία σε όλα τα οχήματα της Ελλη-
νικής Αστυνομίας να γίνει ο απα-
ραίτητος τεχνικός περιοδικός έλεγ-
χος όπως η Νομοθεσία προβλέπει, 
καθώς είναι αντιδεοντολογικό έως 
ανήθικο να βεβαιώνουμε παραβά-
σεις Τροχαίας στους πολίτες όταν 
τα υπηρεσιακά οχήματα κινούνται 
κατά παράβαση του Κώδικα Οδικής 
Κυκλοφορίας.

ΔιΕυκρινιΣΕιΣ  
γιΑ τη μΑχιμη 
πΕντΑΕτιΑ
Διευκρινίσεις έδωσε ο Κλά-
δος οικονομικών και Πληρο-
φορικής με αφορμή δημοσί-
ευμά μας με τίτλο: με 
ρυθμό χελώνας η αναγνώρι-
ση της μάχιμης πενταετίας.
σύμφωνα με την απάντηση 
του αρχηγείου της 10ης 
μαίου 2012, στη Διεύθυνση 
Διαχείρισης Χρηματικού 
υποβλήθηκαν συνολικά 
10.514 δηλώσεις. με τη μι-
σθοδοσία απριλίου- μαίου 
έγινε έναρξη παρακράτη-
σης της εισφοράς από 239 
και 665 αστυνομικούς, αντί-
στοιχα και με την μισθοδο-
σία Ιουνίου γίνεται παρα-
κράτηση από 6.430 
αστυνομικούς, ενώ η διαδι-
κασία θα ολοκληρωθεί για 
τους υπόλοιπους 3.150 τον 
Ιούλιο. με άλλο έγγραφό 
της η Διαχείριση Χρηματι-
κού (25-4-2012) διευκρινί-
ζει ότι το ποσό της παρα-
κράτησης για την 
αναγνώριση της μάχιμης πε-
νταετίας (39,87 ευρώ) ανα-
γράφηκε για τεχνικούς λό-
γους στο αναλυτικό 
σημείωμα αποδοχών απριλί-
ου στη στήλη κρατήσεων 
υπέρ τρίτων, σε προεκτυ-
πωμένο λεκτικό «Ειδικοί 
ποινικοί νόμοι».  στα επόμε-
να, ωστόσο, θα εμφαίνεται 
το σωστό ήτοι «αναγνώριση 
μάχιμης Πενταετίας». 

Eπιτακτική η έναρξη χορήγησης  
δανείων από το ΤΕαΠασα 

Τον πρόεδρο του Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α. 
υποστράτηγο κ. Κωνσταντί-
νο Τσουβάλα καλεί η Ομο-

σπονδία μας να μεριμνήσει για τη 
χορήγηση δανείων σε όσους συνα-
δέλφους έχουν ανάγκες στη δίνη 
της οικονομικής κρίσης που διανύ-
ουμε.

Όπως σημειώνει στο έγγραφό 
της, «το Ταμείο Επικουρικής Ασφά-
λισης και Πρόνοιας Απασχολούμε-
νων στα Σώματα Ασφαλείας 
(Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α.) δύναται να χορη-
γεί προσωπικά δάνεια εκτάκτων 
αναγκών στους ασφαλισμένους 
του. Τα δάνεια χορηγούνται κατά 
περίπτωση, μετά από αίτηση του 
δικαιούχου, με απόφαση του Δ.Σ. 

του Ταμείου και πάντοτε μέσα στα 
πλαίσια των όρων και προϋποθέ-
σεων που ορίζονται για το σκοπό 
αυτό από τις διατάξεις του άρθρου 
16 του Ν.3586/2007 όπως αυτές 
τροποποιήθηκαν και συμπληρώ-
θηκαν από τις διατάξεις της παρ.4 
του άρθρου 21 του Ν.3846/2010. 

Ήδη από τις 26/03/2012 με από-
φασή του (αριθ. Β/21240/31799 
/6305), ο Υπουργός Εργασίας κ. Γε-
ώργιος Κουτρουμάνης, αποδέ-
σμευσε από την Τράπεζα της Ελλά-
δος, συνολικά το χρηματικό ποσό 
των 6.350.000 ευρώ προκειμένου 
να είναι εφικτή για το τρέχον έτος η 
χορήγηση των δανείων αυτών από 
το Διοικητικό Συμβούλιο του Ταμεί-

ου. Δυστυχώς όμως μέχρι σήμερα, 
όπως πληροφορούμαστε, καμία αί-
τηση για χορήγηση δανείου δεν έχει 
εγκριθεί, χωρίς να δοθεί και επαρ-
κής αιτιολόγηση στους αιτούντες, 
για τους λόγους που το αρμόδιο 
Τμήμα του Ταμείου δεν έχει εισηγη-
θεί στο Δ.Σ. του Ταμείου την εξέτα-
ση των αιτήσεων που εκκρεμούν. 

Θα πρέπει να σας επισημάνουμε 
ότι η πλειονότητα των συναδέλ-
φων μας υπέβαλαν ως έσχατη λύ-
ση, την αίτηση προς το Ταμείο σας 
προκειμένου να καλύψουν σοβα-
ρές προσωπικές τους ανάγκες. Ως 
εκ τούτου παρακαλούμε άμεσα να 
προχωρήσετε στην χορήγηση των 
δανείων».
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Παράταση χρόνου υποβολής 
δήλωσης περιουσιακής 
κατάστασης

Να δοθεί παράταση στην 
υποβολή του «πόθεν 
έσχες» ζήτησε η 

Ομοσπονδία από τον υπουργό 
Προστασίας του Πολίτη.

Σύμφωνα με την ισχύουσα 
Νομοθεσία το αστυνομικό 
προσωπικό, οι Ειδικοί Φρουροί 
και οι Συνοριακοί Φύλακες που 
υπηρετούν ήδη στην Ελληνική 
Αστυνομία έχουν την υποχρέωση 
να υποβάλλουν δήλωση 
περιουσιακής κατάστασης το 
αργότερο έως την 30 Ιουνίου 
εκάστου έτους.

Για το τρέχον έτος ήδη έχει 

ενημερωθεί ενυπογράφως το 
υπόχρεο αστυνομικό προσωπικό 
με διαταγή της Δ/νσης 
Αστυνομικού Προσωπικού του 
Αρχηγείου μας ότι οφείλει να 
καταθέσει τις δηλώσεις έως την 
30-06-2012, οι διοικούντες 
Αξιωματικοί να προβούν στον 
έλεγχο των υπόχρεων εάν 
κατέθεσαν ή μη τις δηλώσεις και 
η Υπηρεσία Εσωτερικών 
Υποθέσεων να ενημερώσει έως 
την 01-09-2012 ονομαστικά τους 
υπόχρεους που δεν προέβησαν 
στην υποβολή των δηλώσεων. 

Επειδή με πρόσφατη απόφαση 

του υπουργού Οικονομικών 
δόθηκε παράταση στην προθεσμία 
των φορολογικών δηλώσεων των 
φυσικών προσώπων μέχρι την 16 
Ιουλίου 2012, η Ομοσπονδία 
έκρινε σκόπιμο να ζητήσει την 
έκδοση σχετικής Υπουργικής 
Απόφασης η οποία θα παρατείνει 
τον χρόνο υποβολής των 
δηλώσεων κατά ένα μήνα μετά την 
λήξη της προθεσμίας υποβολής 
της φορολογικής δήλωσης, καθώς 
φωτοαντίγραφο της δήλωσης 
φορολογίας εισοδήματος (Ε1- Ε2 
και Ε9) υποβάλλονται ως 
συνημμένα σ’ αυτές.

Να μη συζητηθεί η 
αναστολή της καταβολής 
του μερίσματος έτους 2012 

στη συνεδρίαση της 8ης Ιουνίου 
2012, ζήτησαν με κοινή τους 
επιστολή από τον πρόεδρο του 
Μετοχικού Ταμείου Στρατού 
υποστράτηγο ε.α. κ. Χαράλαμπο 
Σωτηρόπουλο οι Ομοσπονδίες 
μας.

«Η σεισμογενής πρόταση που 
παραπέμπει στο ρητό «η 
εγχείριση πέτυχε – ο ασθενής 
απεβίωσε» και μόνο εκ της 
αναφοράς της δημιουργεί 
ισχυρούς τριγμούς αγανάκτησης 
στους μερισματούχους, καθώς 
προσβάλλει καίρια την 
οικονομική και κοινωνική τους 
κατάσταση», τονίζουν οι 

Ομοσπονδίες, επισημαίνοντας 
ότι «την περίοδο που διανύουμε 
εγείρει εντονότατο 
προβληματισμό περί 
εξυπηρετήσεως σκοπιμοτήτων 
εις βάρος των μερισματούχων 
που προέρχονται από τις τάξεις 
της Ελληνικής Αστυνομίας, 
καθώς εισάγεται χωρίς να έχει 
προηγηθεί ουδεμία διαβούλευση 
με τον Οργανισμό (εναντίον του 
οποίου κάθε τόσο αναρριπίζεται 
η «ετυμηγορία» της αποπομπής 
των μετόχων του) για την 
αντιμετώπιση της κατάστασης 
του ταμείου, παρά την λήψη 
πρόσφατων νομοθετικών 
ρυθμίσεων για την ενδυνάμωση 
της καχεξίας του, κατόπιν 
επίμονων και συνεχών 

ενεργειών μας.
Ως εκ τούτου, οι Ομοσπονδίες 

μας απαιτούν την αναβολή της 
συζήτησης και αιτούνται σε 
χρόνο μετά τη διενέργεια των 
επικείμενων βουλευτικών 
εκλογών την πραγματοποίηση 
ευρείας σύσκεψης υπό την 
αιγίδα των Αρχηγών Στρατού και 
Ελληνικής Αστυνομίας, με 
συμμετοχή εκπροσώπων των 
Ομοσπονδιών μας, ώστε 
εμπεριστατωμένα να 
οδηγηθούμε σε ασφαλή 
συμπεράσματα –με την 
υποστήριξη κάθε 
οικονομικοτεχνικού μέσου και 
διαδικασίας - προς αποφυγή 
οιασδήποτε αιφνιδιαστικής και 
μονομερούς κατάληξης».

Ακαριαία αντίδραση  
για την αναστολή  
της καταβολής μερίσματος

χωρίς χρονοτριβή να δοθούν  
οι μισθολογικές προαγωγές

Τον Προϊστάμενο του Κλάδου 
Οικονομικοτεχνικών και 
Πληροφορικής 

Υποστράτηγο κ. Παναγιώτη 
Φλήρη καλεί η Ομοσπονδία μας 
να επισπεύσει τις προβλεπόμενες 
διαδικασίες προκειμένου να 
λάβουν και οι υπόλοιποι 
συνάδελφοί μας τις μισθολογικές 
προαγωγές της περιόδου 1995. 

Όπως αναφέρει, στο έγγραφό 
της, «με τις διατάξεις της παρ. 6 

του άρθ. 20 του Ν. 4058/2012, 
ικανοποιήθηκε το δίκαιο αίτημα 
να λογίζεται ως ημερομηνία 
θεμελίωσης των μισθολογικών 
προαγωγών η 19-6-1995 για όλους 
τους συναδέλφους μας που 
εισήλθαν το έτος 1995, ως ενιαία 
εκπαιδευτική σειρά στις 
παραγωγικές Σχολές της ΕΛ.ΑΣ., 
αν και σε διαφορετικές 
ημερομηνίες εισαγωγής.

Όπως σας είναι γνωστό, τις 

μισθολογικές προαγωγές έχουν 
ήδη λάβει όσοι κατατάχθηκαν 
πριν την 1-7-1995 και αναμένεται 
να τις λάβουν αναδρομικά μετά 
την προαναφερόμενη ρύθμιση 
και όσοι είχαν εισαχθεί μετά την 
1-7-1995. Επειδή έχει ήδη παρέλθει 
ικανό χρονικό διάστημα 
παρακαλούμε να επισπεύσετε τις 
προβλεπόμενες διαδικασίες 
προκειμένου να τις λάβουν και οι 
υπόλοιποι συνάδελφοί μας»

ημέρα προσευχής 
για τους οδηγούς

Αγαπητοί μου, 
με την ευκαιρία 
της εορτής του 
Αγίου Μεγαλο-
μάρτυρος Χρι-
σ τό φ ορ ου (9 
Μαίου) προστά-
του των οδηγών, 
ε π ι θ υ μ ώ  ν α 

απευθυνθώ προς όλους τους οδη-
γούς και να υπενθυμίσω την ευθύ-
νη που έχουν για την ζωή τους και 
την ζωή των συνανθρώπων μας.

Γι’ αυτό όταν οδηγούν αυτοκίνη-
το ή μηχανάκι χρειάζονται σύνεση, 
προσοχή, ψυχική ηρεμία, γνώση 
του Κώδικα Οδικής Κυκλοφορίας 
και κυρίως την επίκληση της βοή-
θειας του Θεού στο δύσκολο έργο 
τους.

Δυστυχώς, καθημερινά θρηνού-
με αθώα θύματα και κυρίως νέους 
ανθρώπους, που χάνουν την ζωή 
τους σε τροχαία ατυχήματα.

Η ζωή του ανθρώπου έχει δοθεί 
από τον ίδιο τον Θεό γι’ αυτό και 
είναι ιερή και οφείλουμε να την 
σεβόμαστε και να την προστατεύ-
ουμε.

Όλοι οι οδηγοί των υπηρεσιακών 
ή ιδιωτικών αυτοκινήτων πριν 
οδηγήσουμε θα πρέπει να ζητούμε 
την ευλογία και την προστασία του 
Θεού για το μεγάλο λειτούργημα 
που αναλαμβάνουμε.

Επίσης, θα ήθελα να αναφερθώ 
και στο προσωπικό της Τροχαίας 
που καθημερινά δίνει την μάχη 
στους δρόμους με αντίξοες πολλές 
φορές καιρικές συνθήκες, μακριά 
από τις οικογένειές του, ακόμη και 
στις μεγαλύτερες εορτές του χρό-
νου, προκειμένου να ρυθμίσει την 
κυκλοφορία των οχημάτων, να δι-
ευκολύνει τους συνανθρώπους μας 
και να σώσει ανθρώπινες ζωές.

Πρέπει να αναγνωρίσουμε όλοι 
μας ότι οι αστυνομικοί μας προ-
σφέρουν ένα μεγάλο λειτούργημα 
και συγχρόνως ιερό καθήκον προς 
τον συνάνθρωπο.

Η Θρησκευτική Υπηρεσία της 
Ελληνικής Αστυνομίας στα πλαί-
σια του ποιμαντικού της έργου έχει 
καθιερώσει την «Ημέρα Προσευ-
χής για τους οδηγούς» κατά την 
εορτή του Αγίου Χριστόφορου προ-
στάτου των οδηγών.

‘Οπως είναι γνωστό, ο Άγιος Χρι-
στόφορος επειδή ήταν μεγαλόσω-
μος, μετέφερε στην πλάτη του τους 
ανθρώπους που ήθελαν να διασχί-
σουν έναν μεγάλο ποταμό στην πα-
τρίδα του, ώσπου μετέφερε και τον 
ίδιο τον Χριστό με την μορφή μι-
κρού παιδιού.Εύχομαι σε όλους 
τους οδηγούς, αλλά και στο προσω-
πικό της Τροχαίας ο Άγιος Χριστό-
φορος να προστατεύει την ζωή 
τους και να ολοκληρώνουν πάντα 
το έργο που έχουν αναλάβει για το 
καλό της κοινωνίας.

Με ολόθερμες πατρικές  
ευχές και ευλογίες 

Αρχιμανδρίτης  
Νεκτάριος Κιούλος

χωρίς 
κατασκήνωση  
τα παιδιά μας...
Αίτημα για 
επιχορήγηση  
του Ιδρύματος 
Εξοχών λόγω  
του κουρέματος  
των αποθεματικών 

η ομοσπονδία, παρά την 
προεκλογική περίοδο, 
συνέχισε τον αγώνα της για 
την αντιμετώπιση του 
απαράδεκτου «κουρέματος» 
των χρημάτων του 
ιδρύματος εξοχών εΛ.αΣ. Με 
έγγραφό της προς τον 
υπουργό οικονομικών κ. 
Γεώργιο Ζανιά, τον υπουργό 
προστασίας του πολίτη και  
υπηρεσιακούς παράγοντες, 
ζητά να εξεταστεί η άμεση  
επιχορήγηση του ιδρύματος 
από τον κρατικό 
προϋπολογισμό 
προκειμένου να καταστεί 
εφικτή η διενέργεια 
μειοδοτικού διαγωνισμού 
και η ανάδειξη αναδόχου 
από το Δ.Σ. του ιδρύματος 
ώστε να μπορέσουν να 
λειτουργήσουν οι 
κατασκηνώσεις.
Ως γνωστόν, με την 
ολοκλήρωση του 
προγράμματος 
αναδιάρθρωσης του 
ελληνικού χρέους, το 
αποθεματικό ανέρχεται στο 
ποσό των 460.867, 57€ με 
τρέχουσα αξία το ποσό των 
246.447,52 €.
η απομείωση του 
αποθεματικού δημιουργεί 
πλέον σοβαρά προβλήματα 
για τη λειτουργία του 
ιδρύματος, καθώς για πρώτη 
φορά μετά από πολλά 
χρόνια δεν είναι εφικτή η 
μίσθωση ιδιωτικών 
κατασκηνώσεων στην 
περιφέρεια. Λαμβάνοντας 
παράλληλα υπόψη και την 
υπάρχουσα οικονομική 
κρίση, καθίσταται 
απαγορευτική η συμμετοχή 
των παιδιών μας στις 
κατασκηνώσεις. απαιτείται 
πλέον η κάλυψη των εξόδων 
από τον οικογενειακό 
προϋπολογισμό, καθώς 
καμία άλλη παροχή είτε 
μέσω του ασφαλιστικού μας 
ταμείου είτε μέσω 
κοινωνικών προγραμμάτων 
του κράτους δεν 
προβλέπεται».]
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Kαίριες παρεμβάσεις της πΟΑΣυ  
για τα κρατητήρια - φυλακές
Το λόγο έχουν πλέον οι Εισαγγελίες και οι Διευθύνσεις Υγιεινής, τονίζει η Ομοσπονδία

Επιδεινώνεται αντί να επιλύε-
ται η κατάσταση στα κρατητή-
ρια ορισμένων υπηρεσιών, 

όπως προκύπτει από τις καταγγελί-
ες της Ένωσης Αστυνομικών Λα-
κωνίας, η οποία ενημέρωσε λεπτο-
μερώς την Ομοσπονδία μας κι εκεί-
νη με τη σειρά της όλους τους αρμό-
διους και ειδικότερα, τον αρχηγό της 
Ελληνικής Αστυνομίας, τον  υπουρ-
γό Προστασίας του Πολίτη, την Ει-
σαγγελία Πλημμελειοδικών Σπάρ-
της και τη Διεύθυνση Υγείας, Υγιει-
νής και Πρόνοιας της Περιφερεια-
κής Ενότητας Λακωνίας. 

Η ΠΟΑΣΥ τους ενημερώνει ότι πα-
ρά τις μέχρι σήμερα κατ’ επανάλη-
ψη παρεμβάσεις των Πρωτοβάθμι-
ων Οργανώσεών μας και της Ομο-
σπονδίας για το αναφερόμενο στο 
θέμα αντικείμενο και της σωρείας 
σοβαρότατων προβλημάτων που 
παρουσιάστηκαν στους εργασια-
κούς χώρους και στα κρατητήρια 
των Αστυνομικών Υπηρεσιών, δυ-
στυχώς καμία πρωτοβουλία, ούτε 
κανένα μέτρο δεν εκδηλώθηκε ή 
τουλάχιστον δεν γνωστοποιήθηκε 
για τη αντιμετώπισή τους. Έτσι, τα 
προβλήματα από τη μη τήρηση των 
όρων υγιεινής και ασφάλειας στην 
πλειονότητα των Αστυνομικών Υπη-
ρεσιών της χώρας και κυρίως στα 
αστυνομικά κρατητήρια, εξακολου-
θούν να υπάρχουν συνεχώς αυξανό-
μενα, αλλά και διογκούμενα, ιδίως 
σε περιόδους που τα σωφρονιστικά 
καταστήματα δεν παραλαμβάνουν 
κρατούμενους για διάφορους λό-
γους (πληρότητα φυλακών, απεργία 
σωφρονιστικών υπαλλήλων κ.λ.π.).

Η όλη αυτή κατάσταση ως καταγ-
γέλλεται και από τις Πρωτοβάθμιες 
Οργανώσεις εγκυμονεί πλείστους 
κινδύνους για τους συναδέλφους, 

για τους προσερχόμενους στις Αστυ-
νομικές Υπηρεσίες και για τους κρα-
τουμένους.

Χαρακτηριστική προς τούτο είναι 
η περίπτωση που μας γνωστοποιεί-
ται από την Ε.Α.Υ. Λακωνίας (υπ’ 
αριθμ. 800/8/3 από 05/06/2012 έγ-
γραφό της) αναφορικά με μια σειρά 
προβλημάτων που υπάρχουν και 
τους κινδύνους που ελλοχεύουν στις 
Αστυνομικές Υπηρεσίες της Α.Δ. Λα-
κωνίας, στα κρατητήρια του Α.Τ. 
Σπάρτης και Α.Τ. Μολάων, εξαιτίας 
της μη τήρησης των όσων προβλέ-
πονται από τις Διατάξεις του άρθρου 
66 παρ. 6 Π.Δ. 141/1991 αλλά και των 
όρων υγιεινής και ασφάλειας Π.Δ. 
45/2008.

Η ΠΟΑΣΥ ζητά την ενεργοποίηση 
των προαναφερομένων αρμοδίων 
παραγόντων και φορέων, τονίζοντας 
ότι «η Εισαγγελία Πλημμελειοδικών 
Σπάρτης στην οποία κοινοποιείται η 
παρούσα με το επισυναπτόμενο σ’ 
αυτή έγγραφο, παρακαλείται για τις 
δικές της ενέργειες αναφορικά με 
την τυχόν έκθεση σε κάθε είδους 
κινδύνους τόσο των κρατουμένων, 
όσο και των φρουρών αστυνομικών 
αλλά και των προσερχόμενων πολι-
τών στις Αστυνομικές Υπηρεσίες 
Α.Δ. Λακωνίας και συγκεκριμένα 
του Α.Τ. Σπάρτης και Α.Τ. Μολάων. 
Η Διεύθυνση Υγείας, Υγιεινής και 
Πρόνοιας της Περιφερειακής Ενό-
τητας Λακωνίας παρακαλείται ομοί-

ως αναφορικά με τη διενέργεια αυ-
τοψίας και σύνταξης σχετικής έκθε-
σης, εάν οι συγκεκριμένοι χώροι – 
κρατητήρια του Α.Τ. Σπάρτης – Α.Τ. 
Μολάων πληρούν τους όρους και 
προϋποθέσεις από κάθε πλευρά, κυ-
ρίως της υγιεινής – ασφάλειας και 
της χωρητικότητας.

Η Ε.Α.Υ. Λακωνίας παρακαλείται 
για την παρακολούθηση της εξέλι-
ξης του όλου ζητήματος παρέχοντας 
κάθε συνδρομή και κάθε σχετική 
επιπρόσθετη πληροφορία, τόσο 
στον κ. Εισαγγελέα Πλημμελειοδι-
κών Σπάρτης όσο και στη Διεύθυνση 
Υγείας, Υγιεινής και Πρόνοιας της 
Περιφερειακής Ενότητας Λακωνίας, 
ενημερώνοντάς μας σχετικά».

Ένα ακόμη περιστατικό μετακύλησης ευθυνών

Την παρέμβαση της Ηγεσίας 
ζήτησε η Ομοσπονδία μας με 
αφορμή καταγγελία της Ένω-

σης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Κεφαλληνίας και Ιθάκης ότι με 
απόφαση του Α.Ε.Α. τέθηκαν σε δι-
αθεσιμότητα ένας Υπαστυνόμος Β΄ 
και ένας Αστυφύλακας (1,5 χρόνου 
υπηρεσίας έκαστος) επειδή βάσει 
διαταγής της Α.Δ. Κεφαλληνίας, δι-
ατάχθηκαν να εκτελέσουν υπηρε-
σία Αστυνομικού Συνδέσμου για 
την ομάδα υδατοσφαίρισης του 
Ολυμπιακού και τις πρωινές ώρες 
της 19/05/2012 υπέστη εμπρησμό το 
λεωφορείο της στο Αργοστόλι.

 Όπως τονίζει η Ομοσπονδία, «η 
απόφαση του Α.Ε.Α. να εξαντλήσει 

όλη την αυστηρότητα θέτοντας 
άμεσα σε διαθεσιμότητα τους συ-
γκεκριμένους συναδέλφους είναι 
άδικη και μπορούσε εξ’ αρχής να 
αποφευχθεί εάν προηγούμενα 
υπήρχε έγκυρη, αντικειμενική και 
υπεύθυνη ενημέρωση από τους αρ-
μόδιους υπηρεσιακούς παράγοντες 
της Α.Δ. Κεφαλληνίας.

Οφείλουμε να επισημάνουμε, 
για να μη διαφεύγει της προσοχής, 
ότι οι συγκεκριμένοι συνάδελφοι 
διατάχθηκαν επί ένα 4ήμερο και 
επί 24 ώρες το 24ώρο σε συνεχή 
υπηρεσία κατά κατάφορη παράβα-
ση κάθε έννοιας κανονισμού εργα-
σίας αλλά και, αν μη τι άλλο, αν-
θρώπινης μεταχείρισης για να 

μπορεί να επιτευχθεί η όποια υπο-
τιθέμενη αποστολή τους». και 
αφού παραθέτει τα προβλεπόμενα 
από το σχετικό άρθρο 105 του Π.Δ. 
141/1991«Παράσταση σε αθλητικές 
εκδηλώσεις», ζητά από την Ηγεσία 
να προβεί στην άρση των διαθεσι-
μοτήτων και τη διεξαγωγή έρευνας 
σε βάθος για την αναζήτηση των 
ευθυνών σ’ όσους και όποιους αυ-
τές ανήκουν, ώστε να μην αφήνε-
ται κανένα περιθώριο για την από-
δοση «δικαίου» μέσω της εύκολης 
οδού των «εξιλαστήριων θυμά-
των».

«Το γιατί, καθήκοντα που αναλο-
γούν στην Υπηρεσία Φυσικής Αγω-
γής και Αθλητισμού της Ελληνικής 

Αστυνομίας (ως γνωστόν ο θεσμός 
ουδέποτε εφαρμόστηκε στην πρά-
ξη) «μετακυλήθηκαν» στους δύο 
(2) νέους συναδέλφους που προ-
φανώς επωμίστηκαν εξωπραγμα-
τικά καθήκοντα, φρονούμε ότι 
πρέπει να γίνει αντικείμενο διε-
ρεύνησης. Σίγουρα οι παραπάνω 
συνάδελφοι δεν ευθύνονται γι’ αυ-
τό και όπως φαίνεται τους αποδό-
θηκαν ευθύνες που δεν τους ανα-
λογούσαν.

Το όποιο κενό στο σύνολο των 
αστυνομικών μέτρων και αν εφαρ-
μόστηκε ο κανονισμός ασφάλειας 
αθλητικών εκδηλώσεων είναι και 
αυτό αντικείμενο διερεύνησης» 
τονίζει η Ομοσπονδία.

ΔώΣτΕ πΑρΑτΑΣη 
Στη ΔιΑΔικΑΣιΑ 
ΕνΣώμΑτώΣηΣ  
τών τΑυτΟτητών

Παρέμβαση στο αρχηγείο 
έγινε από την ομοσπονδία 
μας με αφορμή το θέμα 
«σάρωση και ενσωμάτωση 
της πρώτης όψης της 
καρτέλας των δελτίων 
ταυτότητας».
Ως γνωστό, οι αρμόδιες 
υπηρεσίες του α.Ε.α. που 
έχουν επιφορτιστεί με την 
έκδοση δελτίων 
ταυτότητας, καλούνται να 
θέσουν σε εφαρμογή τη 
διαδικασία σάρωσης και 
ενσωμάτωσης στο scanner 
της πρώτης όψης της 
αίτησης – καρτέλας μαζί με 
τη φωτογραφία του 
ενδιαφερομένου και 
ακολούθως να 
καταχωρούνται 
ηλεκτρονικά στην 
εφαρμογή «ταυτότητες 
Ελλήνων Πολιτών». 
Όπως τονίζει η ομοσπονδία 
μας, η ανωτέρω εφαρμογή 
αποτελεί σαφέστατα ένα 
πολύ σημαντικό βήμα 
προόδου της Υπηρεσίας, 
πλην όμως έχει 
δημιουργηθεί ή θα 
δημιουργηθεί ένα  
ζήτημα με τις διορίες 
περάτωσής των. 
Όπως μας ενημερώνουν  
οι Ενώσεις Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Καβάλας  
(υπ’ αριθ. 405/4/1 από 
25/02/2012 έγγραφο) και 
Χαλκιδικής (υπ’ αριθ. 
200/1-16 από 25/04/2012 
έγγραφο), η καταληκτική 
ημερομηνία καταχώρησης 
έχει ορισθεί η 30/10/2012 
για Δ.α.α. & Δ.α.Θ. 
 και η 30/07/2012  
για α.Δ. χώρας. 
Η έλλειψη προσωπικού  
που υπάρχει στις α.Δ., η 
απουσία υλικοτεχνικής 
υποδομής και η πληθώρα 
των καταχωρήσεων, 
καθιστούν δύσκολη έως 
αδύνατη την περάτωση της 
ως άνω διαδικασίας  
μέχρι την προθεσμία που 
έχει διαταχθεί με τις 
ανωτέρω σχετικές διαταγές 
αφού εκκρεμούν  
δεκάδες χιλιάδες 
καρτέλες.
Κατόπιν τούτων η 
ομοσπονδία ζήτησε να 
εκδοθεί σχετική διαταγή 
για παράταση της 
προθεσμίας ολοκλήρωσης 
της διαδικασίας 
τουλάχιστον μέχρι το τέλος 
του έτους.
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Με μια σεμνή τελετή το συν-
δικαλιστικό μας κίνημα 
τίμησε (14/6/2012) τη μνή-

μη του αδικοχαμένου συναδέλφου 
μας Αρχιφύλακα Νεκτάριου Σάββα 
που δολοφονήθηκε από άνανδρους 
τρομοκράτες, πριν από τρία χρόνια.

Με πρωτοβουλία των Ομοσπον-
διών, τελέστηκε τρισάγιο χοροστα-
τούντος του Διευθυντή της Θρη-
σκευτικής Υπηρεσίας της Ελληνι-
κής Αστυνομίας Αρχιμανδρίτη Νε-
κτάριου Κιούλου, παρουσία του 
Υπουργού Προστασίας του Πολίτη 
κ. Ελευθέριου Οικονόμου, του Αρ-
χηγού της Ελληνικής Αστυνομίας κ. 
Νικόλαου Παπαγιαννόπουλου, 
του Υπαρχηγού κ. Νικόλαου Σερέ-
τη, του Διευθυντή Επιτελείου κ. 
Αδαμάντιου Σταματάκη, των Επι-
θεωρητών Βορείου και Νοτίου Ελ-
λάδος κ.κ. Δημήτριου Παπαδό-
πουλου και Γρηγόρη Μπαλάκου, 
του Βοηθού Γ.Α.Δ. Αττικής κ. Θου-
κυδίδη Σακαρέλλου, του Διευθυ-
ντή του ΤΕΑΠΑΣΑ κ. Κων/νου 
Τσουβάλα, του Επίτιμου Προέδρου 
της ΠΟΑΣΥ και βουλευτή της Νέας 
Δημοκρατίας κ. Δημήτρη Κυρια-
ζίδη, του υποψήφιου Βουλευτή του 
ΣΥΡΙΖΑ κ. Τάσου Μαυρόπουλου, 
του προέδρου του Δημοτικού Συμ-
βουλίου Αθηναίων κ. Μπέη Πανα-
γιώτη, του Γραμματέα της ΑΔΕΔΥ 
κ. Ηλία Ηλιόπουλου, εκπροσώπων 
Πρωτοβαθμίων Ενώσεων των Ομο-
σπονδιών μας, των συγγενών και 

φίλων του αείμνηστου Νεκτάριου 
Σάββα και πολλών συναδέλφων.

Για άλλη μια φορά κάνουμε έκ-
κληση στη Δημοτική Αρχή, όπως 
είχαμε κάνει και στην προηγούμε-
νη, να στέρξει στη στόχευση και 

επιθυμία μας για τη μετονομασία 
της οδού Πορφύρα σε οδό Νεκτά-
ριου Σάββα, τονίζοντας ότι ως άρ-
χοντες του τόπου πρέπει να δεί-
χνουν σεβασμό στους φύλακές του, 
που πέφτουν ηρωϊκά στο καθήκον 

και να αποδίδουν σε αυτούς 
εμπράκτως τις οφειλόμενες τιμές.

Με την ευχή όλων μας να μην 
υπάρξουν άλλα θύματα στο βωμό 
του καθήκοντος, καλούμε συνολι-
κά την Ελληνική Πολιτεία να θω-

ρακίσει το λειτούργημα του αστυ-
νομικού, παρέχοντάς του όλα τα 
εφόδια που χρειάζεται για την 
αντιμετώπιση των αυξημένων κιν-
δύνων που εξακολουθούν να τον 
απειλούν καθημερινά.

Εξώδικη διαμαρτυρία για την 
έγκαιρη διασφάλιση των νυ-
χτερινών απέστειλε η Ομο-

σπονδία μας στον υπουργό Προ-
στασίας του Πολίτη κ. Ελευθέριο 
Οικονόμου και στον αρχηγό της 
Ελληνικής Αστυνομίας Αντιστράτη-
γο κ. Νικόλαο Παπαγιαννόπουλο, 
κατόπιν αποφάσεων των συνδικα-
λιστικών μας οργάνων.

Ειδικότερα, επισημαίνεται ότι 
παρά τις συνεχιζόμενες διαμαρτυ-
ρίες μας και τις οχλήσεις τόσο 
προς την φυσική όσο και προς την 
πολιτική ηγεσία του Υπουργείου 
μας, το πρόβλημα με την αποζημί-
ωση της νυχτερινής εργασίας πα-
ραμένει, έτσι όπως αυτή καθορίζε-
ται από τη σχετική κοινή υπουργι-
κή απόφαση του υπουργού Οικο-
νομίας και Οικονομικών και του 
καθ’ ύλην αρμοδίου Υπουργού. 
«Εις εκτέλεση της ως άνω διάταξης 
εξεδόθη η υπ’ αριθμόν 8002/32/122-
α Απόφαση το Υφυπουργού Οικο-

νομικών και του Υπουργού Δημό-
σιας Τάξεως (ΦΕΚ Β/1803/7-9-
2007), δυνάμει της οποίας ορίστη-
καν οι δικαιούχοι και το ύψος των 
κονδυλίων, που διατίθενται για την 
αποζημίωση της νυχτερινής εργα-
σίας. Με την ως άνω Υπουργική 
απόφαση (άρθρο 2) ορίστηκε συ-
γκεκριμένα, ότι στο ένστολο προ-
σωπικό της ΕΛ.ΑΣ. καταβάλλεται 
για κάθε ώρα νυχτερινής απασχό-
λησης και μέχρι 64 ώρες το μήνα 
κατ’ ανώτατο όριο το ποσό των δύο 
ευρώ και ενενήντα τριών λεπτών 
του ευρώ (2,93 ευρώ).

Η πρόβλεψη της ως άνω υπουρ-
γικής αποφάσεως δημιουργεί μια 
παντελώς εξουθενωτική κατάστα-
ση εις βάρος των μελών μας. 
Λαμβάνοντας, λοιπόν, υπόψη την 
τεράστια επιβάρυνση του προσω-
πικού, το οποίο ιδιαίτερα σε μάχι-
μες μονάδες καλείται να είναι αξι-
όμαχο με τον ελάχιστο δυνατό χρό-
νο ανάπαυσης, η Ομοσπονδία μας 

θεωρεί, ότι είναι επιβεβλημένη, η 
μείωση του ως άνω χρόνου από 64 
σε 48 ώρες τον μήνα, προκειμένου 
με τον τρόπο αυτό να εξασφαλιστεί 
η μέγιστη δυνατή απόδοση του 
προσωπικού αλλά και η εύρυθμη 
λειτουργία της Υπηρεσίας.

Η δε υπέρβαση ακόμα και αυτών 
των 64άρων ωρών, που προβλέπει 
ο νόμος, χωρίς βεβαίως την αποζη-
μίωση των στελεχών, μόνο ως 
εγκληματική ενέργεια μπορεί να 
χαρακτηριστεί, καθώς θέτει σε κίν-
δυνο τόσο την ζωή και την σωματι-
κή ακεραιτότητα των συναδέλφων, 
όσο και την λειτουργία της Υπηρε-
σίας. Είναι απορίας άξιο, πως μπο-
ρεί κανείς να περιμένει από έναν 
αστυνομικό να είναι αποδοτικός 
και αξιόμαχος, τη στιγμή, που δια-
θέτει ελάχιστο χρόνο αναπαύσεως, 
προκειμένου να ανακτήσει τις δυ-
νάμεις, που αναλώνει στην υπηρε-
σία του. Και μάλιστα, όταν καλείται 
να υπερβεί τον εαυτό του για χάρη 

της Υπηρεσίας, γνωρίζοντας, ότι για 
την υπέρβαση αυτή δεν πρόκειται 
καν να αποζημιωθεί.

Παράλληλα, η μέχρι σήμερα τη-
ρούμενη πρακτική για την εξόφλη-
ση της συγκεκριμένης αποζημιώ-
σεως προβλέπει την έκδοση Υπουρ-
γικής Αποφάσεως, που ορίζει το 
ποσό των διαθεσίμων πόρων κατ’ 
έτος για την κάλυψη των απασχο-
λούμενων σε νυχτερινή εργασία, 
που εν συνεχεία κατανέμονται με-
ταξύ των δικαιούχων. Η μη ορθή 
ωστόσο, κατανομή των αναλογού-
ντων ωρών από τις υπηρεσίες, οδη-
γεί στις περισσότερες περιπτώσεις 
οι ως άνω πόροι να εξαντλούνται 
πολύ πριν το κλείσιμο του έτους, με 
αποτέλεσμα οι συνάδελφοι να πα-
ραμένουν μετέωροι, αγνοώντας εάν 
θα πληρωθούν και εάν θα εξευρε-
θούν τα αναγκαία κονδύλια, προ-
κειμένου να λάβουν την αποζημίω-
σή τους.

Στην κατεύθυνση αυτή, είναι επι-

βεβλημένη η πρόβλεψη ειδικών 
κωδικών στον Προϋπολογισμό 
κατ’ έτος προκειμένου να διασφα-
λιστούν με αυτόν τον τρόπο, όσοι 
εκτελούν υπηρεσίες, που υπάγο-
νται στο Π.Δ. 394/2001 (άρθρο 1 
παρ. β και γ-μάχιμες υπηρεσίες) 
αλλά και όσων υπηρετούν σε γραμ-
ματειακή ή γραφική υπηρεσία –
Υπηρεσία τεχνίτη κάθε ειδικότη-
τας (π.δ. 394/2001 άρθρο 1 παρ. α). 
Και παρά το γεγονός, ότι έχουμε 
λεκτικώς εισπράξει την «κατανόη-
ση» όλων σχεδόν των ηγεσιών, 
στην πραγματικότητα ουδεμία εξέ-
λιξη έχει υπάρξει στο φλέγον αυτό 
θέμα», τονίζει η Ομοσπονδία εκ-
φράζοντας την καθολική διαμαρ-
τυρία του συνδικαλιστικού μας 
κινήματος, και καλώντας την ηγε-
σία να προβεί σε όλες τις αναγκαί-
ες ενέργειες, για την αποκατάστα-
ση της δυσλειτουργίας, που ταλα-
νίζει τους συναδέλφους εδώ και 
χρόνια.

Εξώδικη διαμαρτυρία σε υπουργό και αρχηγό για τα νυχτερινά
Επιβεβλημένη η μείωση του χρόνου εργασίας από 64 σε 48 ώρες τον μήνα

Οι άρχοντες του τόπου πρέπει  
να δείχνουν σεβασμό στους φύλακές του
Τρισάγιο στη μνήμη του αδικοχαμένου συναδέλφου μας
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Πραγματοποιήθηκαν στην 
Αθήνα στις 9 και 10 Μαΐου 
2012, οι προγραμματισμέ-

νες συνεδριάσεις του Διοικητικού 
και του Γενικού Συμβουλίου της 
Ομοσπονδίας μας με κυρίαρχα θέ-
ματα τα καυτά προβλήματα των 
συναδέλφων και την αποτίμηση 
της συνδικαλιστικής μας πορείας 
ενόψει του 22ου Πανελλαδικού 
Συνεδρίου.

Το Δ.Σ. το οποίο συνεδρίασε την 
9/5/2012 στα γραφεία της Ομο-
σπονδίας, αποφάσισε το συνέδριο 
να πραγματοποιηθεί το Β΄ 15νθή-
μερο Ιουνίου και εξουσιοδότησε 
την Ε.Γ. να εκτελέσει την απόφαση 
αυτή, εξειδικεύοντάς την ως προς 
τον προσδιορισμό συγκεκριμένου 
τόπου και ημερομηνίας που θα 
ανακοινωθεί εγκαίρως, όπως το 
καταστατικό προβλέπει, λαμβάνο-
ντας υπόψη το ενδεχόμενο διεξα-
γωγής επαναληπτικών βουλευτι-
κών εκλογών.

Επίσης, η Ε.Γ. εξουσιοδοτήθηκε 
να προβεί στις απαιτούμενες 
προπαρασκευαστικές ενέργειες, 
ώστε το συνδικαλιστικό μας κίνη-
μα να βγει από το συνέδριο, ενδυ-
ναμωμένο και ενωμένο όσο ποτέ 
άλλοτε, με στόχο την κλιμάκωση 
των αγωνιστικών μας κινητοποι-
ήσεων και την συμμετοχή στον 
αγώνα ακόμα περισσότερων δυ-
νάμεων, όπως έχουμε συναποφα-
σίσει ήδη σε προηγούμενα Γενικά 
Συμβούλια.

Το Διοικητικό Συμβούλιο, επα-
νέλαβε την σταθερή και αμετακί-
νητη θέση του, για την πιστή τήρη-
ση του Νόμου και του καταστατι-
κού της Ομοσπονδίας, καθώς μέ-
σω αυτής και μόνο μπορεί να 
εξασφαλιστεί η νομιμότητα του 
Συνεδρίου και των Οργάνων που 
θα προκύψουν από τις Αρχαιρεσί-

ες. Όλες δε οι Ενώσεις μέλη μας 
καλούνται, για μια ακόμα φορά, να 
ολοκληρώσουν έγκαιρα τις ανα-
γκαίες διαδικασίες, που επιβάλλει 

ο Νόμος και το καταστατικό μας, 
προκειμένου να διασφαλίσουν 
την απρόσκοπτη συμμετοχή των 
αντιπροσώπων τους στο Συνέδριο.

Γνωρίζουμε ότι τα προβλήματα 
που καλούμαστε να αντιμετωπί-
σουμε και την επομένη των εκλο-
γών είναι δυστυχώς τεράστια και 

μόνο ένα αρραγές, ενωτικό, ισχυ-
ρό και μαχητικό συνδικαλιστικό 
κίνημα θα μπορέσει να έχει τα 
επιθυμητά αποτελέσματα, ενημε-

Με αποφασιστικότητα  
στο 22ο Πανελλαδικό Συνέδριο
Ένα αρραγές, ενωτικό, ισχυρό και μαχητικό συνδικαλιστικό κίνημα θα μπορέσει να έχει τα επιθυμητά αποτελέσματα. Πιστή τήρηση 
του Νόμου και του καταστατικού της Ομοσπονδίας.
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Απαίτηση όλων η υγιής 
λειτουργία της Ομοσπονδίας

Τ ις εργασίες του Γενικού Συμβουλίου χαιρέ-
τησε ο Δημήτρης Κυριαζίδης, ο οποίος 
αναφερόμενος στην απόφασή του να κα-

τέλθει στο στίβο της πολιτικής, διαβεβαίωσε το 
Σώμα ότι θα συνεχίσει να λειτουργεί, ως προη-
γουμένως, με γνώμονα την υπεράσπιση των 
συμφερόντων όλων των συναδέλφων μας. Τόνι-
σε δε ότι την υγιή λειτουργία του Συνδικαλιστι-
κού μας Κινήματος δεν την έχουν ανάγκη μόνο 
οι συνάδελφοι, αλλά και η ίδια η κοινωνία, την 
οποία οφείλουμε όλοι να υπηρετούμε σεβόμενοι 
τους νόμους της πολιτείας. Ευχήθηκε δε το προ-
σεχές συνέδριο να εκπέμψει το μήνυμα της ενό-
τητας και της αλληλεγγύης για να υπερασπι-

στούμε τις κατακτήσεις μας και για να φέρουμε ξανά την ελπίδα στα 
πρόσωπα όλων ανεξαιρέτως των δοκιμαζόμενων συναδέλφων μας.

Η Π.Ο.ΑΣ.Υ. αισθάνεται δικαιωμένη για την εκλογή του επίτιμου 
προέδρου της, Δημήτρη Κυριαζίδη στο βουλευτικό αξίωμα. Είμαστε 
βέβαιοι ότι στο πρόσωπό του θα συνεχίσουμε να βλέπουμε τον 
ασυμβίβαστο αγωνιστή που ξέρουμε, τον άνθρωπο που όλοι αναζη-
τούσαμε τα τελευταία χρόνια στο Ελληνικό Κοινοβούλιο. Σε αυτές 
τις εκλογές κέρδισαν επίσης την εμπιστοσύνη των συμπολιτών μας 
και εξελέγησαν βουλευτές ο επίτιμος πρόεδρος της Π.Ο.ΑΞΙ.Α. Ηλί-
ας Βλαχογιάννης (Τρίκαλα) και ο συνάδελφος Αθανάσιος Ντα-
βλούρος (Αχαΐα).

ρώνοντας τα πολιτικά κόμματα, 
αναζητώντας συμμάχους στην 
κοινωνία και αξιοποιώντας νέες 
μορφές αγώνα (λευκή απεργία-
αυστηρή τήρηση των κανονισμών 
κλπ). Είμαστε όμως βέβαιοι ότι 
μπορούμε να πετύχουμε πολύ πε-
ρισσότερα, σε συνέχεια των κατα-
κτήσεών μας το τελευταίο διάστη-
μα και παρά τη λαίλαπα των οικο-
νομικών μέτρων.

Εν αναμονή της νέας κυβέρνη-
σης, εστιάζουμε τον αγώνα μας 
στο νέο μισθολόγιο και στην ανα-
γνώριση της επικινδυνότητας της 
εργασίας, στην αρπαγή των χρη-
μάτων του ερανικού λογαριασμού 
του Ιδρύματος Παιδικές Εξοχές, 
στο Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α., στο Μ.Τ.Σ., 
στις συνθήκες εργασίας και τα μέ-
τρα υγιεινής και ασφάλειας, στους 
πυκνούς τραυματισμούς συναδέλ-
φων, στην αναδιάρθρωση υπηρε-
σιών παρά την αψυχολόγητη και 
αιφνιδιαστική απόφαση της επ’ 
αόριστον αναβολής του διαγωνι-
σμού για τη μελέτη αναδιάρθρω-
σης των υπηρεσιών της αστυνομί-
ας, στις άσκοπες μετακινήσεις 
συναδέλφων, που επιβαρύνουν το 
μειωμένο προϋπολογισμό οδοιπο-
ρικών εξόδων έτους 2012, στην ελ-

λιπή εκπαίδευση, στην επαρκή 
ιατροφαρμακευτική κάλυψη και 
σε όσα άλλα θεσμικά, οικονομικά 
κ.λ.π. αιτήματα αναδειχθούν από 
όλους μας στο προσεχές Συνέδριο.

Νέες δράσεις 
Επιπροσθέτως, αποφασίσαμε να 
προβούμε άμεσα σε σειρά ενεργει-
ών όπως:
α) η κατάθεση αγωγής κατά του 
Ελληνικού Δημοσίου και της Τρά-
πεζας της Ελλάδος, απαιτώντας 
αποζημίωση για το «κούρεμα» που 
υπέστησαν τα αποθεματικά του 
Ιδρύματος Παιδικές Εξοχές, 
β) η παρέμβασή μας στον Αρχηγό 
της ΕΛ.ΑΣ. για τη διασφάλιση και 
είσπραξη των εσόδων από τα τη-
λεοπτικά δικαιώματα, τα κλασμα-
τικά ανεξόφλητα υπόλοιπα από 
τον ΟΔΙΕ, τα έσοδα από την εκ-
ποίηση άχρηστου υλικού μέσω 
ΟΔΔΥ, που αποτελούν πόρο για 
τ ο υ ς  τ ο μ ε ί ς  Π ρ ό ν ο ι ας  τ ο υ 
Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α., γ) η συνάντηση με 
τον πρόεδρο του Μ.Τ.Σ. με στόχο 
να μη μειωθεί περαιτέρω το μέρι-
σμα για το 2012 και να ξεκινήσει 
άμεσα η καταβολή του Β.Ο.Ε.Α. 
μετά και τη ρύθμιση του χρέους 
(280 εκ. ευρώ περίπου).

Το τελευταίο Γενικό Συμβού-
λιο πριν από το 22ο Τακτικό 
Εκλογοαπολογιστικό Συνέ-

δριο της Ομοσπονδίας πραγματο-
ποιήθηκε στις 14-6-2012 στην 
Αθήνα, προκειμένου να ενημερω-
θούν όλες οι Ενώσεις για τις ενέρ-
γειες του απερχόμενου Διοικητι-
κού Συμβουλίου όσον αφορά συ-
γκεκριμένα ζητήματα, που είχαν 
τεθεί στο προηγούμενο Γενικό 
Συμβούλιο του Μαΐου, καθώς επί-
σης και για τα οργανωτικά ζητή-
ματα που αφWορούν το συνέδριο.

H Ομοσπονδία συνεχάρη τις 
νέες διοικήσεις των σωματείων, 
που προέκυψαν από τις αρχαιρε-
σίες, σύμφωνα με το νέο συνδι-
καλιστικό νόμο. Παράλληλα, δο-
θείσης της ευκαιρίας υπογραμ-
μίστηκε για μία ακόμα φορά, ότι 
το Συνέδριό μας θα πραγματο-
ποιηθεί με αυστηρή τήρηση της 
νομιμότητας και του καταστατι-
κού μας, ώστε να διασφαλιστεί η 
ομαλή πορεία του συνδικαλιστι-
κού μας κινήματος. 

Ενέργειες, που υπονομεύουν 
την ενότητα και συντηρούν την 
εσωστρέφεια σε μια περίοδο κα-
τά την οποία επιβάλλεται εκ των 
πραγμάτων η μέγιστη δυνατή 
συσπείρωση, είναι καταδικασμέ-
νες να πέσουν στο κενό. Έγινε δε 
έκκληση για άλλη μια φορά, να 
επικρατήσει η ενότητα αλλά και 
η λογική, με σεβασμό στις κατα-
στατικές μας αρχές και με μονα-
δικό γνώμονα την προσφορά 
μας προς τον συνάδελφο, που 
δοκιμάζεται πολλαπλά στις συν-
θήκες της σημερινής πρωτοφα-
νούς οικονομικής και πολιτικής 
κρίσης στη χώρα μας.

Όπως τονίστηκε και στην προ-
ηγούμενη συνεδρίαση, η Ε.Γ. έχει 
εξουσιοδοτηθεί να προβεί στις 
απαιτούμενες προπαρασκευα-
στικές ενέργειες, ώστε να οδηγη-
θούμε ομαλά στο κυρίαρχο όργα-
νο του συνδικαλιστικού μας κι-
νήματος, το Συνέδριο, από το 
οποίο η Ομοσπονδία μας πρέπει 
να βγει ενδυναμωμένη και ενω-
μένη όσο ποτέ άλλοτε. 

Στόχος μας είναι η κλιμάκωση 
των αγωνιστικών μας κινητοποι-
ήσεων και η συμμετοχή στον 
αγώνα ακόμα περισσότερων δυ-
νάμεων, ιδίως από τα μεγάλα 
αστικά κέντρα, όπου οι συνάδελ-
φοί μας αντιμετωπίζουν πολύ 

πιο οξυμμένα προβλήματα. Για 
μια ακόμα φορά τονίστηκε, ότι 
για την Ομοσπονδία μας δεν 
υπάρχουν μικρά ή μεγάλα σωμα-
τεία. Υπάρχουν συνάδελφοι, που 
από την μια άκρη της Ελλάδος 
μέχρι την άλλη έχουν ανάγκη 
από την στήριξή μας και την συν-
δρομή μας στα μεγάλα προβλή-
ματα που αντιμετωπίζουν. 

Είναι δε προφανές, ότι για 
όλους μας, είτε προερχόμαστε 
από «μικρά» είτε από «μεγάλα» 
σωματεία, πρέπει και θα τηρη-
θούν απαρέγκλιτα οι ίδιοι κανό-
νες, τα ίδια μέτρα και τα ίδια 
σταθμά. Γιατί μόνο έτσι μπορεί 
να εξασφαλιστεί η ισότητα, η 
ισονομία, η διαφάνεια και η μέ-
γιστη δυνατή συμμετοχή.

Άλλωστε, με τον νέο συνδικα-
λιστικό νόμο, επιδίωξή μας ήταν 
η ενίσχυση του αγωνιστικού μας 
μετώπου, γεγονός που έχει επι-
τευχθεί με τη δημιουργία νέων 
Ενώσεων στην Ορεστιάδα και 
την Αλεξανδρούπολη, στην 
Ακαρνανία και Αιτωλία καθώς 
και στα Δωδεκάνησα. Μέχρι το 
Συνέδριό μας, πιστεύουμε, ότι 
όλες οι ενώσεις θα έχουν ολο-
κληρώσει τις εκ του νόμου προ-
βλεπόμενες διαδικασίες, μαζικο-
ποιώντας έτσι την κορυφαία για 
το συνδικαλιστικό μας κίνημα 
έκφραση.

Αγώνας
Η Ομοσπονδία σε ό,τι αφορά το 
διεκδικητικό πλαίσιο, τονίζει ότι 
θα κάνει λεπτομερή απολογισμό 
του έργου της στο επικείμενο συ-
νέδριο, ενώ στο διάστημα που 
απομένει, θα προωθήσει και τα 
ζητήματα, που τέθηκαν ακόμα 
και τώρα από τις Ενώσεις και 
αφορούν τα προβλήματα με τον 
ΕΟΠΠΥ, το «πόθεν έσχες», τα 
κρατητήρια και άλλα. 
Ήδη η Ομοσπονδία προέβη σε 
εξώδικη διαμαρτυρία προς το 
Αρχηγείο, απαιτώντας τη δια-
σφάλιση των «νυχτερινών» και 
ασκεί τα ενδεικνυόμενα ένδικα 
μέσα για την ανάκληση της επι-
ζήμιας απόφασης για τα 31 έτη, 
καθώς επίσης και κατά του Ελ-
ληνικού Δημοσίου και της Τρά-
πεζας της Ελλάδος για την 
υφαρπαγή των χρημάτων του 
Ιδρύματος Εξοχές «Ελληνικής 
Αστυνομίας».   

Τις εργασίες του Γενικού Συμ-
βουλίου χαιρέτησε ο Επίτιμος 
Πρόεδρος της Ομοσπονδίας και 
βουλευτής της Νέας Δημοκρατί-
ας κ. Δημήτρης Κυριαζίδης, ο 
οποίος επέστησε για άλλη μια 
φορά την προσοχή των εκπρο-
σώπων των συναδέλφων στο δύ-
σκολο δρόμο που καλούνται να 
αγωνιστούν σήμερα για την υπε-
ράσπιση των συμφερόντων των 
συναδέλφων. 

Δεν πρέπει κανείς να λησμονεί 
την αποτελεσματικότητα του 
κοινού μετώπου των εργαζομέ-
νων και δη των αστυνομικών, 
πρόσθεσε, κάνοντας έκκληση σε 
όλους τους συναδέλφους, να συ-
μπαραταχθούν στον κοινό σκο-
πό, που καλείται να υπηρετήσει 
η Ομοσπονδία και να ξεπερά-
σουν τους επιζήμιους για όλους, 
διχασμούς και αγκυλώσεις. Ζή-
τησε δε τη βοήθειά μας για να 
μπορέσει κατά την προσεχή κοι-
νοβουλευτική περίοδο να φωνά-
ξει και πάλι για τα αιτήματα των 
αστυνομικών, όχι μόνο έξω από 
τη Βουλή όπως χρόνια έκανε μέ-
χρι σήμερα, αλλά πλέον από τα 
έδρανά της. 

Η  Ομοσπονδία, τέλος, καλεί 
όλους τους συναδέλφους και τις 
συναδέλφισσες να είναι σε εγρή-
γορση και αναμονή των αποτελε-
σμάτων του προσεχούς συνεδρί-
ου, το οποίο για άλλη μια φορά, 
διαψεύδοντας τις Κασσάνδρες, 
θα αποδείξει ότι το συνδικαλι-
στικό μας κίνημα πορεύεται με 
ωριμότητα και αποφασιστικότη-
τα και μέσα από γόνιμο διάλογο, 
αυτοκριτική διάθεση, ανταλλαγή 
ιδεών και διάθεση ανυστερόβου-
λης προσφοράς, θα εκλέξει τη 
νέα διοίκηση και τα λοιπά όργα-
νά της ώστε να είμαστε πανέτοι-
μοι για τους νέους αγώνες που 
καλούμαστε να δώσουμε.

Ο εχθρός μας, δεν είναι 
«εντός των τειχών», αλλά 
εκτός, στα προβλήματα και 
στις κυβερνήσεις που δεν τα 
λύνουν, κι εκεί πρέπει να 
στρέψουμε τις δυνάμεις μας. 
Όποιος δεν το αντιλαμβάνε-
ται, προσφέρει κάκιστες υπη-
ρεσίες στον εαυτό του και κυ-
ρίως στο συνάδελφο στον 
οποίο οφείλει να λογοδοτεί 
και να απολογείται για την 
αποτελεσματικότητά του.  

Ο εχθρός μας,  
δεν είναι  
«εντός των τειχών»
Σταθερό μέτωπο ενάντια στα προβλήματα και τις αιτίες που τα γεννούν
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Πραγματοποιήθηκε στις Σέρ-
ρες στις 26 Απριλίου 2012 η 
24η Γενική Συνέλευση της 

Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Σερρών, η οποία ενέκρινε ψήφισμα 
με το διεκδικητικό της πλαίσιο, 
προτάσσοντας για πρώτη φορά το 
αίτημα για την αναγνώριση του δι-
καιώματος της Απεργίας στους Έλ-
ληνες Αστυνομικούς. 

Στο θεσμικό σκέλος, περιλαμβά-
νονται τα πάγια αιτήματά μας (ανα-
γνώριση της επικινδυνότητας του 
επαγγέλματος, απαλλαγή από ξένα 
προς την αποστολή μας έργα, επαρ-
κής αριθμός εισαγωγής Αστυνομι-
κών κατ’ έτος, για κάλυψη των ορ-
γανικών κενών κλπ), ενώ βαρύτητα 
δόθηκε στην θέσπιση διενέργειας 
υποχρεωτικού περιοδικού τεχνικού 
ελέγχου των υπηρεσιακών οχημά-
των από Κ.Τ.Ε.Ο. στις προβλεπόμε-
νες από τον Κ.Ο.Κ. προθεσμίες για 
τα υπόλοιπα οχήματα, η αναβάθμι-
ση του θεσμικού μας ρόλου με τη 
συμμετοχή μας σε όλα τα Συλλογικά 
Όργανα λήψης αποφάσεων, η ίδρυ-
ση και λειτουργία των επιβαλλομέ-
νων από το Νόμο σκοπευτηρίων σε 
κάθε έδρα Αστυνομικής Διεύθυν-
σης και εμπέδωση των διατάξεων 
του νέου αυτού νομικού πλαισίου σ΄ 
ότι αφορά τη χρήση των όπλων κλπ.

Από τα οικονομικά αιτήματα 
ξεχωρίζουν τα εξής:

1Να σταματήσουν οι περικοπές 
του ήδη πενιχρού μισθού μας.

2Θεσμοθέτηση νέου μισθολογίου 
σύμφωνα με την κοινή πρόταση 

των Ομοσπονδιών των Σωμάτων 
Ασφαλείας.

3Επέκταση και στους αστυνομι-
κούς των ευεργετικών διατάξε-

ων που ισχύουν για τους δημοσίους 
υπαλλήλους που υπηρετούν σε πα-
ραμεθόριες περιοχές.

Υπέρ της απεργίας οι Σέρρες
Καθαρά στο ψήφισμα της Συνέλευσης ο νέος στόχος του συνδικαλιστικού μας κινήματος

Παρουσία πλήθους συναδέλ-
φων, καθώς και του Αστυνο-
μικού Διευθυντή της Βορείου 

Δωδεκανήσου  κ. Στ. Σεντονά πραγ-
ματοποιήθηκαν την 18/5/2012 στην 
πόλη της Κω οι εργασίες της  1ης Γε-
νικής Συνέλευσης της νεοϊδρυθείσας 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Βορείου Δωδεκανήσου.

Ο πρόεδρος της προσωρινής δι-
οίκησης κ. Αντώνης Κυδωνάκης 
ευχαρίστησε τόσο την διοίκηση της 
Ομοσπονδίας για την στήριξη που 
παρείχε στα μέλη του προσωρινού 
Δ.Σ. στο σύντομο χρονικό διάστημα 
λειτουργίας της Ένωσης, όσο και 
τον Πρόεδρο της Ένωσης πλέον 
Νοτίου Δωδεκανήσου κ. Μανόλη 
Ανδρουλάκη, τόσο για τον ομαλό 
διαχωρισμό της Ένωσης Δωδεκα-
νήσου, όσο και για την  καθημερινή 

του στήριξη. Μετά τον σύντομο 
απολογισμό της προσωρινής διοί-
κηση προτάθηκε στα παριστάμενα 
μέλη την ένταξη της Ένωσης στους 
κόλπους της Ομοσπονδίας, πρότα-
ση που υπερψηφίστηκε και προ-
γραμματίστηκαν αρχαιρεσίες ώστε 
να αποκτήσει το πρώτο αιρετό συμ-
βούλιό της. Το «παρών» στις εργα-
σίες έδωσαν εκ μέρους της Ομο-
σπονδίας ο γενικός γραμματέας κ. 
Λάζος Παναγιώτης, ο αντιπρόε-
δρος Οικονομικών κ. Αντώνης Ζα-
χαριουδάκης, καθώς και το μέλος 
του Δ.Σ. κ. Καψάλης Βασίλης, οι 
οποίοι ενημέρωσαν για την πορεία 
των αιτημάτων του κλάδου μας και 
απάντησαν στα ερωτήματα των συ-
ναδέλφων όσον αφορά στις εξελί-
ξεις στο συνταξιοδοτικό και τα μι-
σθολογικά μας.  

Η Γενική Συνέλευση στην Κω

4Χορήγηση επιδόματος πτυχίου 
στους Αστυνομικούς που είναι 

κ ά τ ο χ ο ι  τ ί τ λ ω ν  σ π ο υ δ ώ ν 
(Α.Ε.Ι.-Τ.Ε.Ι.-Μεταπτυχιακοί τίτ-
λοι) σύμφωνα με τα ισχύοντα στο 
δημόσιο τομέα.

5Δημιουργία νοσηλευτικού ιδρύ-
ματος για την κάλυψη των ανα-

γκών του προσωπικού της Ελληνι-
κής Αστυνομίας.

6Επέκταση εφαρμογής και στο 
Αστυνομικό προσωπικό των προ-

βλεπομένων από το άρθρο 6 παρ. 12 
(δικαίωμα αναγνώρισης πλασματι-
κού χρόνου για κάθε τέκνο).

7Ενιαίος κλάδος υγείας για όλο το 
Αστυνομικό προσωπικό.

Τέλος, στο ψήφισμα της συνέ-
λευσης αναδεικνύονται και το-
πικά ζητήματα όπως:

1Αναπλήρωση ελλιπούς οργανι-
κής δύναμης της Α.Δ. Σερρών 

(υπολείπεται κατά 150 περίπου 
αστυνομικούς σήμερα ήτοι το 1/4 
της συνολικής δύναμης).

2Εφοδιασμός του προσωπικού 
των υπηρεσιών της Α.Δ. Σερρών 

με σύγχρονο υλικοτεχνικό εξοπλι-
σμό, αντικατάσταση ληγμένου υλι-

κού (αλεξίσφαιρα γιλέκα) & πεπα-
λαιωμένων υπηρεσιακών οχημά-
των, με δεδομένο ότι το κόστος συ-
ντήρησής τους είναι υπερβολικό 
και ασύμφορο και είναι επικίνδυνα 
για τους επιβαίνοντες. 

3Κατάργηση ενός εκ των Α.Τ. 
Πρώτης & Ροδολίβους που απέ-

χουν μεταξύ τους (4) χιλιόμετρα και 
υπολειτουργούν.

4Μεταστέγαση των Α. Τ. Σιδηρο-
κάστρου και Ν. Ζίχνης σε ανε-

ξάρτητους χώρους αφού η συστέγα-
σή τους με άλλες υπηρεσίες εγκυ-
μονεί κινδύνους για την ασφάλεια 

του Αστυνομικού Προσωπικού και 
του υλικοτεχνικού εξοπλισμού.

5Λόγω λειτουργίας των Φυλακών 
Νιγρίτας, απαιτείται ΑΜΕΣΑ 

ίδρυση και λειτουργία Τμήματος 
Μεταγωγών, η στελέχωση του οποί-
ου επιβάλλεται  να γίνει σύμφωνα 
με το Π.Δ. 100/03 «περί νεοϊδρυθει-
σών υπηρεσιών».

Την Ομοσπονδία εκπροσώπησε ο 
πρόεδρος κ. Χρήστος Φωτόπου-
λος,  ο αντιπρόεδρος οικονομικών 
κ. Αντώνης Ζαχαριουδάκης  και ο 
Γραμματέας Διεθνών Σχέσεων κ. 
Γιώργος Χατζηιωάννου.
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Οβουλευτής Λασιθίου, Υπεύ-
θυνος του Τομέα Εμπορικής 
Ναυτιλίας και Νησιωτικής 

Πολιτικής της Νέας Δημοκρατίας 
και πρώην υφυπουργός Εθνικής 
Άμυνας κ. Γιάννης Πλακιωτάκης 
συναντήθηκε με το Διοικητικό 
Συμβούλιο της Ένωσης Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Λασιθίου.

Όπως έγραψε ο τοπικός τύπος, η 
συνάντηση έγινε σε καλό κλίμα, σε 
συνέχεια επιστολής που είχε απο-
σταλεί από το σωματείο με την 
οποία γινόταν εκτενής αναφορά 

στα προβλήματα των συναδέλφων, 
ελέω μνημονίου, στην αναδιάρ-
θρωση των υπηρεσιών, στη λαθρο-
μετανάστευση κλπ.

Μετά το πέρας της συνάντησης ο 
κ. Πλακιωτάκης δήλωσε μεταξύ 
άλλων ότι «η νέα κυβέρνηση έχει 
χρέος να αναλάβει νέες θεσμικές 
πρωτοβουλίες ώστε να ενισχυθούν 
τόσο η Ελληνική Αστυνομία, όσο 
και τα υπόλοιπα Σώματα Ασφαλεί-
ας. Δε μας επιτρέπεται, άλλωστε, 
αυτή την κρίσιμη συγ κυρία 
οποιοσδήποτε πειραματισμός ή 

αστοχία. Εμείς, ως Νέα Δημοκρα-
τία, έχουμε δεσμευθεί -και δια στό-
ματος του Πρόεδρου κ. Αντώνη 
Σαμαρά - για την αναγνώριση της 
επικινδυνότητας του επαγγέλμα-
τος, την ανάληψη όλων των θεσμι-
κών πρωτοβουλιών για την ηθική 
στήριξη των υπηρετούντων στα 
Σώματα, καθώς και για την ανα-
γκαία αναδιοργάνωση των Σωμά-
των, ώστε να μπορούν να επιτε-
λούν αποτελεσματικότερα το έργο 
τους. Παράλληλα, είναι προτεραι-
ότητα η διασφάλιση επαρκούς υλι-

κοτεχνικής υποδομής και κατάλ-
ληλων συνθηκών εργασίας για το 
ανθρώπινο δυναμικό τους.

Σε κάθε περίπτωση στηρίζουμε 
και υποστηρίζουμε το σημαντικό 
έργο που προσφέρουν οι εργαζόμε-
νοι στην ΕΛ.ΑΣ. Είμαστε υποχρεω-
μένοι να βρούμε -και θα βρούμε- 
λύσεις σε όσα προβλήματα χρονί-
ζουν και θέλουν άμεση αντιμετώπι-
ση, ώστε επιτέλους οι εργαζόμενοι 
να νοιώσουν πως δεν είναι μόνοι 
και να μπορούν να κάνουν ακόμη 
καλύτερα το καθήκον τους».

***

ΣωφρονιΣμοΣ 
κρατοΥμένων!
Εάν δεχθούμε την αντίληψη ότι 
τα Α.Τ.- Τ.Α. είναι τα κύτταρα της 
ΕΛ.ΑΣ., τότε αναφερόμαστε σε 
έναν Οργανισμό παρηκμασμένο 
και γερασμένο, σε έναν «στρατό»  
του οποίου το πεζικό υστερεί τό-
σο σε ανθρώπινο δυναμικό, όσο 
και σε υλικοτεχνικό εξοπλισμό 
και αναρωτιέται κανείς:  Έτσι θα 
επιτευχθεί η νίκη στην καθημε-
ρινή «μάχη» της εγκληματικότη-
τας; 
Η πλειονότητα των Τμημάτων 
Ασφαλείας της ευρύτερης περιο-
χής του κέντρου των Αθηνών κα-
λείται να ανταπεξέλθει στις κα-
θημερινές υπεραυξημένες ανά-
γκες όντας «γυμνά» από προσω-
πικό, ενώ έχουν μετατραπεί 
καθαρά σε υπηρεσίες καταγρα-
φής και μεταγωγής κρατουμέ-
νων. Το τελευταίο μάλιστα χρονι-
κό διάστημα, έχουν αποκτήσει 

και ένα νέο ρόλο, αυτόν του σω-
φρονιστικού καταστήματος, καθ’ 
ότι  τα περισσότερα σωφρονιστι-
κά ιδρύματα εδώ και καιρό δεν 
παραλαμβάνουν ποινικούς κρα-
τουμένους (λόγω πληρότητας 
κλπ, όπως είχαμε αναφέρει και 
παλαιότερα), οπότε τα Α.Τ.- Τ.Α. 
καλούνται πλέον να αναπτύξουν 
νέες δραστηριότητες, ήτοι τον 
σωφρονισμό των υποδίκων - κα-
ταδίκων, ενώ αρκετοί συνάδελ-
φοι έχουν μετατραπεί και σε ψυ-
χολόγους. 
Έτσι παρατηρείται το φαινόμενο, 
σε κάθε Υπηρεσία να υπάρχουν 
τουλάχιστον 10 - 20 ποινικοί κρα-
τούμενοι (ακόμα και στα γραφεία 
των Αξιωματικών Υπηρεσίας), οι 
οποίοι θα έπρεπε να βρίσκονται 
σε σωφρονιστικά καταστήματα 
κράτησης.
Το καθημερινό έργο της ΕΛ.ΑΣ. 
για την εξυπηρέτηση  των πολι-
τών οδηγείται σε περαιτέρω επι-
βάρυνση μετά τις δραστικές πε-
ρικοπές στον προϋπολογισμό και 
τα εχέγγυα για την πραγματοποί-
ηση της αποστολής της εκλεί-

πουν δραματικά. Η έλλειψη ανα-
λώσιμων υλικών (χαρτί, μελάνι 
φωτοτυπικών κλπ) δυσχεραίνει 
το έργο των συναδέλφων που για 
λόγους ευθιξίας συνεισφέρουν 
εθελοντικά από το ήδη ψαλιδι-
σμένο εισόδημά τους, ενώ αρκε-
τά συχνά πολλοί πολίτες προβαί-
νουν και οι ίδιοι σε αγορές τέ-
τοιων υλικών. Πώς να αισθανθεί 
ο πολίτης ασφάλεια, όταν στην 
συνείδησή του έχει περάσει η ει-
κόνα μίας αστυνομίας η οποία 
χρειάζεται «ελεημοσύνη»;
Σε κάθε Τμήμα Ασφαλείας με το 
«τρικ» της «διάθεσης» και όχι 
«απόσπασης» ή ‘’ μετάθεσης « 
υπάρχουν 7-12 αστυνομικοί (ήτοι 
το 40% περίπου της διαθέσιμης 
δύναμής τους) οι οποίοι διατίθε-
νται για την φύλαξη προσώπων 
και άλλων στόχων, καθώς και για 
την ενίσχυση άλλων προϊστάμε-
νων Υπηρεσιών. 
Προφανώς αυτό γίνεται ώστε σε 
όλα τα Τμήματα η υπάρχουσα 
δύναμη να είναι σχεδόν ίση με 
την οργανική και με τον τρόπο 
αυτό να «καλύπτεται» ο πραγμα-

τικός αριθμός των αστυνομικών 
που κάθε υπηρεσία έχει στη δύ-
ναμή της.
Οι δε «άτυχοι» της υπόθεσης φυ-
σικά είναι οι πολίτες, αλλά και οι 
εναπομείναντες αστυνομικοί, οι 
οποίοι καλούνται καθημερινά να 
ασκούν τα καθήκοντά τους υπό 
αντίξοες συνθήκες δίχως τον κα-
τάλληλο εξοπλισμό, αλλά και χω-
ρίς να αποζημιώνονται για τις 
πάμπολλες ώρες υπερεργασίας.
Εκτελούν σχεδόν καθημερινά με-
ταγωγές κρατουμένων από τις 
09:00 το πρωί έως και τις 21:00 
της ιδίας, χωρίς να αντικαθίστα-
νται, κατά παρέκκλιση των δια-
τάξεων του Π.Δ. 394/2001 (Χρό-
νος εργασίας αστυνομικού προ-
σωπικού). 
Στις δύσκολες μέρες που σίγου-
ρα ακολουθούν κάποιοι πρέπει 
να αποφασίσουν εάν επιθυμούν 
αξιόμαχους αστυνομικούς ή 
αστυνομικούς απλώς θεατές σε 
ένα έργο που το έχουμε ξαναδεί, 
πολλές φορές δυστυχώς με τρα-
γικές συνέπειες και για μας τους 
ίδιους.

Του Ανθυπαστυνόμου 
κωνσταντίνου Χύτα

Συνάδελφε  
και συναδέλφισσα,  
μη διστάσεις  
να επικοινωνήσεις μαζί 
μου για ό,τι καθημερινά  
σε απασχολεί.  
Στο e-mail  
της Ομοσπονδίας  
poasy@otenet.gr

έπι-κοινωνείτε 

με την Ένωση Λασιθίου συναντήθηκε ο Γιάννης Πλακιωτάκης

Την ετήσια Γενική Συνέλευση πραγματοποίησε 
η Ένωση Αστυνομικών Φλώρινας

μέ τον μαξιμο 
ΧαρακοΠοΥΛο 
ΣΥναντήθήκέ  
το Προέδρέιο  
τήΣ ΛαριΣαΣ

Ο Γραμματέας Πολιτικού Σχε-
διασμού της Νέας Δημοκρατί-
ας και βουλευτής Λαρίσης κ. 
Μάξιμος Χαρακόπουλος κα-
τά την επίσκεψή του στο Αστυ-
νομικό Μέγαρο, είχε συνεργα-
σία με το προεδρείο της Ένω-
σης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων νομού Λάρισας, κατά 
την οποία του παραδόθηκε με-
λέτη με προτάσεις για τη με-
ταρρύθμιση της Ελληνικής 
Αστυνομίας.

Μετά την επίσκεψη, ο Θεσ-
σαλός πολιτικός δήλωσε τα 
εξής: «Θέλω να ευχαριστήσω 
τους άνδρες και τις γυναίκες 
της ΕΛΑΣ που με κίνδυνο της 
ζωής τους καθημερινά δίνουν 
την μάχη με το έγκλημα. Όπως 
είπε ο Αντώνης Σαμαράς τα ει-
δικά μισθολόγια των αστυνο-
μικών δεν μπορεί να κοπούν 
άλλο. Αντίθετα πρέπει να απο-
κατασταθούν.

Δυστυχώς, τα τελευταία 
χρόνια, η πατρίδα μας έχει κα-
ταστεί ξέφραγο αμπέλι. Ορδές 
λαθρομεταναστών εισέρχο-
νται ανεξέλεγκτα και προστί-
θενται στους ήδη υπάρχοντες. 
Η κατάσταση σε ορισμένες πε-
ριοχές μοιάζει με ωρολογιακή 
βόμβα έτοιμη να εκραγεί. Το 
έγκλημα ανθεί και οι συμμορί-
ες δείχνουν αδίστακτες, δολο-
φονώντας για λίγα ευρώ».

Τα θέματα που απασχολούν 
τους συναδέλφους της Φλώρι-
νας αναδείχθηκαν κατά την 

ετήσια Γενική Συνέλευση του σω-
ματείου που πραγματοποιήθηκε 
στις 21 Μαΐου 2012 στο Εργατικό 
Κέντρο της Φλώρινας, παρουσία 
του προέδρου και του γενικού 
γραμματέα της ΠΟΑΣΥ κ.κ. Χρή-
στου Φωτόπουλου και Παναγιώ-
τη Λάζου.

Στο Ψήφισμα που εκδόθηκε, πε-
ριλαμβάνονται τα βασικά αιτήματα 
του συνδικαλιστικού μας κινήμα-
τος (αναγνώριση της επικινδυνότη-
τας του επαγγέλματος με έμπρακτη 
διασφάλιση της αβλαβούς για το 
αστυνομικό προσωπικό εκτέλεσης 
των καθηκόντων του, με την απαρέ-

γκλιτη εφαρμογή του Π.Δ. 45/2008 
περί Υγιεινής και Ασφάλειας), ο 
επαρκής αριθμός προσλήψεων νέ-
ων αστυνομικών, η μεταρρύθμιση 
της Ελληνικής Αστυνομίας κλπ.

Σε τοπικό επίπεδο, προέχει η ανα-
διάρθρωση των Αστυνομικών Υπη-

ρεσιών της Αστυνομικής Διεύθυν-
σης Φλώρινας, με καινούργιο οργα-
νόγραμμα και με προτεραιότητα 
στα Αστυνομικά Τμήματα Κρυσταλ-
λοπηγής και Νίκης.  Κατάργηση του 
απαράδεκτου κριτηρίου της εντοπι-
ότητας, η επέκταση των ευεργετι-

κών διατάξεων που ισχύουν για 
τους υπαλλήλους του Δημοσίου 
στις παραμεθόριες περιοχές και 
στους Αστυνομικούς που υπηρε-
τούν σ΄ αυτές κλπ.

Το Δ.Σ. της Ένωσης επέδωσε πλα-
κέτα, στο αποχωρήσαντα λόγω συ-
νταξιοδότησης από το σώμα της 
Αστυνομίας συνάδελφο κ. Παπαμι-
χαήλ Αναστάσιο.
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Στην Κτηματική Υπηρεσία Νο-
μού Αργολίδας απευθύνθηκε 
η Ένωση Αστυνομικών Αρ-

γολίδας σε μια προσπάθεια δια-
σφάλισης ενός καλύτερου περι-
βάλλοντος εργασίας στους συνα-
δέλφους του Α.Τ. Κρανιδίου.Το 
σωματείο εδώ και καιρό έχει κα-
ταγγείλει τις συνθήκες εργασίας σε 
ένα παμπάλαιο οίκημα που στεγά-
ζει το τμήμα από το 1986, χωρίς 
προδιαγραφές ασφαλείας κλπ.

Τα ερωτήματα που καλείται να 
απαντήσει η Κτηματική Υπηρεσία 
είναι αν έχει γίνει αυτοψία για να 
διαπιστωθεί η καταλληλότητα ή 
μη του κτιρίου, αν έχει συγκροτη-
θεί μέχρι σήμερα Επιτροπή στέ-
γασης η οποία εξέτασε το συγκε-
κριμένο οίκημα και αν ναι ποιο 
είναι το πόρισμα της, αν για τους 
εργαζόμενους συναδέλφους του 
Α.Τ. Κρανιδίου εφαρμόζονται όλα 
τα μέτρα υγιεινής και ασφάλειας 
και ποια είναι η μέριμνα της Πο-
λιτείας κατά την προσέλευση στο 
Α.Τ. Κρανιδίου των ατόμων με ει-
δικές ανάγκες.

«Ως Ένωση δεν μπορούμε να δε-
χτούμε ότι δεν εξασφαλίζεται το 
αναγκαίο ποσό που απαιτείται για 
την μεταστέγαση του Α.Τ. Κρανιδί-
ου από τον Κρατικό Προϋπολογι-

σμό, προβάλλοντας τις δημοσιο-
νομικές συνθήκες που επικρατούν 
στην χώρα, όταν για άλλα κτίρια 
που στεγάζεται η Α.Δ. Αργολίδας 
το μηνιαίο μίσθωμα ανέρχεται σε 
22.000,00 € περίπου και πρέπει να 
πιστέψουμε ότι δημιουργείται τε-
ράστιο πρόβλημα, αν εξασφαλι-
στεί έστω το 1/11 αυτού του μισθώ-
ματος που απαιτείται για την κα-
ταβολή μηνιαίου μισθώματος ενός 
σύγχρονου οικήματος με αστυνο-
μικές προδιαγραφές για την στέ-
γαση του Α.Τ. Κρανιδίου» σημειώ-
νει το σωματείο.

Η Ένωση, προειδοποιεί επί-
σης ότι για να διασφαλίσει ένα 
κατάλληλο εργασιακό περιβάλ-
λον για τους συναδέλφους που 
υπηρετούν στο Α.Τ. Κρανιδίου, 
επιφυλάσσεται ότι θα καταφύ-
γει σε όλα τα ένδικα μέσα που 
της δίνει δικαίωμα τόσο η Ελ-
ληνική Νομοθεσία όσο και το 
Ευρωπαϊκό Δίκαιο αν δεν δοθεί 
λύση άμεσα.

Οι Διμοιρίες
Η Ένωση, εξάλλου, με έγγραφό 
της εκφράζει την ικανοποίησή 
της προς την Ομοσπονδία μας για 
την άμεση παρέμβασή της που εί-
χε ως αποτέλεσμα την ακύρωση 

διαταγής συγκρότησης της διμοι-
ρίας υποστήριξης της Α.Δ. Αργο-
λίδας την 30/4/2012 για ενίσχυση 
της Γ.Α.Δ.Α.

Διαταγή, που όπως επισημαί-
νει, ήταν αντίθετη με τις διατά-
ξεις του ΠΔ. 394/2001 που ρυθμί-
ζουν το ωράριο του αστυνομικού 
προσωπικού, καθώς εκδόθηκε 
εντός Σαββατοκύριακου όταν οι 
υπηρεσίες είχαν ανακοινωθεί 
από τη Παρασκευή για ένα μη 
έκτακτο γεγονός όπως είναι οι 
εορταστικές εκδηλώσεις για την 
επέτειο της εργατικής Πρωτομα-
γιάς.Επίσης η εν λόγω διαταγή 
προκάλεσε την αναστάτωση των 
υπηρεσιών της Α.Δ. Αργολίδας 
και την αγανάκτηση των συνα-
δέλφων από τις πολλαπλές αλλα-
γές που πραγματοποιήθηκαν για 
την υλοποίησή της.

«Συνάδελφοι, πρέπει να γνωρί-
ζετε ότι η Ένωσή μας πάντα σε συ-
νεργασία με την Ομοσπονδία μας 
παρακολουθεί από κοντά όλα τα 
ανακύπτοντα προβλήματα που 
μας απασχολούν, παρεμβαίνοντας 
και επιζητώντας λύσεις μέσα στα 
συνδικαλιστικά πλαίσια για την 
υπεράσπιση των εργασιακών μας 
δικαιωμάτων», σημειώνει το σω-
ματείο στο έγγραφό του.

Να δραστηριοποιηθεί  
η Κτηματική Υπηρεσία
Καίρια ερωτήματα για τη λειτουργία του Α.Τ. Κρανιδίου

Θέλουμε τουρισμό, αλλά όχι 
εκθέτοντας τους τουρίστες
Να αναλάβει τις ευθύνες της η Αστυνομία τονίζει η Ένωση Ηρακλείου

Τον Αστυνομικό Διευθυντή 
Ηρακλείου ταξίαρχο κ. Κο-
ντοδιάκο Εμμανουήλ ενη-

μέρωσε η Ένωση Αστυνομικών 
Ηρακλείου για τις ελλείψεις σε 
έμψυχο δυναμικό του Αστυνομικού 
Τμήματος Αερολιμένα με αποτέλε-
σμα να υπάρχουν αρνητικά δημοσι-
εύματα για την ταλαιπωρία που 
υφίστανται οι επιβάτες.

«Επανειλημμένως η Ένωσή μας 
κατά το παρελθόν είχε θέσει ακόμα 
και δημόσια στην ηγεσία της Διευ-
θύνσεώς μας, το ζήτημα της ενίσχυ-
σης από την έναρξη της τουριστι-
κής περιόδου των Αστυνομικών 
Υπηρεσιών που εδρεύουν σε τουρι-
στικές περιοχές. Ζητήσαμε να δοθεί 
προτεραιότητα στην ενίσχυση του 
αερολιμένα με εξειδικευμένο αστυ-
νομικό προσωπικό, από την πρώτη 
ημέρα άφιξης των charters, που 
ήταν γνωστή εδώ και πολύ καιρό 
και έως το τέλος της τουριστικής 
περιόδου, προκειμένου να είναι 
εφικτή η απρόσκοπτη διενέργεια 

του διαβατηριακού ελέγχου και η 
γενικότερη λειτουργία του αερολι-
μένα. Δυστυχώς μέχρι σήμερα όχι 
μόνον δεν έχουμε εισακουστεί, αλ-
λά απεναντίας το πρόβλημα μετα-
τοπίζεται για μια ακόμα φορά στον 
απλό αστυνομικό που είναι αποδέ-
κτης των δικαιολογημένων παρα-
πόνων επιβατών, τουριστικών πρα-
κτόρων κλπ, ενώ ταυτόχρονα εγκα-
λείται από όλους για την “καθυστέ-
ρηση” στον έλεγχο, παραβλέποντας 
ότι απαιτούνται συγκεκριμένες δι-
αδικασίες και μάλιστα σε ένα περι-
βάλλον που η χώρα μας εγκαλείται 
διαρκώς για τον τρόπο άσκησης του 
ελέγχου στα εξωτερικά σύνορα του 
Shengen», τονίζει η Ένωση, καλώ-
ντας τον Αστυνομικό Διευθυντή 
Ηρακλείου να δώσει άμεσα λύση 
και πριν την έλευση των δοκίμων 
αστυνομικών, μετακινώντας με 
επιθυμία συναδέλφους γνώστες 
του αντικειμένου. Παράλληλα τον 
καλεί να εξετάσει και να εφαρμόσει 
τρόπους αστυνόμευσης των τουρι-

στικών περιοχών και ειδικότερα 
της περιοχής που αστυνομεύει το 
αστυνομικό τμήμα της Χερσονή-
σου. Εξάλλου, με άλλο έγγραφό του, 
το σωματείο διαμαρτύρεται για τα 
μέτρα που είχαν εκπονηθεί για τις 
εκλογές με αποτέλεσμα να μην τη-
ρείται το ωράριο εργασίας ή οι συ-
νάδελφοι να πληρώνουν από την 
τσέπη τους τα καύσιμα για τις μετα-
κινήσεις τους.

Αστυνόμευση 
Το σωματείο, επίσης, με αφορμή τα 
μέτρα κατά τη διάρκεια της εκλογι-
κής περιόδου, ζήτησε να επανεξετα-
στεί η φύλαξη διαφόρων κτιρίων και 
ότι θα πρέπει να συμβάλει και το 
προσωπικό της Δημοτικής Αστυνο-
μίας. Το σχέδιο αστυνόμευσης, ση-
μειώνει, πρέπει να εκπονηθεί με 
βάση την περιπολία και όχι το κτίριο 
του αστυνομικού τμήματος ή τα κτί-
ρια των δημοσίων υπηρεσιών, προ-
κειμένου να εμπεδωθεί το κλίμα 
ασφάλειας στους πολίτες.

Επιστολή προς την Ένωση 
Αποστράτων Ελληνικής 
Αστυνομίας απέστειλε ο 

Επίτιμος Πρόεδρος της Ομοσπον-
δίας μας και βουλευτής της Νέας 
Δημοκρατίας κ. Δημήτρης Κυ-
ριαζίδης με αφορμή την Ημέρα 
των αποστράτων, η οποία έχει κα-
θιερωθεί να εορτάζεται ανήμερα 
των Αγίων Πάντων.

«Κάθε φορά που απευθύνομαι 
στην οικογένεια μας, στην οικογέ-
νεια της Ελληνικής Αστυνομίας, 
αισθάνομαι τιμή. Κάθε φορά 
όμως που απευθύνομαι στου από-
στρατους αισθάνομαι και βαθιά 
συγκίνηση ενθυμούμενος, μεταξύ 
πολλών άλλων, τα πρώτα μου βή-
ματα στην Αστυνομία και τη στή-
ριξη των παλαιότερων συναδέλ-
φων» σημειώνει στην επιστολή 
του για να διαβεβαιώσει τους 
απόμαχους της δουλειάς, ότι από 
ένα άλλο μετερίζι πια, θα συνεχί-
σει να είναι κοντά στην Ελληνική 
Αστυνομία και στους απόστρα-
τους αστυνομικούς έμπρακτα και 
ουσιαστικά!

Ο ίδιος, τονίζει επίσης στο μή-
νυμά του:

«Η προσφορά όσων σήμερα 
βρίσκονται «εν αποστρατεία» δη-
μιουργεί μέσα μας έναν άξονα 
αναφοράς και ευθύνης. Όσοι προ-
σέφεραν εχθές δείχνουν το δρόμο 
σε όσους προσφέρουν σήμερα. 
Η Ελληνική Αστυνομία, οι άνθρω-
ποι που την υπηρετούν και όσοι 
την υπηρέτησαν, αποτελούν ένα 
από τα πιο ζωτικά στοιχεία του 
πολιτειακού μας συστήματος κα-
θώς κάτω από αντίξοες συνθήκες 
διαφυλάττουν την κοινωνική συ-

νοχή και την κοινωνική ειρήνη, 
προστατεύουν τη ζωή και την ιδι-
ωτική περιουσία καθώς και τα 
κεκτημένα στοιχεία της δημοκρα-
τικής μας λειτουργίας.

Η δουλειά του αστυνομικού δεν 
είναι μια συνηθισμένη δουλειά. 
Οι συμπολίτες μας και η πολιτεία 
ζητά από τους αστυνομικούς κα-
θημερινά να κάνουν πράγματα 
που οι περισσότεροι άνθρωποι 
δεν θα έκαναν. Να αντιμετωπί-
σουν δηλαδή την εγκληματικότη-
τα, τη βία, την επιθετικότητα, την 
έλλειψη σεβασμού προς τον συ-
νάνθρωπο. Πολύ συχνά ο αστυνο-
μικός θέτει σε κίνδυνο την ίδια 
του τη ζωή για την προστασία των 
πολιτών.

Η υπηρέτηση της ευνομίας, της 
κοινωνικής συνοχής, της ασφά-
λειας των συμπολιτών μας με την 
ταυτόχρονη οξεία αίσθηση καθή-
κοντος και αφοσίωσης προς τους 
συμπολίτες μας και την κοινωνία 
επηρεάζει τη ζωή μας, τον τρόπο 
που σκεφτόμαστε. Η υπηρέτηση 
στη Ελληνική Αστυνομία χαράσ-
σει βαθιά το χαρακτήρα μας και 
την ύπαρξή μας. Μας κάνει πε-
ρισσότερο ανθρώπινους.

Σήμερα που η κοινωνία μας δι-
ανύει μια από τις δυσκολότερες 
περιόδους στην ελληνική ιστορία 
η εμπειρία των αποστράτων είναι 
πιο σημαντική από ποτέ καθώς 
αποτελούν πυρήνες δημιουργι-
κής επάρκειας για την Ελληνική 
Αστυνομία και για την κοινωνία. 
Αντιμετωπίζουμε το παρόν και 
σχεδιάζουμε το μέλλον στηριζό-
μενοι και στις εφεδρικές δυνά-
μεις των αποστράτων».

Άξονας αναφοράς και ευθύνης  
οι συνταξιούχοι μας
Ο Δημήτρης Κυριαζίδης, κοντά  
και στους συνταξιούχους μας
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Να καταλογιστούν ευθύνες  
για τα σαραβαλάκια

Την καθυστέρηση έγκρισης δα-
πανών για συντήρηση και  
επισκευή οχημάτων καταγ-

γέλλει η Ένωση Αστυνομικών Ρο-
δόπης και περνά στην αντεπίθε-
ση...Με έγγραφό της τονίζει ότι 
παρατηρείται δυσλειτουργία των 
Αστυνομικών Υπηρεσιών, αδυνα-
μία επαρκούς αστυνόμευσης της 
περιοχής και έκθεση σε πραγματι-
κό κίνδυνο των συναδέλφων μελών 
μας που αναγκάζονται σε κάποιες 
περιπτώσεις να κινούνται με οχή-
ματα που δεν έχουν υποβληθεί 
στην απαιτούμενη συντήρηση.

Το σωματείο τονίζει ότι δεν έχει 
αλλάξει η κατάσταση, τρεις μήνες 
μετά την καταγγελία μας, τη σχετι-
κή παρέμβαση της Ομοσπονδίας 
μας, αλλά και την υποβολή σχετι-
κής ερώτησης στη Βουλή εκ μέ-
ρους του Βουλευτή Ν.Δ. Ροδόπης 
κ. ΣΤΥΛΙΑΝΙΔΗ Ευριπίδη. Οι 
υπεύθυνοι δυστυχώς συνεχίζουν 
να κωφεύουν! Η κατάσταση όμως 
έχει φτάσει στο απροχώρητο και 

μας αναγκάζει να αιτηθούμε την 
διεξαγωγή έρευνας ώστε να μας 
γνωστοποιηθούν οι λόγοι που οδή-
γησαν στην παρούσα κατάσταση 
και τον καταλογισμό ευθυνών 
στους υπαίτιους, όπου αυτές προ-
κύψουν. Παρακαλούμε τους απο-
δέκτες του εγγράφου όπως μας 
γνωστοποιήσουν άμεσα τους ακρι-
βείς λόγους καθυστέρησης συντή-
ρησης – επισκευής των οχημάτων 
μας, που έχουν ως αποτέλεσμα την 
αναγκαστική ακινητοποίηση αυ-
τών. 

Καλούμε τους συναδέλφους μας 
να μην αναλαμβάνουν το ρίσκο 
οδήγησης ακατάλληλων και μη συ-
ντηρημένων οχημάτων και να προ-
βαίνουν άμεσα στις απαραίτητες 
ενέργειες, ήτοι υποβολή έγγραφης 
αναφοράς περιγράφοντας και τεκ-
μηριώνοντας σ’ αυτήν τους λόγους 
για τους οποίους το όχημα είναι 
ακατάλληλο και επικίνδυνο προς 
κίνηση, ζητώντας παράλληλα από 
τη διοίκηση τον εφοδιασμό τους με 

κατάλληλο όχημα για την ασφαλή 
εκτέλεση των καθηκόντων τους. 
Η Ένωσή μας επιφυλάσσεται για 
την άσκηση παντός νομίμου δικαι-
ώματός της, που αφορά στην κατα-
στρατήγηση των δικαιωμάτων των 
μελών της, που απορρέει από τη μη 
εφαρμογή εκ μέρους της Διοίκησης 
των προβλεπομένων από το άρθρο 
11παρ. 4 του Π.Δ.45/2008.

Περικοπές
Το σωματείο εκφράζει εξάλλου και 
τη διαμαρτυρία του διότι απορρί-
φθηκε η έγκριση πίστωσης ύψους 
χιλίων εξακοσίων ευρώ σε βάρος 
των εσόδων της Λέσχης για την μί-
σθωση λεωφορείων, με σκοπό 
τη μεταφορά τριακοσίων ογδόντα 
Δοκίμων Αστυφυλάκων σε ημερή-
σια εκπαιδευτική εκδρομή.  Το αίτη-
μα υποβλήθηκε από το Τμήμα Δοκί-
μων Αστυφυλάκων Κομοτηνής, αλ-
λά προσέκρουσε στη Διεύθυνση Οι-
κονομικών, η οποία καλείται να 
επανεξετάσει τη στάση της.  

Αρμοδιότητες Δημοτικής Αστυνομίας
Διαπιστωτική πράξη για την άσκηση 
συγκεκριμένων αρμοδιοτήτων από τη 
Δημοτική Αστυνομία Ρόδου εξέδωσε 
ο Γενικός Γραμματέας Αποκεντρωμέ-
νης Διοίκησης Νοτίου Αιγίου, όπως 
μας ενημέρωσε η Ενωση Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων Ν. Δωδεκανήσου.

Η απόφαση αυτή έρχεται σε απά-
ντηση εγγράφου της Ένωσης και αφο-
ρά στις κύριες αρμοδιότητες της Δη-
μοτικής Αστυνομίας (ηχορύπανση, 

λειτουργία μουσικής στα καταστήμα-
τα, ΓΟΚ κά) της παρ. 1, άρθρου 1 του Ν. 
3731/2008.  Το σωματείο καλεί την 
Αστυνομική Διεύθυνση Δωδεκανήσου 
να μεριμνήσει για την εφαρμογή της 
απόφασης αυτής, απεμπλέκοντας τις 
αστυνομικές υπηρεσίες από αυτές τις 
αρμοδιότητες και κάνοντας γνωστό 
στις υφιστάμενες υπηρεσίες της ότι 
πρέπει πλέον να κατευθύνουν τους 
πολίτες στη Δημοτική Αστυνομία.

Στην Εισαγγελία για τους ειδικούς  
θαλάμους νοσηλείας
Η Συνδικαλιστική Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Αλεξανδρούπολης ανέδειξε ένα χρόνιο αίτημα 

Αυτοψία στους ειδικούς θαλά-
μους νοσηλείας κρατουμέ-
νων ασθενών στο ΓΠΠΝ Αλε-

ξανδρούπολης πραγματοποίησε η 
Συνδικαλιστική Ένωση Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Αλεξανδρού-
πολης, επαναφέροντας στο προ-
σκήνιο το θέμα, στο πλαίσιο και της 
έρευνας που διενεργείται από την 
Εισαγγελία Πρωτοδικών.

Το σωματείο με ανακοίνωσή του 
αναφέρεται στο ιστορικό του προ-
βλήματος στην περιοχή και ενημέ-
ρωσε τους συναδέλφους ότι στις 
31η Μαΐου 2012 αντιπροσωπεία του 
αποτελούμενη από τον Πρόεδρο, 
τον Β΄ Αντιπρόεδρο και τον Γραμμα-
τέα Οργανωτικού  επισκέφθηκε 
τους δύο διαμορφωμένους θαλά-

μους για να διαπιστώσει την σημε-
ρινή επικρατούσα κατάσταση. Η 
αντιπροσωπεία διαπίστωσε ότι το 
πρόβλημα εξακολουθεί να υφίστα-
ται. Η αντιπροσωπεία επισκέφθηκε 
τον Διοικητή του Νοσοκομείου κ. 
Νίκο Ραπτόπουλο, ο οποίος δια-
βεβαίωσε ότι θα προβεί σε όλες τις 
απαραίτητες  ενέργειες για εξάλει-
ψη των προβλημάτων όπου αυτό 
είναι εφικτό, «από δικής μας δε 
πλευράς δηλώθηκε ότι θα συνεργα-
στούμε με οποιονδήποτε φορέα 
προς την ίδια κατεύθυνση, κατανο-
ώντας συγχρόνως την χρήση αυτών 
των δύο θαλάμων από άλλους 
ασθενείς λόγω έλλειψης κρεβα-
τιών, αρκεί αυτό να μην αποβεί σε 
βάρος της ασφάλειας τόσο των 

κρατουμένων ασθενών, των φρου-
ρών αστυνομικών, αλλά και των 
λοιπών χρηστών των χώρων του 
Νοσοκομείου». 

Μνημονιακές πολιτικές
Μήνυμα με αφορμή την εργατική 
πρωτομαγιά έστειλε σε όλους τους 
συναδέλφους η Συνδικαλιστική 
Ένωση Αστυνομικών Αλεξανδρού-
πολης.

«Εμείς οι εργαζόμενοι αστυνομι-
κοί υπάλληλοι των υπηρεσιών της 
Αστυνομικής Διεύθυνσης Αλεξαν-
δρούπολης, χαιρετίζουμε τους αγώ-
νες των εργαζομένων της περιοχής 
μας αλλά και όλης της χώρας, συμ-
μετέχουμε στις εκδηλώσεις για την 
εργατική πρωτομαγιά αποδίδοντας 

συγχρόνως φόρο τιμής και σεβα-
σμού στην μνήμη όλων αυτών που 
θυσιαστήκαν στους εργατικούς 
αγώνες, ενώνουμε τις φωνές μας 
διαμαρτυρόμενοι μαζί τους ενάντια 
σε κάθε προσπάθεια των τροϊκα-
νών και των εγχώριων υποστηρι-
κτών τους για κατάργηση των ενα-
πομεινάντων εργασιακών δικαιω-
μάτων μας, αλλά και την περαιτέρω 
αφαίμαξη των εισοδημάτων μας» 
σημειώνει το σωματείο.

Καταγράφοντας για άλλη μια φο-
ρά την αγωνιστική του διάθεση ενά-
ντια σε κάθε μνημονιακή πολιτική 
που φέρνει περισσότερη φτώχεια 
και εξαθλίωση, τονίζει επίσης:

«Θέλουμε να συνεχίσουμε να 
αγωνιζόμαστε για το όραμά μας για 

μια πιο δίκαιη κοινωνία πολιτών 
που θα βασίζεται στην ανθρωπιά 
και την αλληλεγγύη των μελών της. 
Ζητούμε απ΄ όλους αυτούς που τόσο 
ξεδιάντροπα με τις πράξεις τους  
σκοτώνουν αυτό το  όραμα να στα-
ματήσουν να το κάνουν. Απαιτούμε 
από αυτούς τους αχρείους να επι-
στρέψουν τα κλεμμένα όνειρα και 
τις προσδοκίες των παιδιών μας 
ώστε να αρχίσουν ξανά να ονειρεύ-
ονται και να δημιουργούν. Λέμε 
στους συμπολίτες μας ότι θα πρέπει 
να σταθούμε όρθιοι σε αυτές τις 
πρωτόγνωρες για την χώρα και τον 
λαό μας στιγμές, ώστε όλοι μαζί να 
αγωνιστούμε για μας και τα παιδιά 
μας για να ανατρέψουμε αυτές τις 
βάρβαρες πολιτικές».

Δεν τους εμποδίζει 
ούτε η ψώρα!
Συνεχίζουν να στοιβάζουν κρατούμενους  
σε ακατάλληλα κρατητήρια

Κρούσματα ψώρας στα 
κρατητήρια Υπηρεσιών 
της Α.Δ. Χαλκιδικής 

(Τ.Δ.Λ. Ορμύλιας) καταγγέλλει 
η  Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Χαλκιδικής, 
σημειώνοντας ότι σε 
συγκεκριμένα κρατητήρια δεν 
είχε γίνει απολύμανση από το 
Σεπτέμβριο του 2010 εξαιτίας 
έλλειψης κονδυλίων!

Η Ομοσπονδία, με αφορμή και 
αυτήν την καταγγελία, καλεί το 
Αρχηγείο να αναλάβει τις 
ευθύνες του και να διαθέσει τα 
απαιτούμενα κονδύλια για την 
εφαρμογή των όρων υγιεινής 
και ασφάλειας που 
προβλέπονται από το Π.Δ. 
45/2008. Δυστυχώς μέχρι και 
σήμερα τα προβλήματα βαίνουν 
ολοένα και περισσότερο 
διογκούμενα, θέτοντας σε 
πλείστους όσους κινδύνους 
συμπολίτες μας αλλά και 
συναδέλφους, ιδίως αυτούς που 
κινούνται και εκτελούν 
υπηρεσία στους χώρους 
κράτησης των Αστυνομικών 
Υπηρεσιών, τονίζει η ΠΟΑΣΥ 
στο έγγραφό της. 
«Παρά τις κατά διαστήματα 
καταγγελίες και παρεμβάσεις 
της Ε.Α.Υ. Χαλκιδικής για την 
άμεση έγκριση των 
απαιτούμενων κονδυλίων 
προκειμένου να γίνουν οι 
απαραίτητες απολυμάνσεις 
αλλά και για την απαρέγκλιτη 

τήρηση των όρων υγιεινής και 
ασφάλειας από κάθε πλευρά 
στους συγκεκριμένους 
εργασιακούς χώρους, μέχρι 
σήμερα ουδεμία θετική 
ανταπόκριση υπήρξε εκ μέρους 
των αρμόδιων υπηρεσιακών 
παραγόντων. Και ωσάν να μην 
έφτανε αυτό μόλις προχθές 
διατάχθηκε από το Α.Ε.Α. η 
έκτακτη μεταγωγή τριάντα (30) 
κρατουμένων από την 
Ηγουμενίτσα και η κράτησή των 
δεκαπέντε (15) εξ’ αυτών στα 
ίδια μολυσμένα κρατητήρια 
Υπηρεσιών της Α.Δ. 
Χαλκιδικής»! 
Η ΠΟΑΣΥ προειδοποιεί το 
Αρχηγείο ότι αν δεν υπάρξει 
βελτίωση της κατάστασης, οι 
συνάδελφοι θα αναγκαστούν να 
προχωρήσουν στις οφειλόμενες 
εκδηλώσεις αντίδρασης για την 
προστασία τους. 

Για το θέμα ενημερώθηκε η 
Εισαγγελία Πλημμελειοδικών 
Πολυγύρου Χαλκιδικής για τις 
δικές της ενέργειες αναφορικά 
με την τυχόν έκθεση σε κίνδυνο 
τόσο των κρατουμένων  
όσο και των Φρουρών 
αστυνομικών από άποψη 
υγιεινής και ασφάλειας, καθώς 
επίσης και η Διεύθυνση Υγείας, 
Υγιεινής και Πρόνοιας της 
Περιφερειακής Ενότητας 
Χαλκιδικής για να κάνει 
αυτοψία στο χώρο και να 
συντάξει σχετική έκθεση.
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Το προεδρείο της Ένωσης Αστυ-
νομικών Θεσσαλονίκης πραγ-
ματοποίησε (17/05/2012) συνά-

ντηση με το Γενικό Αστυνομικό Διευ-
θυντή Θεσσαλονίκης, Υποστράτηγο κ. 
Τρύφωνα Κούκιο, στην οποία αναλύ-
θηκαν με κάθε λεπτομέρεια και διεξο-
δικά όλα τα προβλήματα και ζητήματα 
των συναδέλφων και των Υπηρεσιών 
της Γ.Α.Δ.Θ. Στη συνάντηση εκ μέρους 
των συνδικαλιστών παραβρέθηκαν ο 
πρόεδρος ΠΑΔΙΩΤΗΣ Δημήτριος, ο 
Γενικός Γραμματέας  ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ 
Θεόφιλος, ο Α’ Αντιπρόεδρος ΔΡΟ-
ΣΟΣ Στέργιος, ο Β’ Αντιπρόεδρος ΕΥ-
ΘΥΜΙΑΔΗΣ Πασχάλης, ο Υπεύθυνος 
Δημοσίων Σχέσεων ΦΡΑΝΤΖΕΣΚΑ-
ΚΗΣ Εμμανουήλ, ο Υπεύθυνος Κε-
ντρικού Τομέα ΧΑΛΚΙΔΗΣ Κων/νος 
και ο Υπεύθυνος Ανατολικού Τομέα 
ΚΛΕΑΝΗΣ Βασίλειος.

Όπως ανακοίνωσε το σωματείο, η 
συνάντηση που κράτησε πάνω από 
δύο ώρες, έγινε σε πολύ καλό και συ-
ναδελφικό κλίμα και ο κ. Γενικός εξέ-
φρασε τη βούλησή του για πλήρη συ-
νεργασία με  την  Ένωση και δήλωσε 
ότι θα είναι αρωγός και συμπαραστά-
της στα θέματα – προβλήματα τα 
οποία θα καταγγέλλει και θα διεκδικεί  
το νέο Διοικητικό Συμβούλιο της Ένω-
σης, το οποίο όπως γνωρίζετε, αποτε-
λείται και εκπροσωπείται και από 
τους τρεις εκλογικούς συνδυασμούς 
αναλογικά, δίκαια και ενωτικά, προ-
κειμένου να μπορέσει στις δύσκολες 
μέρες που περνάμε όλοι μας, να προ-
στατέψει και να αγωνιστεί για τα ερ-
γασιακά, κοινωνικά και οικονομικά 
συμφέροντα – προβλήματα των με-
λών – συναδέλφων της Ένωσης. 

Τα κυριότερα ζητήματα που αναλύ-
θηκαν στη συνάντηση καταγράφηκαν 
σε γραπτό Υπόμνημα που παραδόθη-
κε και τα οποία είναι:

1Η μεγάλη έλλειψη προσωπικού, 
περίπου 1.200 κενές οργανικές 
θέσεις, δηλαδή το 20% της υπάρ-

χουσας προβλεπόμενης οργανικής 

δύναμης. Αυτό έχει ως άμεσο αποτέ-
λεσμα την ελλιπή στελέχωση ιδιαίτε-
ρα των Α.Τ. και Τ.Α. της περιοχής, τα 
οποία με την αύξηση των υπηρεσια-
κών αναγκών δεν μπορούν να λει-
τουργήσουν αποτελεσματικά, παρά 
τις φιλότιμες προσπάθειες του προ-
σωπικού τους.

2Η μη εφαρμογή του Π.Δ. 
45/2008 περί Υγιεινής και 
Ασφάλειας των εργαζομένων 

στην Ελληνική Αστυνομία σε συν-
δυασμό με την έλλειψη της απαραί-
τητης υλικοτεχνική υποδομής.

3Η καταστρατήγηση του Π.Δ. 
394/2001 περί ωραρίου εργασί-
ας Αστυνομικού Προσωπικού, 

με τη μη χορήγηση των προβλεπο-
μένων ημερήσιων αναπαύσεων, την 
διάθεση σε διπλά συνεχόμενα νυ-
χτερινά ωράρια εργασίας, την υπέρ-
βαση του εβδομαδιαίου χρόνου ερ-
γασίας, την ανάκληση των ημερήσι-
ων αναπαύσεων χωρίς την τήρηση 
της προβλεπόμενης νόμιμης διαδι-
κασίας κ.α., ιδιαίτερα στις Υπηρεσί-
ες των Αστυνομικών Τμημάτων της 
Διεύθυνσης Αστυνομίας Θεσσαλο-
νίκης.

4Η αναγκαιότητα για την αναδιάρ-
θρωση των Υπηρεσιών της 
Γ.Α.Δ.Θ. (Αστυνομικός Καλλι-

κράτης), με την πραγματική ανασυ-
γκρότηση – μεταρρύθμιση, προς όφε-
λος των συναδέλφων και των πολιτών 
της Θεσσαλονίκης, για την αποτελε-
σματικότερη αστυνόμευση και την 
εμπέδωση του αισθήματος της ασφά-
λειας.

5Το θέμα με τα κρατητήρια της 
Διεύθυνσης Ασφαλείας Θεσσα-
λονίκης στο ΑΜΕΘ, όπου κρα-

τείται μεγάλος αριθμός κρατουμέ-
νων κατά παράβαση του Π.Δ. 
141/1991.

6Η ανάγκη για αλλαγή – τροπο-
ποίηση του τρόπου  φύλαξης 
του Τούρκικου Προξενείου 

Θεσσαλονίκης, αφού καθημερινά 

απασχολούνται πάνω από 150 
Αστυνομικοί και διατίθενται ακόμα 
και δικυκλιστές της ομάδας «Ζ» της 
Άμεσης Δράσης Θεσσαλονίκης, δη-
μιουργώντας πολλά εργασιακά και 
υπηρεσιακά προβλήματα.

7Η κάλυψη της υλικοτεχνικής 
υποδομής των δικυκλιστών της 
ΔΙ.ΑΣ. και της Τροχαίας, με τη 

χορήγηση κατάλληλων θερινών 
στολών, αφού αποτελούν την πρώ-
τη γραμμή στη μάχη κατά της 
εγκληματικότητας.

8Η προστασία του ωραρίου των 
διμοιριών της Δ.Α.Ε.Θ. και ιδι-
αίτερα η ανάγκη για μείωση 

της υπεραπασχόλησής τους και η 
απαρέγκλιτη εφαρμογή του ωραρί-
ου εργασίας.

9Η ενίσχυση των Ομάδων Πρό-
ληψης Καταστολής Εγκλημα-
τικότητας οι οποίες συνδρά-

μουν αποτελεσματικά και θετικά 
στο έργο της Αστυνόμευσης.

10Η ενίσχυση σε ανθρώπινο 
δυναμικό της ομάδας «Ζ», 
αφού υπάρχουν μόνο 60 

περίπου δικυκλιστές σ’ αυτήν.

11 Η ανάγκη για ενίσχυση της 
Δ.Α.Κ.Α.Θ., τώρα που πλησι-
άζει η θερινή περίοδος και ο 

αριθμός των πτήσεων και ιδιαίτερα 
του εξωτερικού, πολλαπλασιάζεται 
κατά πολύ, με αποτέλεσμα να μην 
επαρκεί το ήδη μειωμένο ποσοτικά 
αστυνομικό προσωπικό, παρά τις 
φιλότιμες προσπάθειές του.

12 Γενικά , η ανάγκη για μείω-
ση των αστυνομικών που 
συμμετέχουν στα διάφορα 

μέτρα τάξης στις συναθροίσεις, συ-
γκεντρώσεις και στις αθλητικές 
συναντήσεις.

Το σωματείο, τέλος, τονίζει την 
αναγκαιότητα της ενωτικής δράσης 
με στόχο την αντιμετώπιση των 
προβλημάτων, δίνοντας μάχη για 
την αξιοπρέπεια και την εργασιακή 
ασφάλεια των μελών του.

Ελλειμματική δύναμη 
1.200 αστυνομικών  
στη Θεσσαλονίκη
Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Θεσσαλονίκης ενημέρωσε τον Γενικό 
Αστυνομικό Διευθυντή για τα προβλήματα των αστυνομικών

Επίσκεψη εργασίας του προεδρείου της Ένωσης Θεσσαλονίκης στο ΚΙΘ

Το Προεδρείο της Ένωσης 
Αστυνομικών Θεσσαλο-
νίκης πραγματοποίησε 

επίσκεψη στο Κεντρικό Ιατρείο 
Θεσσαλονίκης (Κ.Ι.Θ.) με το Διευ-
θυντή του, Ταξίαρχο (ΥΓ) κ. Βου-
νοτρυπίδη Ηρακλή, στην οποία 
ανέπτυξε όλα τα ζητήματα – προ-
βλήματα που αντιμετωπίζουν οι 
συνάδελφοι. 

Συγκεκριμένα, σύμφωνα με την 

ανακοίνωση που εκδόθηκε, «συζη-
τήθηκαν αναλυτικά τα προβλήμα-
τα της:

αέλλειψης ιατρικού προσωπικού 
και ιδιαίτερα σε ορισμένες ια-

τρικές ειδικότητες,

βτης άρνησης συνταγογράφησης 
ιατρικών φαρμάκων σε κάποιες 

περιπτώσεις, 

γτης έλλειψης υλικοτεχνικού 
εξοπλισμού, δηλαδή της ηλε-

κτρονικής συνταγογράφησης,

δτης λειτουργίας της Ανωτάτης 
Υγειονομικής Επιτροπής Β. Ελ-

λάδας η οποία θεσπίστηκε πρό-
σφατα και με τη συμβολή της 
Ένωσης και

εγενικά η ανάγκη για καλή συνερ-
γασία και εξυπηρέτηση, μέσα στα 

θεσμικά και νόμιμα πλαίσια βέβαια, 
των συναδέλφων που προσφεύγουν 
στο Κ.Ι.Θ., εντός της συναδελφικής 

αλληλεγγύης και της συναδελφικό-
τητας, στους δύσκολους καιρούς 
που διέρχεται η Ελληνικής Κοινω-
νία και κατ’ επέκταση η Ελληνική 
Αστυνομία, με τη σκέψη ότι ο νέος 
πάρ οχο ς Υπηρεσιών Υγείας 
(Ε.Ο.Π.Υ.Υ.) δεν λειτουργεί σωστά 
και αποτελεσματικά για τους εργα-
ζομένους.

Η Ένωσή μας θεωρεί ότι έγινε 
ένα μεγάλο βήμα που αφορά τις 

συνθήκες παροχής υγειονομικών 
υπηρεσιών των Αστυνομικών της 
Θεσσαλονίκης. 

Το νέο Προεδρείο θα συνεχίσει 
τις επαφές και συναντήσεις με 
όλους του θεσμικούς παράγοντες, 
Υπηρεσιακούς και μη, προκειμέ-
νου να βελτιωθούν οι συνθήκες 
εργασίας και να προστατευτούν τα 
δικαιώματα των ατυνομικών-με-
λών της Ένωσης».

Αυτοψία  
στις  
κτιριακές 
εγκαταστάσεις
Τον αναπληρωτή Περιφερει-
άρχη Κεντρικής μακεδονίας 
κ. Διονύσιο Χ. Ψωμιάδη κα-
λεί η Ένωση Αστυνομικών 
Θεσσαλονίκης να μεριμνή-
σει ώστε να εφαρμοστούν οι 
όροι υγιεινής και ασφάλειας 
στις αστυνομικές υπηρεσίες 
της περιοχής του. 
Ειδικότερα, το σωματείο 
ζητά εγγράφως να γίνει αυ-
τοψία και έλεγχος των κτιρια-
κών εγκαταστάσεων όπου 
εδρεύουν η Δ/νση αστυνομί-
ας Κρατικού αερολιμένα 
Θεσσαλονίκης(Δ.α.Κ.α.Θ) και 
το α.Τ. και Τ.α. Πυλαίας.
«Όπως είχε συζητηθεί στην 
από 11 μαΐου 2012 συνάντη-
σή μας στα γραφεία της Περι-
φέρειας Κεντρικής μακεδο-
νίας, μεταξύ των σοβαρών 
προβλημάτων που αντιμετω-
πίζουν οι συνάδελφοί μας και 
οι αστυνομικές Υπηρεσίες 
της Θεσσαλονίκης, είναι η 
ύπαρξη αμιάντου στην πρό-
σοψη του κτηρίου της 
Δ.α.Κ.α.Θ. και στην στέγη 
του α.Τ. και Τ.α.  Πυλαίας. 
στην συνέχεια, σε επίσκεψή 
μας στις προαναφερόμενες 
υπηρεσίες διαπιστώσαμε και 
πάλι ότι το σοβαρό αυτό πρό-
βλημα παραμένει με ό,τι 
αυτό συνεπάγεται για το 
θέμα της «Υγιεινής και ασφά-
λειας» των εργαζομένων συ-
ναδέλφων μας, αλλά και των 
πολιτών που εξυπηρετούνται 
από αυτές τις αστυνομικές 
υπηρεσίες. 
Γι’ αυτό παρακαλούμε όπως 
οι αρμόδιες για το αντικείμε-
νο αυτό υπηρεσίες της Περι-
φέρειας Κ. μακεδονίας διε-
νεργήσουν αυτοψία, έλεγχο 
και μέτρηση στα κτήρια 
αυτά, προκειμένου αν διαπι-
στωθεί σοβαρό πρόβλημα να 
απομακρυνθούν άμεσα οι 
επιβλαβείς αυτές για την 
υγεία ουσίες (αμίαντος).

«Δεν 
είμαστε 
εργάτες  
κανενός»
Μονίμως αυθαιρετούν 
στο Ηράκλειο  
για το ωράριο

Σε άθλια κατάσταση βρίσκο-
νται τα περισσότερα οχήμα-
τα της Α.Δ. Ηρακλείου και 

πολλά από αυτά πρέπει να ακινη-
τοποιηθούν άμεσα!

Αυτό καταγγέλλει η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Ηρα-
κλείου, τονίζοντας ότι παρά τις 
αναφορές της για τα θέμα αυτό, 
δεν έχουν δοθεί λύσεις με συνέ-
πεια να εκτίθενται σε κινδύνους οι 
συνάδελφοι. Η Ένωση, επίσης, κα-
τά τη συνεδρίαση του Δ.Σ. στις 16 
Μαΐου 2012, μεταξύ των άλλων 
θεμάτων συζήτησε και αυτό της 
καταστρατήγησης του χρόνου ερ-
γασίας τον αστυνομικού προσωπι-
κού από τους Διοικητές των Υπη-
ρεσιών, με την ανοχή του Αστυνο-
μικού Διευθυντή Ηρακλείου.

«Μέχρι σήμερα έχουν γίνει αλ-
λεπάλληλες παρεμβάσεις τον σω-
ματείου μας για το θέμα αυτό και 
από την προηγουμένη διοίκηση 
της Ένωσης, πλην όμως φαίνεται 
να απευθυνόμαστε εις ώτα μη 
ακουόντων, αφού αν και κατά δια-
στήματα γίνεται παρέμβαση από 
τη Διοίκηση προς τη θετική κατεύ-
θυνση, αυτή θα τηρηθεί μόνο για 
μικρό χρονικό διάστημα και στη 
συνέχεια συνεχίζουν την ίδια απα-
ράδεκτη κατάσταση. Γι’ αυτόν τον 
λόγο, εξετάζοντας τρόπους αντί-
δρασης, έγινε ομόφωνα δεκτή 
πρόταση μέλους μας, να απευθυν-
θούμε σε νομικό σύμβουλο, προ-
κειμένου να εξετάσει τη δυνατότη-
τα εξώδικης διαμαρτυρίας προς 
τον Αστυνομικό Δ/ντή Ηρακλείου 
και προς Διοικητές Υπηρεσιών 
που συνεχίζουν την τακτική αυτή.

Η υπομονή μας έχει εξαντληθεί. 
Δεν είμαστε εργάτες κανενός. Κά-
ποιοι πρέπει επιτέλους να αναλά-
βουν τις ευθύνες τους και να λογο-
δοτήσουν στη Δικαιοσύνη εφόσον 
χρειαστεί», σημειώνει το σωματείο 
με ανακοίνωσή του.
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Τον «ξέχασαν»  
στο κρατητήριο  
και ήπιε τα ούρα του
μια απίστευτη ιστορία 
εκτυλίχθηκε σε αστυνομικό τμήμα 
του σαν Ντιέγκο στις Η.Π.α. Όπως 
μετέδωσε το αμερικανικό 
τηλεοπτικό δίκτυο ABC, ένας 
φοιτητής παρέμεινε στο 
κρατητήριο για πέντε ημέρες 
χωρίς φαγητό και νερό με 
αποτέλεσμα να αναγκαστεί να πιει 
τα ούρα του προκειμένου να 
επιβιώσει.  
ο Daniel Chong έχασε συνολικά 
επτά κιλά και από την τρίτη ημέρα 
άρχισε να έχει παραισθήσεις.  
Όπως καταγγέλλει, οι αστυνομικοί 
τον αγνόησαν εντελώς και δεν του 
έδιναν καμία σημασία. «Δεν 
επέστρεψαν ποτέ. Δεν μπορώ να 
καταλάβω τι συνέβη», εξήγησε. 
Εκπρόσωπος των τοπικών αρχών 
ανέφερε πως βρίσκεται σε 
εξέλιξη έρευνα. 
ο Daniel Chong είχε συλληφθεί 
μαζί με εννιά ακόμα ανθρώπους, 
ύστερα από έφοδο της αρμόδιας 
υπηρεσίας για την Καταπολέμηση 
των Ναρκωτικών σε Πανεπιστήμιο 
της περιοχής. Εκείνη την ημέρα 
εντοπίστηκαν και κατασχέθηκαν 
18.000 χάπια έκσταση.
Πηγή: www.zougla.gr
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Κατακρεούργησε 
ανθρώπους
Τουλάχιστον ανατριχιαστική η 
είδηση που έρχεται από την Κίνα. οι 
αστυνομικοί συνέλαβαν έναν άνδρα 
που θεωρείται ύποπτος ότι 
κατακρεούργησε ανθρώπους και 
ύστερα πούλησε το κρέας των 
πτωμάτων ως κρέας... 
στρουθοκαμήλου
οι αστυνομικοί συνέλαβαν στα τέλη 
απριλίου έναν 56χρονο ως ύποπτο 
για τη δολοφονία ενός 19χρονου, 
μετά από έρευνες ωστόσο φάνηκε 
πως άλλοι 17 άνθρωποι ίσως έχουν 
πέσει θύματά του και ίσως τα 
πτώματά τους... κατέληξαν στην 
κρεαταγορά. “ο Ζανγκ Γιονγκμίνγκ 
είναι ένα καννιβαλιστικό τέρας”, 
είπαν κάτοικοι του χωριού του 
προσθέτοντας ότι είχαν δει 
πλαστικές σακκούλες να κρέμονται 
μπροστά από το σπίτι του, από τις 
οποίες έβλεπαν μερικές φορές να 
προεξέχουν οστά. 
σύμφωνα με την εφημερίδα του 
Χονγκ Κονγκ “στάνταρντ”, η 
αστυνομία ανακάλυψε στο σπίτι του 
ύποπτου “δεκάδες βολβούς ματιών 
διατηρημένους μέσα σε μπουκάλια 
οινοπνευματωδών”. 
οι ερευνητές βρήκαν επίσης 
κομμάτια σάρκας, προφανώς 
ανθρώπινης, κρεμασμένα μέσα στο 
σπίτι για να ξεραθούν, σύμφωνα με 
την εφημερίδα.
Πηγή: www.newsit.gr

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ ΧΑΝΙΩΝ

Όχι άλλες περικοπές
Αποφασισμένοι να μη 

δεχτούν άλλες περικοπές 
δηλώνουν οι αστυνομικοί 

των Χανίων, οι οποίοι 
πραγματοποίησαν την ετήσια 
εκλογοαπολογιστική τους 
Συνέλευση στις 30 Απριλίου 2012. 
Στη Συνέλευση παρέστησαν ο 
αντιπρόεδρος οικονομικών της 
Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων και 
μέλος του Δ.Σ. του ΤΕΑΠΑΣΑ 
Αντώνης Ζαχαριουδάκης, 
καθώς επίσης και ο κ. Βασίλης 
Πανταζής από το 4ο τμήμα της 
Διεύθυνσης Οικονομικών του 
Αρχηγείου της ΕΛ.ΑΣ.. Σε δήλωσή 
του στα Μ.Μ.Ε. ο πρόεδρος της 
Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Νομού Χανίων 
Γιάννης Ζερβός, τόνισε, μεταξύ 
άλλων, ότι:

«Η Πολιτεία για να ανταμείψει 
τις υπηρεσίες που προσφέρουμε 
αποφάσισε να μας χορηγήσει 
εκλογικό επίδομα 130 ευρώ μικτά, 
δηλαδή καθαρά 85 ευρώ, όταν 
όλοι οι άλλοι εμπλεκόμενοι στις 
εκλογές θα πάρουν 500 και 
ορισμένοι πολύ περισσότερα». 

Από την πλευρά του ο Αντώνης 
Ζαχαριουδάκης επεσήμανε ότι «η 
επόμενη μέρα των εκλογών θα εί-
ναι μια πολύ δύσκολη μέρα για 
όλους τους εργαζόμενους στη χώ-
ρα. Θα ’ναι ακόμα πιο επώδυνη 
για εμάς τους αστυνομικούς, για 
εμάς που δουλεύουμε στα Σώματα 
Ασφαλείας καθώς μέχρι σήμερα 
οι αστυνομικοί έχουν χάσει το 1/4 
του ετήσιου εισοδήματος τους και 
αυτό οφείλεται κατά κύριο λόγο 
στο άναρχο μισθολόγιο που είχα-
με μέχρι σήμερα και που ήταν κα-
θαρά επιδοματικού χαρακτήρα, 
δηλαδή τα επιδόματα περιλάμβα-
ναν περίπου το 65% των αποδο-
χών μας. Το αμέσως επόμενο διά-
στημα θα κληθούμε να καταθέ-
σουμε τις απόψεις μας για το νέο 
ειδικό κλαδικό μισθολόγιο όπως 
το έχει βαφτίσει η κυβέρνηση με 
τον νόμο 4046 του 2012.

 Η Ομοσπονδία έχει ξεκάθαρη 
άποψη, δεν δεχόμαστε καμία 
περαιτέρω περικοπή. Οι 
περικοπές ήδη είναι αρκετά 
μεγάλες και να μην ξεχνάμε ότι οι 
αστυνομικοί και ειδικά οι νέοι 
συνάδελφοί μας έχουν αποδοχές 

της τάξεως των 700 ευρώ...» 
(αναδημοσίευση από τα 
Χανιώτικα Νέα).
 
Εφαρμόστε τη διαταγή  
για το ωράριο
Τις υπηρεσιακές διαταγές για την 
τήρηση του ωραρίου εργασίας, 
κοινοποίησε στα μέλη της η Ένω-
ση Αστυνομικών Υπαλλήλων Χανί-
ων, τονίζοντας: Θα πρέπει να γίνει 
κατανοητό από όλους ότι ο 
Γ.Α.Δ.Π. Κρήτης Υποστράτηγος κ. 
Εμμανουήλ Παραβολιδάκης δί-
δει σαφή εντολή προς τις Αστυνο-
μικές Διεύθυνσης της Κρήτης να 
τηρούν τους Νόμους και τα ψηφί-
σματα του Κράτους. 

Η Ένωσή μας, με πλήρη κατα-
νόηση για λόγους ανωτέρας βίας 
ή αντιμετώπισης κατεπειγουσών 
μη επιδεχομένων αναβολής και 
μη οριοθετημένων χρονικά εκτά-
κτων υπηρεσιακών αναγκών, θα 
παρακολουθήσει την εφαρμογή 
της ισχύουσας Νομοθεσίας και 
των Διαταγών του Σώματος και 
θα επιλαμβάνεται ως οφείλει 
προς υπεράσπιση των εργασια-
κών δικαιωμάτων των μελών της.

Αγιασμός και επιμνημόσυνη δέηση  
στο νέο κτήριο που στεγάζεται το 
Αστυνομικό Τμήμα Σούδας για 

τους νεκρούς ένστολους που έπεσαν θύ-
ματα κατά την εκτέλεση της υπηρεσίας, 
τελέστηκε στις 20 Απριλίου 2012 από 
ιερείς της Ενορίας, παρουσία πολλών 
αστυνομικών και ενστόλων από άλλα 
Σώματα. 

Ο πρόεδρος της Ένωσης Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων Χανίων, Γιάννης Ζερ-
βός, δήλωσε μεταξύ άλλων ότι “ τιμούμε 
τους συναδέλφους που σε ώρα υπηρεσί-

ας εκτελώντας το καθήκον τους φυλ-
λάσσοντας τους πολίτες έχασαν τη 
ζωή τους από σφαίρες κακοποιών. 
Έτσι, λοιπόν, σήμερα μαζί με τον 
αγιασμό τελέστηκε και η επιμνημό-
συνη δέηση στην μνήμη τους μπρο-
στά από το εικονοστάσι της Αγίας 
Υπομονής που τοποθετήθηκε στην 
αυλή του Αστυνομικού Τμήματος. Θα 
πρέπει οι πολίτες να καταλάβουν ότι 
οι αστυνομικοί είναι συμπαραστάτες 
τους και όχι εχθροί τους. Αιωνία τους 
η μνήμη”. 

Επιμνημόσυνη δέηση

Δ ιευκρινίσεις για τις απαιτή-
σεις οφειλών συναδέλφων 
στο Ταμείο Παρακαταθηκών 

και Δανείων ζητά –και δίκαια- η 
Συνδικαλιστική Κίνηση Αστυνο-
μικών Ν. Ξάνθης. Σε έγγραφό της 
προς την ΠΟΑΣΥ επισημαίνει:

Το τελευταίο διάστημα άρχισαν 
να έρχονται σωρηδόν στους συνα-
δέλφους μας (μαζί με τις βεβαιώ-
σεις τόκων κατόπιν εορτής καθότι 
οι περισσότεροι συνάδελφοι έχουν 
καταθέσει τις δηλώσεις τους ), έγ-
γραφο του Ταμείου Παρακαταθη-
κών και Δανείων, με το οποίο τους 
ζητούν, ή με υπεύθυνη δήλωσή τους 

να δεχτούν να παραμείνει το ποσό 
της δόσης του δανείου ως έχει ή με 
υπεύθυνη δήλωσή τους να δηλώ-
νουν ότι την διαφορά από τα 3/10 θα 
την καταβάλουν σε λογαριασμό 
τραπέζης.

Ως Συνδικαλιστική κίνηση θεω-
ρούμε ότι κάποιοι μας εμπαίζουν 
αφού η εξαγγελία της 2/19843/ 
094/2012 απόφασης του Αναπληρω-
τή Υπουργού Οικονομικών, είχε δη-
μιουργήσει προσδοκίες για ελά-
φρυνση των σκληρά δοκιμαζόμε-
νων (οικονομικά) συναδέλφων  και 
για αυτό θα πρέπει κάποιοι να μας 
απαντήσουν αν μας κοροϊδεύουν, 

γιατί στην ουσία τους ζητούν να 
διαλέξουν ανάμεσα στην Σκύλα και 
τη Χάρυβδη, τη στιγμή που όλοι 
γνωρίζουμε ότι το Τ.Π.Δ είναι αρ-
μοδιότητα του υπουργού Οικονομι-
κών και θα έπρεπε να γνωρίζει ότι 
η απόφασή του δε θα μπορούσε να 
ισχύει.

Τέλος, θα θέλαμε διευκρινίσεις τι 
σημαίνει τιτλοποίηση των δανείων 
μας και τι κινδύνους μπορεί να κρύ-
βουν για όλους τους δανειολήπτες 
οι διατάξεις του άρθρου 9 του 
Ν.3453/2006 και των υπ’ αριθμ 
2/38581/0094/20-07-2006 και 
2/48545/0094/28-08-2006.

ΣΥΝΔΙΚΑΛΙΣΤΙΚΗ ΚΙΝΗΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ ΞΑΝΘΗΣ
Να μας απαντήσουν αν μας κοροϊδεύουν με το Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων



18 ΝέαΑστυνομία
ΜΑΪΟΣ 2012ΠΡΩΤΟΓΕΝΩΣ

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΑΔΙΩΤΗΣ Δημήτριος
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ  
Θεόφιλος
Α’ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΔΡΟΣΟΣ 
Στέργιος
Β’ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ- Υπεύθυνος 
ΔΥΤΙΚΟΥ ΤΟΜΕΑ: ΕΥΘΥΜΙΑΔΗΣ 
Πασχάλης
Υπεύθυνος ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΣΧΕΣΕΩΝ- 
ΑΝ.Γ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 
ΦΡΑΝΤΖΕΣΚΑΚΗΣ  
Εμμανουήλ
ΤΑΜΙΑΣ: ΔΟΛΜΑΣ Χρήστος
ΑΝ. ΤΑΜΙΑΣ: ΤΣΕΚΟΥΡΑΣ 
Χαράλαμπος
ΟΡΓ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΒΑΡΑΝΙΚΑΣ  
Θωμάς
ΥΠΕΥθΥΝΟΣ ΚΕΝΤΡΙΚΟΥ ΤΟΜΕΑ -  
ΑΝ. ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΣΧΕΣΕΩΝ: ΧΑΛΚΙΔΗΣ 
Κων/νος
ΥΠΕΥθΥΝΟΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΟΥ ΤΟΜΕΑ:  
ΚΛΕΑΝΗΣ Βασίλειος
ΜΕΛΗ: ΔΑΓΚΛΗΣ Δημήτριος, 
ΦΕΤΚΟΣ Σταύρος και ΧΡΥΣΟΥΛΑΣ 
Δημήτριος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΠΙΕΡΙΑΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΦΩΤΗΣ Δημήτριος
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
ΑΝΑΓΝΩΣΤΟΠΟΥΛΟΣ Ιωάννης
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΠΑΛΑΣΚΑΣ  
Μιχαήλ
ΤΑΜΙΑΣ: ΛΙΜΠΑΝΟΒΝΟΣ 
Παναγιώτης
ΟΡΓΑΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 
ΝΤΑΣΙΟΠΟΥΛΟΣ Κων/νος
ΜΕΛΗ: ΜΠΟΥΚΛΗΣ Κων/νος,  
ΚΑΪΜΑΚΑΜΗ Γλυκερία και  
ΔΕΡΜΙΣΗΣ Δημήτριος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΕΥΡΥΤΑΝΙΑΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΜΠΙΚΑΣ Κων/νος
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΦΥΚΑΣ Γεώργιος
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΓΙΑΝΝΙΩΤΗΣ  
Στέφανος
ΤΑΜΙΑΣ: ΛΑΘΥΡΗΣ Κων/νος
ΟΡΓΑΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ  
Δημήτριος
ΜΕΛΗ: ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΙΔΗΣ Ιωάννης και 
ΜΠΑΛΤΑΣ Δημήτριος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΚΥΡΓΙΑΦΙΝΗΣ  
Ιωάννης
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΔΡΑΝΤΣΙΟΣ  
Δημήτριος
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΜΠΟΜΠΟΤΑΣ  
Γεώργιος
ΤΑΜΙΑΣ: ΚΤΕΝΑ Χαρίκλεια
ΜΕΛΗ: ΑΡΧΟΝΤΟΠΟΥΛΟΣ Γεώργιος, 
ΠΑΠΑΣ Βασίλειος και ΤΟΥΒΛΑΤΖΗΣ 
Kων/νος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΛΕΣΒΟΥ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΑΛΕΞΙΟΥ Δημήτριος
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΧΡΥΣΙΔΗΣ  
Αντώνιος
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΠΑΠΑΔΕΛΛΗΣ 
Απόστολος
ΤΑΜΙΑΣ: ΡΟΔΟΠΟΥΛΟΣ Βασίλειος
ΟΡΓΑΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΚΑΡΕΤΑΣ  
Νικόλαος
ΜΕΛΗ: ΖΑΡΑΔΟΥΚΑΣ Γεώργιος  
και ΞΕΝΟΣ Κων/νος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΧΑΝΙΩΝ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΖΕΡΒΟΣ Ιωάννης
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΚΑΓΙΑΔΑΚΗΣ  
Γεώργιος
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΣΤΑΥΡΟΥΛΑΚΗΣ 
Παντελής
ΤΑΜΙΑΣ: ΚΛΙΜΑΤΣΑΚΗΣ Ιωάννης
ΟΡΓΑΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΞΕΝΑΚΗ 
Μαρία
ΜΕΛΗ: Νικόλαος ΜΑΝΩΛΙΚΑΚΗΣ 
και Σταμάτιος ΚΑΛΟΓΕΡΑΚΗΣ

ΣΥΝΔΙΚΑΛΙΣΤΙΚΗ ΚΙΝΗΣΗ 
ΞΑΝΘΗΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΜΑΛΛΙΚΟΠΟΥΛΟΣ  
Κων/νος
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΜΙΧΑΗΛΙΔΗΣ  
Ιωάννης
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ  
Ανέστης
ΤΑΜΙΑΣ: ΚΕΧΑΓΙΑΣ Κύρκος
ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  
ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ Παναγιώτης
ΜΕΛΗ: ΑΡΑΠ Μαγδαληνή,  
ΧΑΤΖΟΠΟΥΛΟΣ Αναστάσιος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΚΑΒΑΛΑΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΙΜΒΡΟΣ Νικόλαος
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΣΚΑΜΝΙΩΤΗΣ  
Χαράλαμπος
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΘΕΟΤΟΚΗΣ  
Ελευθέριος
ΤΑΜΙΑΣ: ΣΚΑΡΤΟΥΛΗΣ Χαριζάνης
ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΞΥΔΑΣ 
Νικόλαος
ΜΕΛΗ: ΓΚΙΟΥΖΕΛΗ Ελένη και  
ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ Νικόλαος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ ΧΙΟΥ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΑΤΕΛΙΔΑΣ Γεώργιος
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΥΤΙΑΝΟΣ  
Αδαμάντιος
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 
ΚΑΛΑΝΔΡΟΠΟΥΛΟΣ Παντελεήμων
ΤΑΜΙΑΣ: ΣΑΜΨΩΝ Αλέξανδρος 
ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 
ΑΠΕΣΣΟΣ Μιχαήλ
ΜΕΛΗ: ΜΠΟΥΛΟΥΚΗΣ Αντώνιος,  
ΧΑΤΖΗΛΑΜΠΡΟΥ Εμμανουήλ

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΚΑΣΤΟΡΙΑΣ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΝΑΤΣΗΣ Θωμάς
Α’ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΒΑΚΟΥΦΤΣΗΣ  
Παναγιώτης
Β’ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΜΩΥΣΙΔΟΥ Ελένη
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΚΩΣΤΙΔΗΣ 
Μηνάς
ΟΡΓ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ 
Γεώργιος
ΤΑΜΙΑΣ: ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ 
Παρασκευάς
ΜΕΛΟΣ: ΔΡΑΓΩΝΑΣ Κων/νος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΦΘΙΩΤΙΔΑΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΓΕΩΡΓΑΝΤΑΣ Δημήτριος
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΜΑΥΡΑΚΗΣ 
Ανάργυρος
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΜΑΤΣΟΥΚΑ 
Ευαγγελία
ΤΑΜΙΑΣ: ΣΤΑΜΟΥ Δήμητρα
ΜΕΛΗ: ΑΚΡΙΒΟΣ Δημήτριος, 
ΚΑΚΑΒΑΣ Δημήτριος και ΚΩΣΤΗ 
Μαρία

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΚΙΛΚΙΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΚΑΙ ΟΡΓ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 
TΣΕΛΕΚΗ Γεωργία 
Α΄ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ ΚΑΙ ΑΝΑΠΛ. 
ΤΑΜΙΑΣ:ΣΙΔΕΡΙΔΗΣ Δημήτριος 
ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ, ΓΡ. ΤΥΠΟΥ ΚΑΙ 
ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΣΧΕΣΕΩΝ: 
ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ Ηλίας
Β΄ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ ΚΑΙ ΑΝΑΠΛ.ΓΕΝ.
ΓΡΑΜ: ΖΩΓΑΣ Δημήτριος 
ΤΑΜΙΑΣ: ΒΑΣΙΛΕΙΑΔΗΣ Βασίλειος 
ΜΕΛΗ: ΚΑΡΓΙΟΤΟΥΔΗΣ Χρήστος, 
ΕΛΕΥΘΕΡΙΑΔΗΣ Πλούταρχος, 
ΚΕΤΙΚΙΔΗΣ Γεώργιος και 
ΝΑΛΜΠΑΝΤΗΣ Τριαντάφυλλος 

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΠΕΛΛΑΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΣΠΥΡΙΔΗΣ Ανδρέας
Α’ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΚΟΥΡΟΥΚΤΣΙΔΗΣ 
Σάββας
Β’ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΟΥΓΚΡΗΣ 
Καλλίνικος
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΤΡΟΧΙΔΗΣ 
Χρήστος
ΑΝ.Γ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΠΑΝΗΓΥΡΑΚΗΣ 
Δημήτρης
ΟΡΓ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΠΑΥΡΙΑΝΙΔΗΣ 
Παναγιώτης
ΤΑΜΙΑΣ: ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ 
Σεραφείμη
ΜΕΛΗ: ΤΟΥΜΠΙΔΗΣ Θεόφιλος και 
ΔΑΓΔΟΥΝΗΣ Ζήσης

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΚΟΖΑΝΗΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΓΚΛΑΒΙΝΑΣ Αθανάσιος
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΤΡΙΒΙΛΗΣ Γεώργιος
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΘΕΜΕΛΗ 
Σταυρούλα
ΟΡΓ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΟΥΣΤΑΓΙΑΝΝΙΔΗΣ 
Παντελής

ΤΑΜΙΑΣ: ΓΚΟΥΝΤΡΑΣ Γεώργιος
ΜΕΛΗ: ΛΙΑΚΟΣ Ζήσης, ΚΑΡΥΠΙΔΗΣ 
Λεωνίδας, ΚΟΣΚΟΣΙΔΗΣ Ευστάθιος 
και ΣΑΒΟΥΛΙΔΗΣ Γεώργιος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΑΚΑΡΝΑΝΙΑΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΡΟΥΣΗΣ Δημήτριος 
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΚΑΡΑΠΙΠΕΡΙΔΗΣ 
Κων/νος
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΔΙΩΤΗΣ 
Νικόλαος
ΟΡΓ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ -
ΑΝΑΠΛ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΛΙΑΜΕΤΗ Άννα
ΤΑΜΙΑΣ: ΣΑΜΑΝΤΑΣ Φώτιος
ΜΕΛΗ: ΧΟΥΛΙΑΡΑΣ Απόστολος, 
ΤΖΑΜΟΥΛΙΑΣ Παναγιώτης, 
ΧΑΛΙΜΟΥΔΡΑ Αγγελική και 
ΛΑΧΑΝΑΣ Θεόδωρος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΜΠΑΛΑΜΟΥΤΗΣ 
Αθανάσιος
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΚΑΛΑϊΤΖΑΚΗΣ 
Εμμανουήλ
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΣΗΦΑΚΗΣ 
Εμμανουήλ
ΟΡΓ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΤΣΑΓΚΑΡΑΚΗΣ 
Γρηγόριος
ΑΝΑΠΛ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 
ΣΧΟΙΝΑΡΑΚΗΣ Γεώργιος
ΤΑΜΙΑΣ: ΑΝΑΜΟΥΡΛΟΥ Χρήστος
ΜΕΛΗ: ΦΟΥΛΕΛΑΚΗΣ Μιχαήλ. 
ΚΕΦΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ Σταύρος και 
ΖΕΡΒΟΥΔΑΚΗΣ Γεώργιος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΒΟΡΕΙΑΣ ΔΩΔΕΚΑΝΗΣΟΥ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΚΥΔΩΝΑΚΗΣ Αντώνιος
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΥ 
Ιγνάτιος
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ 
Κων/νος
ΟΡΓ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΤΖΩΡΤΖΗΣ 
Στέργιος
ΤΑΜΙΑΣ: ΓΕΩΡΓΙΟΥ Παναγιώτης
ΜΕΛΗ: ΜΑΚΡΗΣ Παναγιώτης και 
ΤΣΕΛΙΟΣ Νεκτάριος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΛΕΥΚΑΔΑΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΛΑΖΑΡΗΣ Σπυρίδων
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΤΣΙΡΚΑΣ Γεώργιος 
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΓΙΑΒΡΟΥΤΑΣ 
Ηλίας
ΤΑΜΙΑΣ: ΚΑΒΒΑΔΙΑΣ Ευστάθιος
ΟΡΓ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΚΟΝΤΑΣ 
Ορέστης
ΜΕΛΗ: ΓΚΙΟΚΑΣ Δημήτριος και 
ΚΑΒΒΑΔΙΑΣ Ιωάννης

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΡΟΔΟΠΗΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΤΖΑΤΖΑΝΑ Σταυρούλα
Α’ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΚΑΡΤΑΛΑΚΗΣ 
Βασίλειος

Β’ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
ΠΑΡΑΣΚΕΥΟΥΔΗΣ Ιωάννης
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 
ΧΑΤΖΗΔΗΜΗΤΡΙΟΥ  
Παναγιώτης
ΑΝ.Γ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΚΟΥΜΑΝΙΔΗΣ 
Νικόλαος
ΟΡΓ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΒΑΣΙΛΕΙΑΔΟΥ 
Ελισάβετ
ΤΑΜΙΑΣ: ΛΙΑΠΗΣ Ευάγγελος
ΥΠΕΥθΥΝΟΣ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΣΧΕΣΕΩΝ: 
ΣΕϊΤΑΝΙΔΗΣ Αθανάσιος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΑΡΓΟΛΙΔΟΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΑΠΑΘΕΟΦΑΝΗΣ 
Γεώργιος
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΔΡΟΥΓΚΑΣ Μιχαήλ
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 
ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ Κων/νος
ΤΑΜΙΑΣ: ΜΠΟΛΩΣΗΣ Χρήστος
ΟΡΓ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΒΛΑΧΟΓΕΩΡΓΟΣ 
Γεώργιος
ΜΕΛΗ: ΜΑΝΟΥΣΑΚΗΣ Νικόλαος και 
ΔΕΜΗΣ Nικόλαος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΜΕΣΣΗΝΙΑΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ 
Ιωάννης
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΜΠΑΖΙΩΤΟΠΟΥΛΟΣ 
Δημήτριος
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΠΡΙΣΤΟΥΡΗΣ 
Αθανάσιος
ΤΑΜΙΑΣ: ΠΑΝΤΑΖΟΠΟΥΛΟΣ 
Ευάγγελος
ΟΡΓ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΓΙΟΥΛΗΣ 
Γεώργιος
ΜΕΛΗ: ΑΛΕΒΙΖΟΣ Γεώργιος και 
ΒΑΓΓΑΛΗΣ Νικόλαος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ  
ΘΕΣΠΡΩΤΙΑΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΜΑΝΤΖΟΥΚΗΣ Φώτιος 
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΘΕΟΔΩΡΙΔΗΣ 
Θωμάς 
ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΜΠΡΕΣΤΑΣ 
Βασίλειος 
ΤΑΜΙΑΣ: ΚΟΥΣΟΒΙΣΤΑΣ Ιωάννης 
ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΖΗΣΗΣ 
Δημήτριος 
ΜΕΛΗ: ΒΡΥΣΗ Ελένη και ΛΥΚΟΣ 
Ιωάννης 

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ  
ΗΛΕΙΑΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΑΝΑΓΟΥΛΗΣ Ηλίας
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ ΚΑΙ ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗΣ 
Γ.Γ. Σωτήρης ΚΑΤΡΙΜΠΟΥΖΑΣ
ΓΕΝΙΚΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Γεωργία 
ΤΣΟΥΜΠΕΛΗ
ΤΑΜΙΑΣ ΚΑΙ ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΣ 
ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Νίκος  
ΣΤΑΘΟΠΟΥΛΟΣ
ΜΕΛΗ: Βασίλης ΒΕΡΑΣ, Αναστάσιος 
ΓΚΟΤΣΗΣ Επαμεινώνδας 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥΛΙΑΣ

Νέες διοικήσεις Πρωτοβαθμίων Ενώσεων
Η Νέα Αστυνομία, δημοσιεύει και σήμερα τις συνθέσεις των Διοικητικών Συμβουλίων των Πρωτοβαθμίων Ενώσεων που προχώρησαν  
στις δημοκρατικές διαδικασίες των Γενικών Συνελεύσεων και της εκλογής των οργάνων τους με το δίκαιο και αντιπροσωπευτικό εκλογικό 
σύστημα της απλής αναλογικής, όπως προβλέπει ο νέος συνδικαλιστικός νόμος. Ευχόμαστε σε όλους καλή δύναμη και καλούς αγώνες  
για να μη διαψεύσουν τους συναδέλφους και τις συναδέλφισσες που τους επέλεξαν για να σταθούν πρώτοι στην πρώτη γραμμή του αγώνα. 
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ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΛΑΡΙΣΑΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θανάσης ΝΤΑΒΟΥΡΑΣ
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Γιάννης ΘΕΛΟΥΡΑΣ
ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Χρήστος 
ΖΙΚΟΣ
ΕΙΔΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Χρυσάφης 
ΧΡΥΣΑΦΟΥΔΗΣ
Ταμίας: Γιώργος ΓΚΕΑΣ
ΜΕΛΗ: Αφροδίτη ΛΙΑΚΟΥ, Γιώργος 
ΡΗΓΑΣ, Αδάμ ΑΡΤΑΠΕΡΙΔΗΣ και 
Χρήστος ΠΑΠΑΪΩΑΝΝΟΥ

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΑΧΑΪΑΣ 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σταύρος ΤΣΕΚΟΥΡΑΣ
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Γιώργος ΜΠΑΛΑΣΗΣ
ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 
Χαράλαμπος ΤΣΙΤΣΙΚΑΣ
Β ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ – ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΣ 
ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Χρήστος 
ΑΘΑΝΑΣΑΚΟΠΟΥΛΟΣ
ΤΑΜΙΑΣ – ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗΣ ΓΕΝΙΚΟΣ 
ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Δημήτρης Λιούκας
ΜΕΛΗ: Αθανάσιος 
ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ, Κωνσταντίνος 
ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΣ, Κωνσταντίνος 
ΜΙΧΟΠΟΥΛΟΣ και Κωνσταντίνος 
ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΥ

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΕΥΒΟΙΑΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΚΟΥΛΙΑΚΗΣ Γεώργιος 
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΜΑΤΣΟΥΚΑΣ 
Βασίλειος
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 
ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΥ Βασίλειος
ΑΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΠΑΥΛΑΚΗΣ 
Αθανάσιος
ΕΙΔ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΑΛΕΞΙΟΥ 
Γεώργιος
ΤΑΜΙΑΣ ΚΥΡΙΚΟΣ Βασίλειος
ΜΕΛΟΣ: ΦΡΑΝΤΖΗΣ Ανδρέας
ΜΕΛΟΣ: ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ Νικόλαος
ΜΕΛΟΣ: ΛΑΜΠΡΟΥ Κων/νος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΤΡΙΚΑΛΩΝ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αχιλλέας ΓΡΗΓΟΡΙΟΥ
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ιωάννης ΡΑΞΙΩΤΗΣ
ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Σωτήριος 
ΠΙΤΣΑΚΟΣ
ΤΑΜΙΑΣ: Κωνσταντίνος ΑΝΤΩΝΙΟΥ
ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΣ Γραμματέας: 
Βασίλειος ΒΕΡΡΟΠΟΥΛΟΣ
ΜΕΛΗ: Σταμάτης ΒΟΥΓΙΟΥΚΑΣ και 
Δημήτρης ΠΛΟΚΑΣ

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΣΕΡΡΩΝ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Γιάννης ΒΑΚΙΡΤΖΗΣ
Α΄ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άγγελος ΤΥΛΛΙΟΣ
Β΄ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αναστάσιος 
ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ
ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Νίκος 
ΠΑΣΧΑΛΙΔΗΣ
ΤΑΜΙΑΣ: Ηλίας ΧΡΥΣΟΣΤΟΜΙΔΗΣ
ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Νίκη 
ΣΑΚΚΟΥ
ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗΣ ΤΑΜΙΑΣ: Θωμάς 
ΝΕΝΕΓΑΚΗΣ
ΕΙΔΙΚΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Μαρία 
ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΥ
ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗΣ ΓΕΝΙΚΟΣ 
ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Γιάννης ΚΟΥΝΙΟΣ

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΦΛΩΡΙΝΑΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  ΜΟΥΡΑΤΙΔΗΣ Ιωάννης

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΦΩΣΤΗΡΟΠΟΥΛΟΣ 
Παντελής
ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΜΠΑΡΟΣ 
Γεώργιος
ΤΑΜΙΑΣ: ΔΙΒΙΟΣ Ιωάννης
ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 
ΤΣΑΚΜΑΚΗΣ Παναγιώτης
ΜΕΛΗ: ΠΛΟΥΣΚΑΣ Ζήσης, 
ΛΟΥΛΑΤΖΗΣ Ιωάννης, ΙΓΝΑΤΗ Σοφία 
και ΣΤΕΡΓΙΟΥ Γεώργιος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΣΑΜΟΥ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΛΙΟΚΑΥΤΟΣ Θωμάς                 
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
ΤΣΙΟΥΓΚΟΣ Νικόλαος            
ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 
ΛΑΖΑΡΙΔΗΣ Σάββας    
ΤΑΜΙΑΣ: ΜΠΡΕΣΙΑΚΑΣ Νικόλαος
ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 
ΤΣΙΟΥΡΗΣ Θωμάς              
ΜΕΛΗ: ΜΠΑΤΣΟΥΚΑΣ Ευθύμιος και 
ΤΑΣΟΥΛΗΣ Ηλίας            

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΡΕΘΥΜΝΟΥ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μανούσος Γιανναδάκης 
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυριάκος 
Ματθαίου 
ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Δημήτρης 
Μακαρδόνας 
ΤΑΜΙΑΣ: Μανώλης Φραγκιουδάκης 
ΟΡΓΑΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Γιώργος 
Παπαδάκης 
ΜΕΛΗ: Γιάννης Κουνδουράκης και 
Νίκος Μαλλιαρός
 
ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΑΡΤΑΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τσιρογιάννης Νικόλαος  
Α’ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Γκορκόλη Χάϊδω  
Β’ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αποτόρης 
Δημήτριος  
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Παπαγιάννης 
Νικόλαος  
ΑΝ. ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Βλάχος 
Κωνσταντίνος  
ΤΑΜΙΑΣ: Βίτσιος Νικόλαος 
ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 
Αποτόρης Δημήτριος 
ΜΕΛΟΣ: Τσαρής Κωνσταντίνος

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ  
N. ΔΩΔΕΚΑΝΗΣΟΥ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΑΝΔΡΟΥΛΑΚΗΣ 
Εμμανουήλ 
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΚΑΡΙΠΙΔΗΣ 
Τσαμπίκος  
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΜΠΕΛΕΝΙΩΤΗΣ 
Σταύρος   
ΤΑΜΙΑΣ: ΚΑΡΓΑΣ Παναγιώτης   
ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 
ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ Ξενοφών   
ΜΕΛΟΣ: ΠΑΡΘΕΝΗΣ Πασχάλης   
ΜΕΛΟΣ: ΣΕΡΑΦΙΔΗΣ Παναγιώτης

ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 
ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΑΔΑΜ Χρήστος 
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΒΛΑΧΟΠΟΥΛΟΣ 
Χρήστος 
ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΛΙΑΚΟΣ 
Δημήτριος 
ΤΑΜΙΑΣ: ΠΙΠΙΛΟΣ Χρήστος 
ΟΡΓΑΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 
ΒΛΑΧΟΠΑΝΟΣ Χρήστος 
ΜΕΛΗ: ΣΠΥΡΑΚΟΣ Απόστολος, 
ΚΟΥΒΕΛΗΣ Κων/νος και 
ΠΑΤΟΥΧΕΑΣ Αγαμέμνων

Με ομόφωνη απόφαση του, το 
Διοικητικό Συμβούλιο του 
Τα μ ε ί ου  Ε π ι κου ρ ι κ ή ς 

Ασφάλισης και Πρόνοιας Απασχο-
λούμενων στα Σώματα Ασφαλείας 
(Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α.), κατόπιν παρεμβά-
σεων της Ομοσπονδίας μας, αποφά-
σισε να προχωρήσει στην έγγραφη 
ενημέρωση της Δ/νσης Τελωνειακών 
Διαδικασιών (Δ19) της Γενικής Διεύ-
θυνσης Τελωνείων και Ειδικών Φό-
ρων Κατανάλωσης της Γενικής Γραμ-
ματείας Φορολογικών και Τελωνεια-
κών Θεμάτων του Υπουργείου Οικο-
νομικών για την άμεση απόδοση 
υπέρ του Ταμείου χρηματικού ποσού 
ύψους (135.992,98 €), που αφορά 
οφειλή από εκποίηση αχρήστου υλι-
κού της Ελληνικής Αστυνομίας από 
τον πρώην «Ο.Δ.Δ.Υ. Α.Ε.» υπέρ του 
Τομέα Πρόνοιας Αστυνομικών 
(ΤΠΑΣ/ΤΕΑΠΑΣΑ), δεδομένου ότι η 
εν λόγω Υπηρεσία του Υπουργείου 
Οικονομικών σύμφωνα με την υπ’ 
αριθ. 2/84797/0025 από 24-11-2011 
Υπουργική Απόφαση, τυγχάνει καθο-
λικός διάδοχος δικαιωμάτων και 
υποχρεώσεων του π. «Ο.Δ.Δ.Υ. Α.Ε.».

Παράλληλα με την ίδια απόφαση, 
το Δ.Σ. προειδοποιεί ότι σε αρνητική 
περίπτωση θα προβεί στην διασφάλι-
ση των συμφερόντων του μέσω της 
δικαστικής οδού, επισημαίνοντας 

επιπλέον ότι εκκρεμεί σχετική Αγω-
γή του Ταμείου για προηγούμενες 
οφειλές (ημερομηνία δικασίμου 20-
3- 2014) χρηματικού ποσού ύψους 
(278.430,97 €) κατά του εν λόγω πρώ-
ην Οργανισμού «Ο.Δ.Δ.Υ. Α.Ε.» Για το 
γνωστό θέμα της μη απόδοσης των 
προβλεπόμενων από τον «Ο.Δ.Ι.Ε. 
Α.Ε.» αποφάσισε να εξουσιοδοτήσει 
τον Νομικό του Σύμβουλο να συντά-
ξει και να καταθέσει Αγωγή διεκδι-
κώντας την οφειλή του Οργανισμού 
που προέρχεται από Ανεξαργύρωτα 
Δελτία και Κλασματικά Υπόλοιπα και 
χρηματικού  ποσού ύψους (80.513,80 
€) και για το χρονικό διάστημα, Απρί-
λιος έως Δεκέμβριος του 2011.

Τέλος για το ίδιο θέμα αποφάσισε 
να ενημερώσει εγγράφως:
Α. Το Γραφείο κ. Υπουργού Πολιτι-
σμού, ως εποπτεύουσα τον «Ο.Δ.Ι.Ε. 
Α.Ε.» Αρχή, για την επιδεικνυόμενη 
κατ’ επανάληψη παρά τον νόμο συ-
μπεριφορά του εν λόγω Οργανισμού 
και συγκεκριμένα, παρά τις επανει-
λημμένες έγγραφες οχλήσεις του Τα-
μείου μας, μη απόδοση του θεσπισθέ-
ντος κοινωνικού πόρου υπέρ του δι-
καιούχου Τ.Π.Υ.Α.Π./ Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α., 
με όλες της περαιτέρω δυσμενείς συ-
νέπειες για τον εν λόγω Τομέα. 
Β. Τα αρμόδια Υπηρεσιακά κλιμά-
κια της εποπτεύουσας το Ταμείο 

μας Αρχής (Γραφείο κ.Γενικού 
Γραμματέα και κ. Υπουργού Υ.Ε. 
&Κ.Α.) ως και Γραφείο Προϊσταμέ-
νου Γενικής Δ/νσης Κοινωνικής 
Ασφάλισης του Υ.Ε. & Κ.Α.. 
Γ.  Το Γραφείο κ. Αρχηγού Ελληνικής 
Αστυνομίας. 
Δ. Τον Προϊστάμενο Κλάδου Οικονο-
μοτεχνικών και Πληροφορικής του 
Αρχηγείου Ελληνικής Αστυνομίας, 
ως ασκούντος την εποπτεία της 
Κρατικής Εποπτικής Επιτροπής Λει-
τουργίας των Αμοιβαίων Στοιχημά-
των (Κ.Ε.Ε.) του «Ο.Δ.Ι.Ε. Α.Ε. » για 
την εκδήλωση ενεργειών κατά λόγο 
αρμοδιότητας στα πλαίσια της διέ-
πουσας αυτή νομοθεσίας. 
Ε Τον Γενικό Επιθεωρητή Δημόσιας 
Διοίκησης. 
ΣΤ. Και τον Προϊστάμενο Εισαγγελί-
ας Πρωτοδικών Αθηνών, για την μη 
συμμόρφωση του «Ο.Δ.Ι.Ε. Α.Ε.» με 
την κείμενη νομοθεσία, που αφορά 
την υποχρέωση απόδοσης οφειλής 
του θεσπισθέντος κοινωνικού πό-
ρου (δημοσίου χρήματος) υπέρ του 
δ ι κ α ι ο ύ χ ο υ  Τ . Π . Υ . Α . Π . / 
Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α., με αποτέλεσμα την 
επέλευση οικονομικής ζημίας στο 
Ταμείο μας, από την ανείσπρακτη 
οφειλή, παρά τις επανειλημμένες 
έγγραφες οχλήσεις της Υπηρεσίας 
μας προς τον εν λόγω Οργανισμό. 

 Αναπροσαρμόσθηκε με απόφαση 
του Δ.Σ. του ΤΕΑΠΑΣΑ από την 1-1-
2012 το ποσοστό συμμετοχής του 
Κλάδου Υγείας Υπαλλήλων Αστυνο-
μίας Πόλεων για τις δαπάνες των 
ασφαλισμένων (άμεσα- έμμεσα) 
που αφορούν την δαπάνη πραγμα-
τοποίησης Ιατρικών πράξεων και 
παρακλινικών εξετάσεων, σε ποσο-
στό 15 %. Μέχρι πρότινος ίσχυε το 
25% για τους άμεσα και το 10% για 
τους έμμεσα ασφαλισμένους. Ουσι-
αστικά, καλύπτεται πλέον το σύνο-
λο της δαπάνης που καταβάλλει ο 
ασφαλισμένος στον ΚΥΥΑΠ. 

 Από έναν και μόνον Τομέα του ΤΕ-
ΑΠΑΣΑ θα χορηγείται πλέον δάνειο 
για τον ασφαλισμένο (Ε.Χ.-Α.Π.), με 
ενιαίο επιτόκιο της τάξεως του 5,5% 
και με ανώτατο ποσό χορήγησης τα 
3.000 € για τους έχοντες 10 με 20 
έτη υπηρεσίας και καθαρές αποδο-
χές τουλάχιστον τα 700 € και τα 
4.000 € για τους έχοντες άνω των 20 
ετών υπηρεσία και καθαρές αποδο-
χές τουλάχιστον τα 800 €. Ήδη εκ-
κρεμούν περίπου 700 αιτήσεις για 
εξέταση (από τον Νοέμβριο του 
2011) οι οποίες και θα εξεταστούν το 
αμέσως επόμενο χρονικό διάστημα, 
με το νέο πλαίσιο και κατά προτε-
ραιότητα. 

 Αγώνας δρόμου για την εκτέλε-
ση καταδικαστικής απόφασης σε 
βάρος του ΟΔΔΙΕ με την οποία 
προβλέπεται η κατάσχεση περι-
ουσίας (ακίνητης – κινητής) για 
σημαντική χρηματική οφειλή, δί-
νει ο Νομικός Σύμβουλος του ΤΕ-
ΑΠΑΣΑ. Οι πρώτες έρευνες στα 
υποθηκοφυλακεία της ευρύτερης 
περιοχής της Αττικής βαίνουν 
άκαρπες και αναζητούνται εναλ-
λακτικές μορφές για την υλοποί-
ηση της κατάσχεσης.

 Αναφορά στις Εισαγγελικές αρ-
χές κατατέθηκε από τον Πρόεδρο 
του ΤΕΑΠΑΣΑ όπως είχε αποφασι-
σθεί από το ΔΣ του Ταμείου προ-
κειμένου να διερευνηθούν οι ποι-
νικές ευθύνες εταιρειών ή προσώ-
πων για την μη απόδοση του προ-
βλεπόμενου ποσοστού  από τα 
δικαιώματα των συμβάσεων τηλε-
οπτικής μετάδοσης των αθλητικών 
εκδηλώσεων. Παράλληλα σχετική 
αναφορά υπεβλήθη και στις Κρα-
τικές Οικονομικές Αρχές δίωξης 
οικονομικών και φορολογικών 
αδικημάτων, για την ανάλογη διε-
ρεύνηση εκ μέρους των.    

 Χορηγήθηκαν σε αναλογιστή του 
Οικονομικού Πανεπιστημίου οι 
αναλογιστικές μελέτες βιωσιμότη-

τας των Τομέων του ΤΕΑΠΑΣΑ. 
Εγκρίθηκε κατά προτεραιότητα να 
παραδοθεί η μελέτη για τον Τ.Π.ΑΣ. 
και να εξεταστεί η προσαρμογή των 
31 ασφαλιστικών ετών για την χο-
ρήγηση του εφάπαξ (Ε.Χ.) στα χρο-
νικά πλαίσια που θέτει ο Ν. 
3865/2010. Για τον Κλάδο υγείας 
Ασφαλισμένων της Α.Π., θα εξετα-
στεί η επέκτασή του σε όλους τους 
νεοπροσλαμβανόμενους, αλλά και 
σε μέρος των ήδη υπηρετούντων. 

 Κατατέθηκε η αίτηση ακύρωσης 
(αναμένεται η εκδίκαση αρχές του 
2013) ενώπιον του Συμβουλίου Επι-
κρατείας κατά των πράξεων που 
επέβαλαν το PSI και κατ’ επέκταση 
την απομείωση των αποθεματικών 
του λογαριασμού αλληλοβοηθείας 
του Ιδρύματος Εξοχών και παράλ-
ληλα ασκήθηκε η αγωγή κατά του 
Ελληνικού Δημοσίου και της Τρά-
πεζας της Ελλάδος με την οποία 
ζητείται η αποζημίωση για την ζη-
μιά που υπέστη ο λογαριασμός αλ-
ληλοβοηθείας. Παράλληλα εξετάζε-
ται η μεταβολή του Νομικού καθε-
στώτος του Ιδρύματος.   

Αντώνης ΖΑΧΑΡΙΟΥΔΑΚΗΣ 
Αντιπρόεδρος ΠΟΑΣΥ 

Εκπρόσωπος στο Δ.Σ. ΤΕΑΠΑΣΑ   

Με δικαστικές αγωγές  
διεκδικούμε τα χρήματά μας
Στο στόχαστρο οι οφειλές του ΟΔΔΥ προς το ΤΕΑΠΑΣΑ

ΕΙΔΗΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΑ ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΑ ΤΑΜΕΙΑ 
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Ιστορικές στιγμές για τη χώρα 
μας, για το λαό μας. Ποτέ στο 

παρελθόν, σε συνθήκες ομαλής πο-
λιτικής ζωής, δεν υπήρξε τόση έντα-
ση και τόση αντιπαράθεση σε προε-
κλογική περίοδο. Παρά ταύτα, απο-
σοβήθηκαν οι ακρότητες, αν εξαιρέ-
σουμε κάποιες καταδικαστέες από 
όλους μας συμπεριφορές.

 Ακόμα πιο ενδιαφέρουσα έγι-
νε η …καθημερινότητά μας 

επειδή πολλά σωματεία την τελευ-
ταία περίοδο είχαν Γενικές Συνε-
λεύσεις και αρχαιρεσίες για την 
εκλογή νέων οργάνων. Κέρδισαν 
οι συνάδελφοι, κράτησαν ζωντανή 
τη φλόγα της ελπίδας και του αγώ-
να. Μόνο έτσι θα μπορέσουμε να 
πολεμήσουμε με πραγματικά «πυ-
ρά» το κατεστημένο και τα παρω-
χημένα συστήματα που παρεμπο-
δίζουν τον εκσυγχρονισμό και τον 
επαγγελματισμό στο χώρο μας.

 Περνά απαρατήρητο, αλλά να 
μη λησμονούμε ότι με την ψή-

φο του ο λαός που καταδίκασε τα 
μνημόνια, ανάγκασε τους πολιτικούς 
να μιλήσουν ανοικτά για τα ειδικά 
μισθολόγια και να μας καλλιεργή-
σουν ελπίδες ότι δεν θα ισχύσουν οι 
περικοπές που ψηφίστηκαν (10%) 
από την απερχόμενη βουλή. Και 
προσοχή, οι εκλογές βοήθησαν πολύ 
στη …χαλάρωση. Το πολιτικό θερμό-
μετρο συμβαδίζει με τις υψηλές θερ-
μοκρασίες της εποχής και όλα δεί-
χνουν ότι δύσκολα θα γλιτώσουμε 
τον φθινοπωρινό …καύσωνα.

 Συνέδριο ελπίδας και αναζω-
ογόννησης του συνδικαλιστι-

κού μας κινήματος. Στο χέρι μας 
είναι να πετύχουμε. Σε πείσμα 
όλων εκείνων που τα προηγούμε-
να χρόνια επένδυαν σε άλλα σενά-
ρια. Το Διοικητικό Συμβούλιο στά-
θηκε όρθιο και όταν έλεγε ενότη-
τα εννοούσε ενότητα.

 «Αστυνομικίκα είδε το χάρο με 
τα μάτια της» έγραψαν οι εφη-

μερίδες για τη συνάδελφο της Ασφά-
λειας Αττικής που διέτρεξε θανάσιμο 
κίνδυνο τις τελευταίες ημέρες. Δεν 
ήταν η μόνη. Δεκάδες συνάδελφοί 
μας δίνουν μάχες καθημερινά, ως 
αφανείς ήρωες ενός αδυσώπητου 
πολέμου. Ένα πράγμα να ξέρουν οι 
νέοι κυβερνώντες. Δεν πάει άλλο. 
Όσο πιο γρήγορα αντιληφθούν την 
πραγματικότητα, τόσο πιο εύκολα θα 
αντιμετωπίσουμε τα προβλήματα. 
Πολλοί ήταν εκείνοι που τα έσπρω-
χναν κάτω από το χαλί, χωρίς αιδώ 
και …φειδώ.

 Η στατιστική του τρόμου. Το 
2011 διαπράχθηκαν 184 δολο-

φονίες έναντι 176 το 2010. Οι λη-
στείες άγγιξαν τις 6.636 έναντι 
6.079 το 2010. Οι δημοσιογράφοι 
κάνουν αποκαλύψεις και το Αρχη-
γείο τρέχει και τους διαψεύδει, 
αντί να παρουσιάζει κατά τακτά 
χρονικά διαστήματα και κατά πε-
ριοχή συγκεκριμένα στοιχεία. 
Αφενός για να μην γίνεται από 
κανέναν αυτό το εξωφρενικό 
εμπόριο του τρόμου και αφετέρου 
για να είναι ενημερωμένη η τοπι-
κή κοινωνία, τόσο οι δημοτικές 
αρχές, όσο και οι απλοί πολίτες.

 Διαβάσαμε την απόφαση για 
την επ’ αόριστον αναβολή του 

έργου που χρηματοδοτείται από το 
ΕΣΠΑ για την αναδιάρθρωση της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας και δεν το πι-
στέψαμε. Μας διαβεβαίωσε ο υπουρ-
γός Προστασίας του Πολίτη ότι το 
έργο θα προχωρήσει. Εδώ θα μαστε 
και θα δούμε τις εξελίξεις. Ένα πράγ-
μα να γνωρίζουν μόνο στο υπουρ-
γείο. Εμείς θεωρούμε ζωτικής σημα-
σίας τη συνολική μεταρρύθμιση, 
όπως την έχουμε περιγράψει από 
πέρυσι. Το 2012 πρέπει να σηματοδο-
τήσει αλλαγή πορείας σε πολλά ζη-
τήματα.

«Δεν μπορούμε να 
κάνουμε τίποτε απ’ όλα 
αυτά με αστυνομικούς 
κακοπληρωμένους που 
συνεχώς βλέπουν τον 
ήδη πετσοκομμένο μισθό 
τους να πέφτει».

«Θα ανασχεδιάσουμε 
την κατανομή του 
ανθρώπινου δυναμικού 
των σωμάτων 
άσφάλείάσ και θα 
αποκαταστήσουμε 
την οικονομική 
και επαγγελματική 
αξιοπρέπειά τους»

&Είπαν 
Εγραψαν

Αντώνης 
Σαμαράς
ΠρΟεδρΟΣ ΝεΑΣ 
δηΜΟκρΑτίΑΣ

Αλέξης Τσίπρας
ΠρΟεδρΟΣ ΣΥρίΖΑ

εκΚΕΝΤΡΙκόs

Η εγκληματικότητα χτυπά κόκκινο και οι πολίτες έφτασαν στα όρια της αυτοδικίας. Τραγική 
περίπτωση ο φοιτητής της Παιανίας που βρέθηκε αντιμέτωπος με τους κακοποιούς και από τη μια 
στιγμή στην άλλη κατηγορούμενος για ανθρωποκτονία. Οι κάτοικοι βγήκαν στο δρόμο με τις 
καραμπίνες ενώ σε άλλες περιοχές αναζητούν προστασία σε ιδιωτικές εταιρείες. Αμείλικτα 
ερωτήματα ζητούν απαντήσεις. Και μέσα σε όλα αυτά, το μπλουζάκι του συναδέλφου που 
συνοδεύει τον κατηγορούμενο στα δικαστήρια: Δεν είμαι αντικοινωνικός. Η κοινωνία είναι εναντίον 
μου! Ένα μήνυμα σαφέστατο, που πέρασε από πολλούς απαρατήρητο.

Δεν υπάρχει προηγούμενο στα 
πολιτικά χρονικά της χώρας 
μας πολιτικοί αρχηγοί να επι-

σκέπτονται ο ένας μετά τον άλλο δι-
αδοχικά την έδρα της Γενικής Αστυ-
νομικής Διεύθυνσης Αττικής… Δεν 
το σημειώνουμε προφανώς ως …
αταξία των πολιτικών αρχηγών στην 
στήλη τούτη, αλλά για να προσδώ-
σουμε τη δέουσα βαρύτητα στην επί-
σκεψή τους.

Ε ίναι προφανείς οι λόγοι που 
τους οδήγησαν στη ΓΑΔΑ. Δι-
πλή η στόχευση: λόγια παρηγο-

ριάς και συμπάθειας στους αστυνομι-
κούς και υποσχέσεις στους πολίτες 
ότι θα αντιμετωπίσουν άμεσα τα θέ-
ματα της εγκληματικότητας. Λίγο 
πολύ θα έχετε ακούσει τις δηλώσεις 
των πολιτικών μας ταγών και γι’ αυτό 

τις προσπερνάμε, αν και από το επό-
μενο τεύχος, θα έχουμε όλη την ευχέ-
ρεια να ασχοληθούμε πιο συστηματι-
κά με τα προγράμματά τους.

Γ ια να μη γκρινιάζουμε πάντως 
διαρκώς πρέπει να τους ανα-
γνωρίσουμε ότι η επίσκεψή 

τους στη ΓΑΔΑ συνιστά γενναία πρά-
ξη τους. Το κλίμα μεταξύ των συνα-
δέλφων δεν ήταν ό,τι καλύτερο γι’ 
αυτούς. Κυβερνητικές δεσμεύσεις 

και κομματικές εξαγγελίες έμειναν 
στα συρτάρια τους. Τα Μνημόνια 
ισοπέδωσαν τη ζωή μας και ρήμαξαν 
την κοινωνία και το κράτος. Επιδει-
κνύοντας μεταμέλεια για τα λάθη 
τους είτε προβάλλοντας το αναπό-
φευκτο των δυσμενών οικονομικών 
μέτρων, μας κάλεσαν να τους στηρί-
ξουμε για να είναι σε θέση να λύσουν 
τα προβλήματά μας ξανά από κυβερ-
νητικές θέσεις, ενώ εκείνοι που δεν 

είχαν κυβερνήσει ποτέ, επίσης δή-
λωναν βέβαιοι ότι μπορούν να αλλά-
ξουν προς το καλύτερο τα αστυνομι-
κά πράγματα.

Ανάλογες επισκέψεις βεβαίως 
έγιναν από δεκάδες άλλους 
εκπροσώπους των πολιτικών 

κομμάτων σε άλλες υπηρεσίες ανά 
την Ελλάδα. Υποψήφιοι βουλευτές 
συναντήθηκαν και με εκπροσώπους 
του συνδικαλιστικού μας κινήματος, 

διατηρώντας τις καλές σχέσεις συ-
νεργασίας που είχαν και πρέπει να 
έχουν με μας.

Δ ιότι, όσο κι αν μας πικραίνουν 
και όσο κι αν μας κάνουν να 
αγανακτούμε για τις αποφάσεις 

τους, γνωρίζουμε ότι αυτός είναι ο μό-
νος δημοκρατικός δρόμος για την επί-
λυση των δίκαιων αιτημάτων μας. Κα-
ταχράστηκαν κάποιοι την καλοσύνη 
μας, εκμεταλλεύτηκαν κάποιοι άλλοι 
την αγαθοσύνη μας, ως λαός και ως 
αστυνομικοί, αλλά ως εδώ. Τα Μνημό-
νια έχουν και …ευεργετικά αποτελέ-
σματα. Έχουν κάνει πάρα μα πάρα πολ-
λούς σοφότερους. Οι δεδομένες αλή-
θειες και οι δεδομένες συμπεριφορές 
αποτελούν παρελθόν. Όλοι ψάχνονται 
πλέον, από την άκρα αριστερά μέχρι 
την άκρα δεξιά. Και ο νοών νοείτω…

Υψηλές επισκέψεις
 ΑΤ-ΑξΙΕΣ

( (Οργή λαού, φωνή θεού
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